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Pintér Tamás polgármester: 
 

Jó reggelt kívánok mindenkinek. Tisztelettel köszöntöm képviselő-
társaimat, a hivatal munkatársait, meghívott vendégeinket és mindenkit, 
aki figyelemmel követi a mai napi munkánkat. 
 
Tisztelt Közgyűlés! Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 2024. november 21-ei nyílt ülését 9 óra 1 perckor 
megnyitom. Megállapítom, hogy a 15 képviselő közül 12 fő jelen van. 
Megállapítom, hogy a testület határozatképes. 
 
Tisztelt Közgyűlés! Mint ahogy a meghívó is tartalmazza, a "Szociális 
Munkáért - Dunaújváros díj ünnepélyes átadására a mai ülésünkön kerül 
sor. Magam és a közgyűlés nevében szívből gratulálok a díjazottnak. 
Átadom a szót Tóth Veronika önkormányzati referens kisasszonynak. 
 

Tóth Veronika önkormányzati referens: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának nevében köszöntöm 
önöket. 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Közgyűlése minden évben „Szociális 
Munkáért - Dunaújváros” díjat adományoz. Az elismerés azon személynek 
adományozható, aki a városban a szociális munka területén kiemelkedően 
tevékenykedett a lakosság szolgálatában, a közéleti munkában. A díjazott 
személyére bárki javaslatot tehet, ezzel biztosítva a lehető legszélesebb 
társadalmi részvételt. A díjazott személyéről a közgyűlés döntött.  
 
2024-ben a díjra jelölést kapott Feth Katalin, a Magyar Vöröskereszt 
Dunaújvárosi Szervezetének területi vezetője.  
 
Feth Katalin tősgyökeres dunaújvárosi: itt született és általános, valamint 
középiskolai tanulmányait is itt végezte. A Lorántffy Zsuzsanna 
Szakközépiskolában női ruhakészítőként végzett, majd a Fékon Ruházati 
Vállalatnál kezdett dolgozni, és már ezekben az években megmutatkozott 
határozott, egyedi stílusa.  
 
Férjével közös családi vállalkozásba kezdett. Sokszínűségét és kitartását 
bizonyítja, hogy a vállalkozás és a család mellett ismételten iskolapadba 
ült, ahol szociális asszisztens végzettséget szerzett.  
 
2010-ben a Magyar Vöröskereszt dunaújvárosi területi vezetőjeként 
kezdett dolgozni. Széleskörű tapasztalattal, precizitással, töretlen 
odaadással végzi a véradásszervezést, az elsősegély oktatást és 
vizsgáztatást, illetve minden év decemberében az adományok gyűjtését, 
valamint a rászorulókhoz történő eljuttatását. Megbízható személyisége, 
pozitív életszemlélete igazolja az alapszervezetekkel való szoros 
együttműködést. Más civil szervezetekkel és a társszervekkel kialakított jó 
kapcsolatot példázza a 2011-ben történt kulcsi löszfal omlás, a 2013-as 
dunai nagy árvíz és a 2020-tól megjelenő koronavírus elleni védekezés 



3 

 

során a Katasztrófavédelemmel, a Rendőrséggel és az Országos 
Mentőszolgálattal történő sikeres és hatékony együttműködés is. 
  
„Kata igaz barátom az életben, a munkában pedig olyan vezető, aki 
megmutatja az utat, nem pedig csak elmondja, hogyan kell menni. Nem 
csak irányít, hanem támogat, inspirál, motivál és mentorál. Rendkívüli 
teherbírással rendelkezik. A problémákat, feladatokat mindig a rá jellemző 
higgadtsággal kezeli, és a leghatékonyabban oldja meg. Határozottsága, 
jó kommunikációs készsége, konzekvens gondolkodásmódja, pozitív 
életszemlélete képes hegyeket megmozgatni egy-egy jó ügy érdekében. 
Jelleme szinte egyezik a Magyar Vöröskereszt hét alapelvével: 
Emberiesség, Pártatlanság, Semlegesség, Függetlenség, Önkéntesség, 
Egység, Egyetemesség. Mindez lehetővé teszi, hogy nap, mint nap a 
sebezhető közösségekért dolgozzon és közösségi programok sorával 
segítsen nagyon sok embert.” – fogalmazott Pukánszky Tímea, Feth Kata 
barátja, kollégája.  
 
Feth Kata a 2022-ben Magyarországra érkezett ukrajnai menekültek 
krízishelyzetének ellátásában gyors alkalmazkodó képessége, empátiája, 
rugalmassága mindig segítette. Munkássága elismeréséül többször 
kitüntetésben részesült. Kollégái munkájának megbecsülése nagyon 
fontos számára, ezáltal közülük többen is kimagasló elismerésben 
részesültek. 
 
„Kata egy jelenség, egy meghatározó személyiség. Bárhová is kerül, 
színfoltot visz az emberek hétköznapjaiba a humorával, energikusságával, 
ötleteivel. Olyan helyzetet még nem éltem át vele, hogy ne tudott volna 
legalább kétféle megoldási lehetőséget az adott dologra. Kata, mint 
kolléga és mint barát is sokunkért vállal felelősséget, aggódik értünk, ha 
kell tanácsokkal lát el minket. Néha nagyon keményekkel is. Óriási szíve 
van; ezt mutatja az emberek felé irányuló segítőszándéka is. Ezt nem csak 
hivatalos téren kell gondolnunk, hanem jó néhány magánembernek 
nyújtott már életre szóló, sorsfordító támogatást. Tudom, hogy az ő 
szívében mindig van hely a számomra, és ez fordítva is igaz. Méltán 
megérdemli e díjat. Nagyon büszkék vagyunk rá.” – véli egyik kollégája, 
Szigeti Melinda.  
 
A mindennapi feladatok ellátása mellett Feth Kata sokrétűségét bizonyítja, 
hogy egyik szervezője és lelkes résztvevője a városi és civil 
rendezvényeknek, mint például a háromszoros újraélesztési Guinness 
rekord felállítása, az elsősegélynyújtó versenyek, a katasztrófavédelmi 
gyakorlatok, az Országos Mentőszolgálatnál megrendezett 
gyermeknapok, a lakossági egészségügyi szűrések, az általános és 
középiskolákban folytatott elsősegély oktatások vagy a fiatalok véradás 
iránti érzékenyítése is.  
 
„Hogy ki Feth Kata? Ő az az ember, aki olyan energiával és szívvel 
rendelkezik, aminek nem szabad és nem is kell ellenállni, hiszen 
jelenségével betölti a teret és megmelengeti az emberek szívét. Kata az a 
típusú személyiség, aki, ha fejébe vesz valamit, akkor azt tűzön-vízen át 
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keresztülviszi. Legyen az egy Retro véradás megszervezése vagy egy 
Guinness Rekord felállítása az életmentés üzenetével vagy egy 
országosan is egyedülálló humanitárius szállás vezetése, amire nincs 
tananyag. Megszámlálhatatlan közösen szervezett programunk volt, 
barátságunk több mint egy évtizede tart, és azt gondolom ő olyan nekem, 
mintha az ikertestvérem lenne: mindig csak ad, és ad. Katát ne lehet egy 
szóval jellemezni, nem is szeretném, de egy biztos: páratlan barát.” – 
mondta Petrás Gábor, a Dunaújvárosi Labdarúgó Szövetség főtitkára.  
 
„Katával  nagyon régi barátság köt össze minket.” – kezdte Orosz Csaba 
önkormányzati képviselő – „Rengeteg rendezvényt és programot 
szerveztünk már együtt, így nehéz is választani, mit emeljek ki, de 
leginkább Katát, Kata hozzáállását emelem ki, példaértékű a tenni 
akarása, a szociális érzékenysége. Ilyen csupaszív emberekre van 
szüksége Dunaújvárosnak, a dunaújvárosiaknak.” 
  
Feth Katalin szabadidejében lelkes tagja a Magyar Vöröskereszt 
egészségügyi gyors beavatkozó csapatának is, így aktívan gyakorolja 
mentőápoló végzettsége során megszerzett tudását is.  
 
Mindennapjai mottója: a jóban együtt nevetünk, a rosszban együtt sírunk. 
Példamutató szakmai tevékenysége és emberi hozzáállása elismerésre 
méltó.  
 
A kimagasló színvonalon, lelkiismeretesen végzett szakmai és közéleti 
tevékenységének elismeréseként Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Közgyűlése a „Szociális Munkáért - Dunaújváros” díjat 2024-ben Feth 
Katalin részére adományozza.  
 
Kérem, vegye át az elismerést Pintér Tamás polgármester úrtól. 
 

Pintér Tamás polgármester átadta Feth Katalin részére a díjat.  
 

Tóth Veronika önkormányzati referens: 
 

Az átadó után pedig kérem, hogy fáradjunk majd ki az aulába, ahol Orosz 
Csaba önkormányzati képviselő mond pohárköszöntőt díjazottunk 
tiszteletére. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

A pohárköszöntő idejére szünetet rendelek el.  
 

Szünet 
Szünet után: 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Tisztelt Közgyűlés! Folytatjuk munkánkat 9 óra 20 perckor, 11 fővel jelen 
vagyunk, határozatképesek vagyunk. 
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Tisztelt Közgyűlés! A jogszabályi kötelezettségemnek eleget téve 
tájékoztatom a tisztelt közgyűlést, hogy a legutóbbi rendes közgyűlés óta 8 
nap szabadságot vettem igénybe. 
 
A közgyűlési meghívó tartalmazza a nyílt ülésnap javasolt napirendi 
pontjait, amelyek sorrendben a következőek: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
 
3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

építményadóról szóló önkormányzati rendelete megalkotására 
 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének „a 

piacokról és vásárokról” szóló 9/2016. (III.18.) önkormányzati rendelete 
hatályon kívül helyezésére, és kapcsolódó döntések meghozatalára 

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 25/2022. (X.24.) önkormányzati 
rendelete hatályon kívül helyezésére 

 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati  
rendeletének módosítására 

 
7. Javaslat a közétkeztetési nyersanyagnorma és rezsiköltség meghatározására, 

valamint a köznevelési intézményekben biztosított intézményi 
gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. (V.6.) önkormányzati rendelet 
módosítására  

 
8.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 3/2024. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
9. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitánysággal kötendő megállapodás 

jóváhagyására 
 
10.  Javaslat a dunaújvárosi térfelügyeleti rendszer 2025.évi működtetésének 

támogatására  
 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. I-IX. havi 

pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 
 

12.  Javaslat megállapodás megkötésére a DVG Zrt.-vel 

 
13.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata közigazgatási 

területén lévő köznevelési intézményekben és a dunaújvárosi Egyesített 
Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
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intézményben közétkeztetési szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés 
hosszabbítására  

 
14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
15.  Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 

Idősek Otthonai szolgáltatói nyilvántartásba bejegyzett adatainak és alapító 
okiratának módosítására 

 
16.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában lévő 

intézmények költségvetési előirányzatainak módosítására 
 
17.  Javaslat a hajléktalan ellátórendszer működtetésére vonatkozó állásfoglalásról 

szóló 439/2017. (VI.15.) határozat módosítására 
 
18.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvánnyal megkötendő szerződés 

jóváhagyására 
 
19.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2025. évi nyári 

nyitvatartási rendjének meghatározására 
 
20. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Dunaújvárosi 

Tankerületi Központ között létrejött vagyonkezelési szerződés 4. számú 
módosítására 

 
21.  Javaslat a Modern Művészetért Közalapítvány alapító okiratának módosítására 
 
22.  Javaslat új köztéri szobor elkészítőjének kiválasztására 
 
23.  Javaslat a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel kötendő szerződés 

jóváhagyására 
 
24.  Javaslat a 16. számú felnőtt háziorvosi körzetet ellátó BONNE HOMME 

Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal fennálló feladat-
ellátási szerződés megszüntetésére 

 
25.  Javaslat a dunaújvárosi 3. számú fogászati alapellátási körzet áthelyezésére 
 
26.  Javaslat a Miskolci Zsidó Hitközséggel haszonkölcsön-szerződés megkötésére 
 

27.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 442/2024. 

(IX.19.) határozatának módosítására 
 
28.  Javaslat a Pannon Polgárőrség Dunaújváros részére ingatlanrész ingyenes 

használatának biztosítására 
 

29.  Javaslat a Polgármesteri Hivatalban található egyes helyiségek vonatkozásában 
haszonkölcsön szerződések megkötésére  
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30.  Javaslat a 42/18/A/249 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 2400 
Dunaújváros, Derkovits utca 6. földszintjén található, 119 m2 nagyságú ingatlan 
vonatkozásában, a Találj haza Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött 
haszonkölcsön szerződés módosítására és az ingatlan felújítására vonatkozó 
tulajdonosi hozzájárulás megadására 

 

31. Javaslat az „Erdősor 37. Társasház” részére ingatlan ingyenes használatának 

biztosítására 
 
32.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Raktára (Vigadó tér 2.) bérbeadásával 

kapcsolatos tulajdonosi döntésre 
 

33.  Javaslat a Vantage Towers Zrt. ajánlatáról szóló döntés meghozatalára 
 
34.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt.-vel megbízási, vállalkozási, 

üzemeltetési és őrzési szerződések megkötésére 2025. évre vonatkozóan 
 

35.  Javaslat a távhőszolgáltatással ellátott létesítmények távhőellátásának 

biztosítására szolgáló Közszolgáltatási szerződés módosítására 
 
36. Javaslat a DVG Zrt. 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének jóváhagyására 
 
37. Javaslat az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási 

közszolgáltatás megújításával kapcsolatosan meghirdetett pályázati kiírás 
értékelésére 

 
38. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város környezeti állapotáról szóló 

tájékoztató elfogadására és kiadására 
 
39. Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési 

Stratégia 2021-2027 és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-2027 
dokumentumok elfogadására 

 
40. Javaslat a TOP_PLUSZ-1.3.1-21-FE1-2022-00004 “Dunaújvárosi Fenntartható 

Városfejlesztési Stratégiák” című pályázattal kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
41.  Javaslat az EUI Imperfect City pályázattal kapcsolatos döntések meghozatalára 
 
42. Javaslat az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére 
 
43. Javaslat Dunaújváros a Hankook munkásszállójával kapcsolatos helyi építési 

szabályzatának módosításához kapcsolódó főépítészi feljegyzés elfogadására  
 
44. Javaslat a Magyar út 17. sz. alatti ingatlannal kapcsolatos településképi 

döntések meghozatalára 
 
45. Javaslat az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok elvégzéséhez 

szükséges forrás átcsoportosítására  
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46.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 
kiválasztására 

 
47.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

közbeszerzési tervének 2. számú módosítására  
 
48.  Javaslat „Hó- és síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 

eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására  
 

49.  Javaslat a képviselő bizottsági tagok megválasztásáról szóló határozatok 

módosítására 
 

50.  Javaslat a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság elnöke 

tájékoztatójának elfogadására a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 
teljesítéséről 

 
51.  Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyására 
 

 
Tisztelt Közgyűlés! Tájékoztatom Képviselő-társaimat, hogy az SZMSZ 14. 
§ (6) bekezdése szerint az írásban ki nem küldött, előkészítés alatt álló 
napirendi pontokat a meghívóban külön megjegyzéssel kell szerepeltetni. 
Az ilyen napirendi pontokat a döntési javaslattal együtt a közgyűlési tagok 
számának megfelelő példányban és ezen felül kettő példányban papír 
alapon az ülést megelőző nap 13,00 óráig le kell adni a polgármesteri 
hivatal közgyűlés üléseinek előkészítését végző szervezeti egysége 
részére. A napirendi pontok a közgyűlés megkezdése előtt a képviselők 
részére történő kiosztásáról e szervezeti egység gondoskodik. 
 
A nyílt ülés meghívójában kettő olyan napirendi pont szerepel, a 47.s és a 
48., amelyek a meghívó kiküldésekor előkészítés alatt álltak, amelyet a 
meghívó jelzett. Az ülésünk elején pedig kézhez kapták az 
előterjesztéseket is. A közgyűlés előkészítése az SZMSZ-nek megfelelően 
történt, ezért e napirendi pontok is tárgyalhatók a mai ülésünkön. 
 
A közgyűlési meghívó postázását követően derült ki, hogy további három, 
a nyílt ülést érintő halaszthatatlan döntést igénylő indítványt kell 
tárgyalnunk a mai ülésünkön. Javaslom ezért, hogy a kiküldött napirendi 
pontok megtárgyalását azzal a kiegészítéssel tegyük meg, hogy az ülés 
elején képviselő-társaimnak kiosztott sürgősségi indítványokat, vagyis 
- a "Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú "Zöld 
város kialakítása" projekthez kapcsolódó döntések meghozatalára" című 
előterjesztést az 52. napirendi pontként, továbbá 
- a "Javaslat a Modern Városok Program keretében megvalósult, "a 
dunaújvárosi Radari sporttelep fejlesztése" elnevezésű projekttel 
kapcsolatos döntések meghozatalára" című előterjesztést az 53. napirendi 
pontként, végül, de nem utolsósorban 
- a "Javaslat Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak 
kivitelezési munkái tárgyában kötött vállalkozási keretszerződés 4. számú 
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módosítására" című előterjesztést az 54. napirendi pontként tárgyalja meg 
a közgyűlés. 
 
Ülésünk elején kézhez kapták a sürgősségi előterjesztéseket. 
 
A sürgősségi indítványokat kizárólag abban az esetben veheti fel a 
közgyűlés napirendjére, amennyiben a hozzájuk kapcsolódó 
előterjesztéseket a bizottságok előzetesen véleményezték. Éppen ezért 
kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztéseket. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztéseket és közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig az ifjúsági, sport és turisztikai 
bizottság elnökét, Motyovszki Mátyás elnök urat kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte és 
tárgyalásra, közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. 
 
Aki az 52. napirendi pont felvételét elfogadja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 
azonosítószámú „Zöld város kialakítása” projekthez kapcsolódó döntések 
meghozatalára” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter 
Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

577/2024. (XI.21.) határozata 
a „Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú „Zöld város 

kialakítása” projekthez kapcsolódó döntések meghozatalára” című 
előterjesztés sürgősségi indítványként történő tárgyalásáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2024. november 21-ei 
nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 
azonosítószámú „Zöld város kialakítása” projekthez kapcsolódó döntések 
meghozatalára” című előterjesztést a nyílt ülés 52. napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki az 53. napirendi pont felvételét elfogadja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat a Modern Városok Program keretében 
megvalósult „a dunaújvárosi Radari sporttelep fejlesztése” elnevezésű projekttel 
kapcsolatos döntések meghozatalára” című előterjesztés sürgősségi indítványként 
történő tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

578/2024. (XI.21.) határozata 
a „Javaslat a Modern Városok Program keretében megvalósult „a dunaújvárosi 

Radari sporttelep fejlesztése” elnevezésű projekttel kapcsolatos döntések 
meghozatalára” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő 

tárgyalásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2024. november 21-ei 
nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat a Modern Városok Program 
keretében megvalósult „a dunaújvárosi Radari sporttelep fejlesztése” elnevezésű 
projekttel kapcsolatos döntések meghozatalára” című előterjesztést a nyílt ülés 53. 
napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki az 54. napirendi pont felvételét elfogadja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a „Javaslat Dunaújváros területén a közvilágítás 
fejlesztés feladatainak kivitelezési munkái tárgyában kötött vállalkozási 
keretszerződés 4. számú módosítására” című előterjesztés sürgősségi indítványként 
történő tárgyalásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
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Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

579/2024. (XI.21.) határozata 
a „Javaslat Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak 

kivitelezési munkái tárgyában kötött vállalkozási keretszerződés 4. számú 
módosítására” című előterjesztés sürgősségi indítványként történő 

tárgyalásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 2024. november 21-ei 
nyílt ülésére sürgősségi indítványként a „Javaslat Dunaújváros területén a 
közvilágítás fejlesztés feladatainak kivitelezési munkái tárgyában kötött vállalkozási 
keretszerződés 4. számú módosítására” című előterjesztést a nyílt ülés 54. 
napirendjeként felvette. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig döntenünk szükséges a nyílt ülés így kialakított napirendi 
pontjairól.  
 
Aki a napirendi pontokkal egyetért, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter 
Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

580/2024. (XI.21.) határozata 
a nyílt ülés napirendi pontjainak elfogadásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2024. november 21-
ei nyílt ülés napirendjét elfogadta az alábbiak szerint: 
 
1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 

végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
 
3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 

építményadóról szóló önkormányzati rendelete megalkotására 
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4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének „a 
piacokról és vásárokról” szóló 9/2016. (III.18.) önkormányzati rendelete 
hatályon kívül helyezésére, és kapcsolódó döntések meghozatalára 

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 25/2022. (X.24.) önkormányzati 
rendelete hatályon kívül helyezésére 

 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati  
rendeletének módosítására 

 
7. Javaslat a közétkeztetési nyersanyagnorma és rezsiköltség meghatározására, 

valamint a köznevelési intézményekben biztosított intézményi 
gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. (V.6.) önkormányzati rendelet 
módosítására  

 
8.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 3/2024. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
9. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitánysággal kötendő megállapodás 

jóváhagyására 
 
10.  Javaslat a dunaújvárosi térfelügyeleti rendszer 2025.évi működtetésének 

támogatására  
 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. I-IX. havi 

pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 
 

12.  Javaslat megállapodás megkötésére a DVG Zrt.-vel 
 
13.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata közigazgatási 

területén lévő köznevelési intézményekben és a dunaújvárosi Egyesített 
Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
intézményben közétkeztetési szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés 
hosszabbítására  

 
14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
15.  Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 

Idősek Otthonai szolgáltatói nyilvántartásba bejegyzett adatainak és alapító 
okiratának módosítására 

 
16.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában lévő 

intézmények költségvetési előirányzatainak módosítására 
 
17.  Javaslat a hajléktalan ellátórendszer működtetésére vonatkozó állásfoglalásról 

szóló 439/2017. (VI.15.) határozat módosítására 
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18.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvánnyal megkötendő szerződés 
jóváhagyására 

 
19.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2025. évi nyári 

nyitvatartási rendjének meghatározására 
 
20. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Dunaújvárosi 

Tankerületi Központ között létrejött vagyonkezelési szerződés 4. számú 
módosítására 

 
21.  Javaslat a Modern Művészetért Közalapítvány alapító okiratának módosítására 
 
22.  Javaslat új köztéri szobor elkészítőjének kiválasztására 
 
23.  Javaslat a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel kötendő szerződés 

jóváhagyására 
 
24.  Javaslat a 16. számú felnőtt háziorvosi körzetet ellátó BONNE HOMME 

Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal fennálló feladat-
ellátási szerződés megszüntetésére 

 
25.  Javaslat a dunaújvárosi 3. számú fogászati alapellátási körzet áthelyezésére 
 
26.  Javaslat a Miskolci Zsidó Hitközséggel haszonkölcsön-szerződés megkötésére 
 

27.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 442/2024. 

(IX.19.) határozatának módosítására 
 
28.  Javaslat a Pannon Polgárőrség Dunaújváros részére ingatlanrész ingyenes 

használatának biztosítására 
 

29.  Javaslat a Polgármesteri Hivatalban található egyes helyiségek vonatkozásában 
haszonkölcsön szerződések megkötésére  

 
30.  Javaslat a 42/18/A/249 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 2400 

Dunaújváros, Derkovits utca 6. földszintjén található, 119 m2 nagyságú ingatlan 
vonatkozásában, a Találj haza Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött 
haszonkölcsön szerződés módosítására és az ingatlan felújítására vonatkozó 
tulajdonosi hozzájárulás megadására 

 

31. Javaslat az „Erdősor 37. Társasház” részére ingatlan ingyenes használatának 

biztosítására 
 
32.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Raktára (Vigadó tér 2.) bérbeadásával 

kapcsolatos tulajdonosi döntésre 
 

33.  Javaslat a Vantage Towers Zrt. ajánlatáról szóló döntés meghozatalára 
 
34.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt.-vel megbízási, vállalkozási, 

üzemeltetési és őrzési szerződések megkötésére 2025. évre vonatkozóan 
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35.  Javaslat a távhőszolgáltatással ellátott létesítmények távhőellátásának 

biztosítására szolgáló Közszolgáltatási szerződés módosítására 
 
36. Javaslat a DVG Zrt. 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének jóváhagyására 
 
37. Javaslat az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási 

közszolgáltatás megújításával kapcsolatosan meghirdetett pályázati kiírás 
értékelésére 

 
38. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város környezeti állapotáról szóló 

tájékoztató elfogadására és kiadására 
 
39. Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési 

Stratégia 2021-2027 és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-2027 
dokumentumok elfogadására 

 
40. Javaslat a TOP_PLUSZ-1.3.1-21-FE1-2022-00004 “Dunaújvárosi Fenntartható 

Városfejlesztési Stratégiák” című pályázattal kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
41.  Javaslat az EUI Imperfect City pályázattal kapcsolatos döntések meghozatalára 
 
42. Javaslat az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére 
 
43. Javaslat Dunaújváros a Hankook munkásszállójával kapcsolatos helyi építési 

szabályzatának módosításához kapcsolódó főépítészi feljegyzés elfogadására  
 
44. Javaslat a Magyar út 17. sz. alatti ingatlannal kapcsolatos településképi 

döntések meghozatalára 
 
45. Javaslat az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok elvégzéséhez 

szükséges forrás átcsoportosítására  
 
46.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 

kiválasztására 
 
47.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

közbeszerzési tervének 2. számú módosítására  
 
48.  Javaslat „Hó- és síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 

eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására  
 

49.  Javaslat a képviselő bizottsági tagok megválasztásáról szóló határozatok 

módosítására 
 

50.  Javaslat a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság elnöke 

tájékoztatójának elfogadására a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 
teljesítéséről 
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51.  Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének 
jóváhagyására 

 
52. Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú „Zöld város 

kialakítása” projekthez kapcsolódó döntések meghozatalára 
 
53. Javaslat a Modern Városok Program keretében megvalósult „a dunaújvárosi 

Radari sporttelep fejlesztése” elnevezésű projekttel kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
54. Javaslat Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak kivitelezési 

munkái tárgyában kötött vállalkozási keretszerződés 4. számú módosítására 
 

Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig szavazást rendelek el a meghívott személyek részére 
tanácskozási jog biztosításáról. 
 
Aki ezt meg kívánja adni, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt 
ülésén című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, 
Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő 
(Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

581/2024. (XI.21.) határozata 
a tanácskozási jog biztosításáról a közgyűlés nyílt ülésén 

 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2024. november 21-
ei nyílt ülésére meghívott személyeknek tanácskozási jogot biztosít. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

Elfogadott napirendi pontok: 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta 
végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 
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3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 
építményadóról szóló önkormányzati rendelete megalkotására 

 
4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének „a 

piacokról és vásárokról” szóló 9/2016. (III.18.) önkormányzati rendelete 
hatályon kívül helyezésére, és kapcsolódó döntések meghozatalára 

 
5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 25/2022. (X.24.) önkormányzati 
rendelete hatályon kívül helyezésére 

 
6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 

közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati  
rendeletének módosítására 

 
7. Javaslat a közétkeztetési nyersanyagnorma és rezsiköltség meghatározására, 

valamint a köznevelési intézményekben biztosított intézményi 
gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. (V.6.) önkormányzati rendelet 
módosítására  

 
8.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 3/2024. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 

 
9. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitánysággal kötendő megállapodás 

jóváhagyására 
 
10.  Javaslat a dunaújvárosi térfelügyeleti rendszer 2025.évi működtetésének 

támogatására  
 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. I-IX. havi 

pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 
 

12.  Javaslat megállapodás megkötésére a DVG Zrt.-vel 
 
13.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata közigazgatási 

területén lévő köznevelési intézményekben és a dunaújvárosi Egyesített 
Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
intézményben közétkeztetési szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés 
hosszabbítására  

 
14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 

módosítására 
 
15.  Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 

Idősek Otthonai szolgáltatói nyilvántartásba bejegyzett adatainak és alapító 
okiratának módosítására 

 
16.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában lévő 

intézmények költségvetési előirányzatainak módosítására 
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17.  Javaslat a hajléktalan ellátórendszer működtetésére vonatkozó állásfoglalásról 
szóló 439/2017. (VI.15.) határozat módosítására 

 
18.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvánnyal megkötendő szerződés 

jóváhagyására 
 
19.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2025. évi nyári 

nyitvatartási rendjének meghatározására 
 
20. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Dunaújvárosi 

Tankerületi Központ között létrejött vagyonkezelési szerződés 4. számú 
módosítására 

 
21.  Javaslat a Modern Művészetért Közalapítvány alapító okiratának módosítására 
 
22.  Javaslat új köztéri szobor elkészítőjének kiválasztására 
 
23.  Javaslat a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel kötendő szerződés 

jóváhagyására 
 
24.  Javaslat a 16. számú felnőtt háziorvosi körzetet ellátó BONNE HOMME 

Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal fennálló feladat-
ellátási szerződés megszüntetésére 

 
25.  Javaslat a dunaújvárosi 3. számú fogászati alapellátási körzet áthelyezésére 
 
26.  Javaslat a Miskolci Zsidó Hitközséggel haszonkölcsön-szerződés megkötésére 
 

27.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 442/2024. 

(IX.19.) határozatának módosítására 
 
28.  Javaslat a Pannon Polgárőrség Dunaújváros részére ingatlanrész ingyenes 

használatának biztosítására 
 

29.  Javaslat a Polgármesteri Hivatalban található egyes helyiségek vonatkozásában 
haszonkölcsön szerződések megkötésére  

 
30.  Javaslat a 42/18/A/249 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 2400 

Dunaújváros, Derkovits utca 6. földszintjén található, 119 m2 nagyságú ingatlan 
vonatkozásában, a Találj haza Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött 
haszonkölcsön szerződés módosítására és az ingatlan felújítására vonatkozó 
tulajdonosi hozzájárulás megadására 

 

31. Javaslat az „Erdősor 37. Társasház” részére ingatlan ingyenes használatának 

biztosítására 
 
32.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Raktára (Vigadó tér 2.) bérbeadásával 

kapcsolatos tulajdonosi döntésre 
 

33.  Javaslat a Vantage Towers Zrt. ajánlatáról szóló döntés meghozatalára 
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34.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt.-vel megbízási, vállalkozási, 
üzemeltetési és őrzési szerződések megkötésére 2025. évre vonatkozóan 

 

35.  Javaslat a távhőszolgáltatással ellátott létesítmények távhőellátásának 

biztosítására szolgáló Közszolgáltatási szerződés módosítására 
 
36. Javaslat a DVG Zrt. 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének jóváhagyására 
 
37. Javaslat az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási 

közszolgáltatás megújításával kapcsolatosan meghirdetett pályázati kiírás 
értékelésére 

 
38. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város környezeti állapotáról szóló 

tájékoztató elfogadására és kiadására 
 
39. Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési 

Stratégia 2021-2027 és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-2027 
dokumentumok elfogadására 

 
40. Javaslat a TOP_PLUSZ-1.3.1-21-FE1-2022-00004 “Dunaújvárosi Fenntartható 

Városfejlesztési Stratégiák” című pályázattal kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
41.  Javaslat az EUI Imperfect City pályázattal kapcsolatos döntések meghozatalára 
 
42. Javaslat az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére 
 
43. Javaslat Dunaújváros a Hankook munkásszállójával kapcsolatos helyi építési 

szabályzatának módosításához kapcsolódó főépítészi feljegyzés elfogadására  
 
44. Javaslat a Magyar út 17. sz. alatti ingatlannal kapcsolatos településképi 

döntések meghozatalára 
 
45. Javaslat az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok elvégzéséhez 

szükséges forrás átcsoportosítására  
 
46.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 

kiválasztására 
 
47.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 

közbeszerzési tervének 2. számú módosítására  
 
48.  Javaslat „Hó- és síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 

eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására  
 

49.  Javaslat a képviselő bizottsági tagok megválasztásáról szóló határozatok 

módosítására 
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50.  Javaslat a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság elnöke 

tájékoztatójának elfogadására a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 
teljesítéséről 

 
51.  Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyására 
 
52. Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú „Zöld város 

kialakítása” projekthez kapcsolódó döntések meghozatalára 
 
53. Javaslat a Modern Városok Program keretében megvalósult „a dunaújvárosi 

Radari sporttelep fejlesztése” elnevezésű projekttel kapcsolatos döntések 
meghozatalára 

 
54. Javaslat Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak kivitelezési 

munkái tárgyában kötött vállalkozási keretszerződés 4. számú módosítására 
 
 

1. Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése 
óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A napirendi pontok elfogadása után megkezdjük a tárgysorozat vitáját az 
1. napirendi ponttal, amely Tájékoztató a polgármesteri hivatalnak a 
közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett munkájáról és a meghozott 
polgármesteri döntésekről. 
 
Felhívom Tisztelt Képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy képviselői kérdésre adott választ is. 
 
Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás a tájékoztatóval kapcsolatban van-e. 
Nincsen. A napirend vitáját lezárom. 
 
Ismertetem a döntési javaslatot: a Közgyűlés elfogadja a polgármesteri 
hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett 
munkájáról, a fontosabb eseményekről, továbbá átruházott hatáskörben 
meghozott polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
Aki a tájékoztatót elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó 
rendes ülése óta végzett munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 11 fő (Badó Péter, Barta Endre, 
Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), tartózkodott 3 fő (Bükki Miklós, Magyar András Tamás, Oláh János), távol 
lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
582/2024. (XI.21.) határozata 

a polgármesteri hivatalnak a közgyűlés utolsó rendes ülése óta végzett 
munkájáról és a meghozott polgármesteri döntésekről 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja a 
polgármesteri hivatalnak a közgyűlés két rendes ülése közötti időszakban végzett 
munkájáról, a fontosabb eseményekről, továbbá átruházott hatáskörben meghozott 
polgármesteri határozatokról szóló tájékoztatót. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
2. Jelentés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 2. napirendi pontunkra, amely Jelentés a lejárt határidejű 
közgyűlési határozatok végrehajtásáról. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! Az előterjesztés egy fejezetből áll. Kérdezem, 
hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-
e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Szavazni fogunk a jelentés elfogadásáról. 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a lejárt határidejű közgyűlési határozatok 
végrehajtásáról szóló jelentés elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

583/2024. (XI.21.) határozata 
a lejárt határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentés 

elfogadásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadta a lejárt 
határidejű közgyűlési határozatok végrehajtásáról szóló jelentést. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
3.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

az építményadóról szóló önkormányzati rendelete megalkotására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
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Véleményező bizottságok:   
 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 3. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az építményadóról szóló 
önkormányzati rendelete megalkotására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a rendelettervezetet 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Köszönöm szépen elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Van. Szabó Zsolt 
alpolgármester úr, megadom önnek a szót, parancsoljon. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Navracsics Tibor önkormányzatokért felelős miniszter úr a közelmúltban 
tájékoztatta az önkormányzatokat, így bennünket is arról, hogy ismét olyan 
módon kívánják átalakítani az önkormányzatok bevételeit, hogy azzal 
Dunaújváros, a dunaújvárosiak rosszul járjanak. Önök előtt is ismert, hogy 
az elmúlt öt évben elvonták tőlünk a gépjárműadót, jelentősen 
megemelték a szolidaritási adót, amit más települések fejlesztésére 
költenek. Létrehozták a különleges gazdasági övezetet, most pedig a 
versenyképes járások programjával sarcolnának bennünket tovább. 
Továbbra is azt gondolom, hogy a sikeres központok nélkül nincsen 
sikeres vidék, még ha ideig-óráig úgy is tűnik, hogy ha elvesznek 
Dunaújvárostól, az politikailag a Fidesz számára előnyös. Azt tisztáznunk 
kell, hogy az, hogy egy járás központja erős és jól működik, az az egész 
járás érdeke. Lehet tovább sarcolni Dunaújvárost, de ennek az egész 
térség látja a kárát. A Dunaferr nehézségeivel együtt ezek a kormányzati 
intézkedések sajnos nem hagynak más utat számunkra, minthogy éljünk 
Navracsics miniszter úr ajánlatával és az építményadó növelésére, így az 
építményadó növelésére vagyunk kénytelenek, hogy be tudjuk szedni a 
kieső bevételeink egy részét. Fontos szempont volt számunkra, hogy ne a 
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polgárokat terheljük, és bár sok önkormányzat kénytelen élni ezzel a 
lehetőséggel, mi kitartunk, hogy ne az egyszerű polgárok építményadó 
terheit növeljük. A mostani emelés a cégeket érinti, de itt is olyan módon, 
hogy az emelés legnagyobb részét a nagy, jellemzően multinacionális 
cégektől várjuk. Kénytelenek vagyunk erre, hiszen a bölcsődéket, 
óvodákat működtetnünk kell, úgyhogy akkor úgy, hogy idén sem 
emelkedik az állami normatíva a kormány döntése szerint, tehát ha az 
inflációt figyelembe vesszük, akkor még kevesebbet kapunk erre a 
feladatra. És hogy egy másik konkrét példát is hozzak, az állami Volán 
társaságot is ki kell fizetnünk, csak itt közel 300 millió Ft-tal többet kell 
jövőre fizetnünk ezért a buszközlekedésért, amit a városban szolgáltatnak. 
Bízom benne, hogy végre a kormányzatban is felismerik, nem bírnak több 
terhet az önkormányzatok, és ezt bizony pártpolitikától függetlenül 
mondom, mert egyre több kormánypárti polgármester emeli fel 
nyilvánosan is a szavát az önkormányzatok sanyargatása miatt. 
Köszönöm szépen a figyelmet. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen alpolgármester úr. Bükki Miklós képviselő úrnak 
megadom a szót. Parancsoljon.  
 

Bükki Miklós képviselő: 
 
Na most jó. Egyetértek azzal a tervezetben, hogy a lakosságot nem 
terheljük ezzel az adóval, azonban azzal nem tudok egyetérteni, hogy 
ilyen mértékben emeljük a vállalkozások terheit. Ez nem igaz. Mindenkit 
érint, ugye itt a kisvállalkozótól a nagyig, olyan emelések vannak a 
nagynál, hogy 1200 Ft/m2-ről per 2900-ra emeljük fel ezt az adót, de a 
kicsiknél is a 800 Ft-ról 400 Ft-tal, tehát 50%-os emeléseket jelentenek, 
50-60%-os emeléseket jelentenek ezek a kicsiknek is. Itt elég nehéz 
helyzetben vannak a vállalkozások, akik azért munkahelyeket teremtenek, 
munkáltatók, és azt gondolom, hogy ahogy mondta is az előbb 
alpolgármester úr, hogy sikeres járáshoz kellenek sikeres 
önkormányzatok, és a sikeres önkormányzatokhoz kellenek sikeres 
vállalkozások is, akik már most is a pengeélen táncolnak a bevételeik 
szempontjából, ez nyilván a Dunaferr még erre rátesz egy lapáttal. Én azt 
kérném, hogy ezt gondoljuk át, ha van arra lehetőség, hogy ezen a 
mértéken változtassunk. Vannak itt olyanok egyébként, ebben érintettek 
is, akik mondjuk, vállalkozást nem akarom külön megnevezni, de 210 
embernek lakhatást biztosít, jelenleg 4,6 millió Ft-os ingatlanadót fizet, és 
ő egy nagy négyzetméterrel rendelkezik, és ugye azt tudjuk, hogy abban 
az esetben, ha ezt elfogadjuk, semmilyen lehetőség nincs arra, hogy 
bármiféle kedvezményt kapjanak a vállalkozások, mert ezt a törvény nem 
engedi meg. Én az a kérésem, hogyha van arra lehetőség, ezt kicsit 
jobban nézzük át, gondoljuk át. Nem azt mondom, hogy ne legyen 
emelés, de az ezek az arányok így nem megfelelők véleményem szerint. 
Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, képviselő úr. Természetesen van lehetőség a 
korrekcióra, amennyiben a járások bevezetett elvonása nem fogja oly 
mértékben terhelni városunkat, mint ahogy azt az előzetes hírek alapján 
lehet tudni. Amennyiben viszont terheli, de magasabb összegű pénzt 
fogunk tudni fordítani az útjaink karbantartására, amit azok a vállalkozások 
is használnak, amiket épp Ön mondott az előbb, és terhelik azokkal a 
teherautókkal, amelyek szükségesek a vállalkozások működtetéséhez, 
vagy akár a kiemelt gazdasági övezetnek az eltörlésével visszaérkeznek 
azok az összegek, amelyeket a Fidesz-kormány ellopott a dunaújvárosi 
polgároktól és odaadott azoknak az önkormányzatoknak egyébként, akik a 
szomszédos településeken vannak és esetleg mondjuk abból borospincét 
vásárolnak egy településen; vagy éppen mondjuk megnövelik a 
normatívának a mértékét, amivel majd tudunk rendesen bért adni az 
óvodai gondozók, nevelők részére; vagy hát nem is tudom, a szolidaritási 
adót mondjuk nem így számolják ki Dunaújváros esetében; vagy csak 
egyszerűen mondjuk nem fogják olyan mértékben Dunaújvárost büntetni, 
mint ahogy azt az elmúlt években tették, a dunaújvárosiakat ilyen módon 
sanyargatni, mint ahogy azt az elmúlt években tették a Fidesz-kormány 
részéről, akkor természetesen van lehetőségünk, és én ígérem is önnek, 
hogyha valamelyik, ez esetben azt az összeget, amelyet most ezzel a 
várható adóemeléssel be fog érkezni, valamilyen módon, legalább a fele 
részben kompenzálni fogja, akkor én ígérem önnek, képviselő úr, hogy ezt 
a napirendi pontot akkor ismételten ide fogjuk hozni és változtatni fogunk 
itt a mértékeken. Köszönöm szépen. Szabó Zsolt alpolgármester úrnak 
meg megadom a szót. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Nemrégen jelent meg az interneten egy hír a zalaegerszegi adóemelésről, 
ahol a maximális 2900 Ft-ra emelték az összes kategóriában az 
építményadót, tehát egy durvább emelést hajtottak végre, mint 
Dunaújváros, ezzel egyidejűleg a lakosokat érintő kommunális adót, ami 
nálunk nincsen és nem kerül bevezetésre, 45 ezer Ft-ra emelték. Lehet, 
hogy nem tudják, hogy milyen pártcsaládhoz tartozik Zalaegerszeg 
polgármestere, segítek, Fidesz-KDNP-s, tehát hogyha az ottani 
adóemelés jó, az itteni meg rossz, akkor nagyjából hát kikövetkeztethetjük, 
hogy önöknek az üléspontja határozza meg az álláspontját, és én nagyon 
szívesen egyeztetek önökkel szakmai kérdésekben, de azt szeretném 
kérni, hogy ezek az egyeztetések ezek a város érdekét kövessék, és ne 
különböző pártpolitikai csatározásoknak adjanak teret, hiszen szerintem 
számunkra Dunaújváros érdeke kell, hogy az első legyen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
További jelentkezőt kérdésre, hozzászólásra nem látok, de látok. Bükki 
Miklós képviselő úr, ismételten megadom önnek a szót. Parancsoljon. 
 

Bükki Miklós képviselő: 
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Előbb említette a Zalaegerszeget, azért Zalaegerszeg és Dunaújváros 
teljesen más kategória, főleg itt a Dunaferr helyzetét látva, ez az egyik, 
amit szeretnék megjegyezni,   a másik azért az fontos, hogy a 
Dunaújváros, Dunaújvárosban a vállalkozások azért munkahelyeket 
tartanak fent, és ezzel igaz, hogy a lakosságot nem emeltük, de ezzel 
lehet, hogy nehéz helyzetbe hozunk olyan vállalkozásokat, akik 
kénytelenek lesznek esetleg olyan lépéseket tenni, ami a lakosságot is 
érinti. Én azért emeltem szót, és azért kértem azt, hogy próbáljuk meg ezt 
átgondolni a vállalkozások érdekében, mert ez mindenkit érint. Ha nyilván 
ha önök úgy döntenek, hogy ez így jó, akkor ezt így fogják elfogadni, én 
biztos nemmel szavazok. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását. Hát nem jó, tehát 
hogy, hogy higgye el képviselő úr, hogy nekünk sem jó azokat a 
vállalkozásokat, akik egyébként itt vannak Dunaújvárosban, ilyen mértékű 
adóval tovább terhelni, mert tudjuk azt, hogy senki sincsen könnyű 
helyzetben a Fidesz adópolitikájának köszönhetően vagy éppen az 
üzemanyagok áfájának a brutális mértékű megemelése miatt egyetlen 
vállalkozó sincsen könnyű helyzetben, de hát könyörgöm, akkor kérjük a 
kormányt, hogy ezeket csökkentse. Hát a legjobb önöknek, hiszen 
önöknek van lehetőségük, hát hányszor láttuk parádézni önöket vezető 
Fideszes politikusok mellett. Tehát könyörgöm, hát kérjék meg őket, hogy 
csökkentsék ezeket a terheket. Jó? Működjünk együtt. Istenemre 
mondom, hogy én visszahozom ezt a napirendi pontot, amennyiben önök 
elérnek valami, bármilyen kis 1%-os csökkentést is ily módon. Szabó Zsolt 
alpolgármester úr, megadom önnek a szót. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen. Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! És nekem egy 
kérdésem van Bükki képviselő úrhoz, hogy ugye akkor a kormány által 
tervezett cégautó adó emelést is ellenzi az önkormányzatok vagyis a 
vállalkozások védelme érdekében. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Hát nyilván ellenzi, nem ért vele egyet, talán ezért sem Fideszes, de 
vannak ismerősei, ezt láthattuk a képekről, úgyhogy bízom benne hogy ezt 
a jövőben tudja majd kamatoztatni. Barta Endre képviselő úr megadom 
önnek a szót. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Hallgattam 
Bükki képviselő urat és egy kérdés bennem is megfogalmazódott, ugye itt 
2019 óta, ahogy Szabó alpolgármester úr elmondta, hogy milyen 
elvonások voltak Dunaújvárostól, aggódott-e ön akkor például egy 
bölcsődei vagy óvodai dolgozók béréért, felemelte-e ön valaha a hangját 
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ilyen nehézségek, amikor fel kell újítani egy olyan épületet, ahol a 
gyerekeink vannak, és ez nehézséget okoznak ezek az elvonások. 
Fölemelte-e ön egyszer a hangját, vagy nagyon könnyű aggódni itt a 
vállalkozó, mondta-e ön egyszer is, hogy hé, ezt azért nem kéne, mert ez 
a városiaknak nehézséget okoz. Ide járnak a gyermekeink, itt vannak az 
idős szüleink, nagyszüleink az idősek otthonában, teljesen ellehetetlenítik 
ezt az egész helyzetet, és amikor próbáljuk egy kicsit korrigálni, akkor van 
képük azt mondani, hogy állj. Nem erre kéne azt mondani, hogy állj, 
hanem azt kéne megállítani, ami miatt erre szükség van, nem a 
vállalkozásokért. Igen, nagyon fontosak a vállalkozások, de igenis aggódni 
kéne azért a szociális hálóért, azért az egész ellátórendszerért, akik itt 
vannak Dunaújvárosban. Egyszer őket is nézzék, és egyszer tényleg, 
ahogy polgármester úr is mondta, amikor én most nem a parádézás szót 
használom, de igenis találkoznak azokkal, akik döntéshozók, egyszer 
mondják már nekik, hogy mit jelentenek Dunaújvárosban ezek az 
elvonások. 2019-ben fizetett még iparűzési adót a Vasmű, fizetett a 
Hankook, és mégis 1,5 milliárd Ft hitelt vett föl az akkori városvezetés. 
Most nincs Vasmű iparűzési adó, nincs Hankook iparűzési adó, ahogy ön 
mondta, nehéz helyzetben vannak a vállalkozások, pedig elvileg dübörög 
a gazdaság. Mikor aggódott ön vagy bármelyik társa is az itt élőkért? 
Először is én azt szeretném kérni, hogy akkor fordítsuk meg ezt a dolgot, 
és akkor induljunk innen. Köszönöm szépen a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, alpolgármester úr. Bükki Miklós képviselő úrnak 
megadom a szót. Parancsoljon.  
 

Bükki Miklós képviselő: 
 
Elnézést. Én arra gondoltam, hogy itt most az építményadóval 
foglalkozunk, de hát akkor ezek szerint a vállalkozók gondolom leszűrték 
ebből a következtetést. Nyilván olyan dolgokkal, amik a múltban történtek, 
én nem foglalkoztam. Önök voltak egyébként is itt öt évig hatalmon, illetve 
én azt gondolom, hogy az, hogy a városban ezt az adót bevezessük, ez 
szükséges. A mértékét mondtam az előbb, hogy a mértékét kéne 
átgondolni, és ha lehet esetleg nyilván a kicsiknél még nagyobb, vagy 
még kisebb emelést kéne végrehajtani, amiről beszéltünk itt az előbb, 
mindenkinek nagyjából egyforma százalékos arányban ez az emelés, 
igaz, hogy a nagyobb többet fizet egy 1000 m2 után, de a kicsit is 
ugyanúgy százalékosan ugyanúgy érinti. Ezt érdemes lenne átgondolni, 
de ha nem fogadják el, akkor sajnálom. Ez a vállalkozásokat biztos, hogy 
nehéz helyzetbe hozza a fodrásztól az autószerelőig, azokat, akik 
egyébként szolgáltatnak, és munkahelyeket teremtenek. Köszönöm.  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását, és én még egyszer 
elmondom, tegyenek azért, hogy csökkentsük a vállalkozásoknak a 
terheit. Az elmúlt években olyan brutális mértékű adóztatást varrt a 
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kisvállalkozóknak, a nagyvállalkozóknak, a multiknak és egyébként a már 
egy-kettőnek aki nem volt természetesen kegyelt a nyakába a Fidesz-
kormány hogy egészen egyszerűen felháborító, tönkreteszik önök azokat 
a kisvállalkozásokat, akik itt Dunaújvárosban is vannak. Én inkább először 
bocsánatot kérnék az ön helyében ezektől a vállalkozóktól, szégyenkezve 
lehajtanám a fejem és sunnyogva elvonulnék, amikor erről a kérdésről van 
szó, és utána a kormány által meghatározott lehetőségekkel, amikor él az 
önkormányzat, hogy próbáljon egyébként a dunaújvárosi polgároknak 
továbbra is fenntartani az óvodai rendszert, a bölcsődei rendszert, 
próbáljon egyébként utakat javítani, vagy próbáljon egyébként fenntartani 
olyan buszközlekedést, ami az országban egyébként nagyon ritka, mert 
tudjuk, hogy az emberek nagyon nehéz helyzetbe vannak, és legalább 
akkor az ingyenes közlekedéssel próbáljunk meg nekik segíteni. De 
hogyha ön ezt el akarja tőlük venni, ha a nyugdíjasoktól el akarja venni azt 
a segítséget, amit egyébként mi most is át fogunk adni számukra 
karácsony közeledtével, akkor mondja most a szemükbe, ott a kamera, 
mondja a szemükbe, mondja a szemükbe, hogy önt nem érdekli, ön 
inkább a vállalkozásokat szeretné, hogyha picikét kevesebbé próbálnánk 
meg őt terhelni. Én konstruktív vagyok, képviselő úr. Elmondtam. Kiemelt 
gazdasági övezet, ha úgy törlik el, hogy visszakapjuk azt a 1,5 milliárd Ft-
ot évente, akkor újratárgyaljuk. Ha a járások az új bevezetésénél ott, 
amikor a pályázatoknál lesz majd döntés, ön eléri, hogy Dunaújvárosban 
legyen a fejlesztés, akkor újratárgyaljuk ezt a napirendi pontot, hogyha 
csökkentik a szolidaritási adónak a mértékét, amit sikerül önnek elérnie, 
újratárgyaljuk. Nagyon konstruktív vagyok, és tudom, hogy ez nem jó 
senkinek. Én nagyon sajnálom, hogy ilyen mértékben kell egyébként a 
vállalkozásokat terhelnünk, de szerintem ők is megértik, mert őnekik is ide 
jár bölcsődébe a gyerekük és óvodába, és látják azt, hogy szükség van 
sajnos forrásokra, mert a Fidesz-kormány elvette azt a dunaújvárosiaktól. 
Megadom önnek a szót, parancsoljon. 
 

Bükki Miklós képviselő: 
 
Úgy látszik, hogy ez most ilyen politikai csatározássá megy át ez a dolog. 
Ebbe úgy gondolom, hogy van egy tanítás, amiben a lényeg a végén van, 
csak annyi, hogy igaza van polgármester úr, jó, a többit nem akarom. 
Egyébként, ha kicsit is fontos önöknek az, hogy a város fejlődjön, mert 
azok, akik ide jönnek majd, vagy ide szeretnének esetleg majd jönni, ők is 
ugyanezt az ingatlanadókat fogják fizetni, építményadót, még egyszer 
kérem, gondoljuk azt át, hogy a mértéke változzon. Nem azt mondtam, 
hogy ne emeljünk építményadót, én azt mondtam, hogy nézzük meg azt, 
hogy milyen kategóriába mennyi adót fizessenek, nézzük meg azt, hogy 
van-e lehetőség arra, hogy valamiért egy kicsit csökkentsük ennek a 
mértékét, mert a vállalkozások igazán itt a városban megérdemelnék azt, 
hogy kicsit melléjük álljon az önkormányzat is, és hogy az önkormányzat 
nehéz helyzetbe van, ezt megértem, nem, ahogy említettem, és nem azt 
mondtam, hogy ne emeljük építményadót, a mértékét, és a kicsiket 
lehetőség szerint támogassuk jobban. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen, képviselő úr. Látják, én rendkívül örülök neki, hogy új 
képviselők vannak, hiszen nagyon konstruktívan tudunk együttműködni. Ő 
elismerte, hogy igazam van akkor, amikor elmondtam, hogy a Fidesz 
tönkre akarja tenni a dunaújvárosiakat, én pedig azt gondolom, hogy akkor 
most igazat adok önnek, én személyesen át fogom gondolni itt, hogy lehet 
ezeket csökkenteni ezeket az adómértékeket, egyébként, ahogy mikor 
elmondtam, azonnal be is tudjuk vezetni addigra, amikorra visszaadják a 
kiemelt gazdasági övezetből elrabolt forrásokat, vagy éppen a kiemelt 
járásokkal kapcsolatos vagy a járásokkal kapcsolatos források 
elvonásánál vissza fog majd jönni Dunaújvároshoz az a pénz, amit 
egyébként most is készülnek elrabolni Dunaújvárostól. Tehát hogy én 
konstruktívan önnek megígérem, hogy átgondoljuk az ön javaslatát, 
átgondoljuk ezeknek az adónemeknek a csökkentését, amennyiben 
visszakapjuk, akkor pedig azonnal vissza is fogjuk hozni ezt a napirendi 
pontot, és a források, hogyha meglesznek, akkor csökkentjük ezeknek az 
adóknak a mértékét. Tehát képviselő úrnak igazat adok. 
 
Amennyiben nincs több hozzászóló, lezárom a napirend vitáját. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az ülésünk elején 
kézhez kaptak egy új rendelettervezetet, a döntéshozatalnál ezt vegyék 
figyelembe. 
 
Ismertetem a döntési javaslatot: a Közgyűlés megalkotja az 
építményadóról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, 
Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), ellene szavazott 3 fő (Bükki Miklós, Magyar András Tamás, Oláh János), 
tartózkodott 1 fő (Badó Péter), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – megalkotta az 
építményadóról szóló 21/2024. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta az építményadóról szóló 21/2024. önkormányzati 
rendeletet. 
 

4.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
„a piacokról és vásárokról” szóló 9/2016. (III.18.) önkormányzati rendelete 
hatályon kívül helyezésére, és kapcsolódó döntések meghozatalára 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   
 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság  

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 4. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a piacokról és vásárokról 
szóló 9/2016. önkormányzati rendelete hatályon kívül helyezésére és 
kapcsolódó döntések meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Ismertetem a határozati javaslat döntési javaslatát: a Közgyűlés utasítja a 
DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő 
Részvénytársaságot, hogy a Piac és a Vásár üzemeltetésére készítsen 
Üzemeltetési Szabályzatot és annak alkalmazását 2025. január 1. napjától 
kezdje meg. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a dunaújvárosi Piac és a Vásár Üzemeltetési 
Szabályzata elkészítéséről és alkalmazásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

584/2024. (XI.21.) határozata 
a dunaújvárosi Piac és a Vásár Üzemeltetési Szabályzata elkészítéséről és 

alkalmazásáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a DVG 

Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaságot, hogy  
- a Piac (Dunaújváros, belterület, hrsz.: 116/10), és   
- a Vásár (Dunaújváros, belterület, hrsz.: 319)  
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üzemeltetésére készítsen Üzemeltetési Szabályzatot és annak alkalmazását 
2025. január 1. naptól kezdje meg. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a DVG 
Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen Működő Részvénytársaságot, hogy az 
Üzemeltetési Szabályzatokat tájékoztatásul a Közgyűlés részére küldje meg.  

 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a határozat közlésére. 

 
Felelős:  – a határozat végrehajtásáért: 
   a polgármester 
 - a határozat 1-2. pontjainak végrehajtásában való közreműködésért: 
   a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 
 - a határozat 3. pontjának végrehajtásában való közreműködésért: 
   a jegyző 

        Határidő: - az Üzemeltetési Szabályzat elkészítésére:  
                           2024. december 31. 
 - az Üzemeltetési  Szabályzat benyújtására: 
   a 2025. január havi rendes közgyűlés időpontja 
 - a határozat közlésére: 
   2024. december 6.  

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig ismertetem a rendelettervezetet döntési javaslatát: a 
Közgyűlés megalkotja a piacokról és vásárokról szóló 9/2016. 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló önkormányzati 
rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, 
Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő 
(Szántó Péter Lajos) – megalkotta a piacokról és vásárokról szóló 9/2016. 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló 22/2024. önkormányzati 
rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a piacokról és vásárokról szóló 9/2016. 
önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló 22/2024. 
önkormányzati rendeletet. 
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5.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 25/2022. (X.24.) önkormányzati 
rendelete hatályon kívül helyezésére 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk az 5. napirendi pontunkra, amely javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a partnerségi egyeztetés 
szabályairól szóló 25/2022. önkormányzati rendelete hatályon kívül 
helyezésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a rendelettervezetet 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépe, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat 
a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megalkotja a partnerségi 
egyeztetés szabályairól szóló 25/2022. önkormányzati rendelet hatályon 
kívül helyezéséről szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, 
Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő 
(Szántó Péter Lajos) – megalkotta a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 
25/2022. önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló 23/2024. 
önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a partnerségi egyeztetés szabályairól szóló 
25/2022. önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről szóló 
23/2024. önkormányzati rendeletet. 
 

6.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a 
közterületek használatáról szóló 7/2012. (I.20.) önkormányzati  
rendeletének módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 6. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a közterületek használatáról 
szóló 7/2012. önkormányzati rendeletének módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a rendelettervezetet 7 igen szavazattal elfogadása 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megalkotja a közterületek 
használatáról szóló 7/2012. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 11 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), ellene szavazott 3 fő (Bükki Miklós, Magyar András Tamás, Oláh 
János), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – megalkotta a közterületek 
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használatáról szóló 7/2012. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 24/2024. 
önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a közterületek használatáról szóló 7/2012. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 24/2024. önkormányzati 
rendeletet. 
 

7. Javaslat a közétkeztetési nyersanyagnorma és rezsiköltség 
meghatározására, valamint a köznevelési intézményekben biztosított 
intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. (V.6.) 
önkormányzati rendelet módosítására  
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság 
a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Kovács-Varga Andrea, a Hungast Mecsek Kft. üzletfejlesztési 
 igazgatója 
 Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda igazgatója 
 Solymosi-Bányai Bettina, az Egyesített Szociális Intézmény és 
 Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményvezetője  

Farkasné Vörös Magdolna, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet igazgatója 

 (Kovács-Varga Andrea nem jelent meg. Gyenes Józsefné, 
 Solymosi-Bányai Bettina és Farkasné Vörös Magdolna 
 megjelentek.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 7. napirendi pontunkra, amely Javaslat a közétkeztetési 
nyersanyagnorma és rezsiköltség meghatározására, valamint a 
köznevelési intézményekben biztosított intézményi gyermekétkeztetés 
térítési díjairól szóló 12/2021. önkormányzati rendelet módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselők! A bizottság megtárgyalta az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot és a rendelettervezetet 7 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm, elnök úr. Most az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati 
bizottság elnökét, hogy Gyöngyössy Csaba elnök urat kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
a határozati javaslatot, és 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság elnökét, 
Motyovszki Mátyás elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot és a rendelettervezetet is 8 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most szintén önt kérdezem, mint a szociális, 
egészségügyi és lakhatási bizottság tagját, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság itt is a határozati 
javaslatot, valamint a rendelettervezetet 8 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Van. Szabó Zsolt alpolgármester úr, 
megadom önnek a szót, parancsoljon. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Mindig nehéz az áremelésekről dönteni, és különösen az elmúlt 
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időszakban erőnkön felül próbáltuk tartani az árakat ameddig csak 
lehetett, de sajnos az élelmiszerek és a szolgáltatások drágulása nem állt 
meg, csak némileg lassult. Egy ponton túl pedig nem tudjuk tovább ezt a 
különbözetet finanszírozni, ezért most első alkalommal egy olyan térítési 
díjemelés fekszik önök előtt, ami 20%-ról szól, ugyanakkor egy következő 
előterjesztéssel összhangban a dunaújvárosi lakosok számára ez csak 
10% lesz, ha kérvényezik a díj mérséklését. Szeretném itt elmondani, amit 
talán sokan nem tudnak, hogy ezzel a szülők továbbra is a 
nyersanyagköltségeket állják, a rezsiköltségeket az önkormányzat 
finanszírozza saját forrásból. Bízom benne, hogy hamarosan jobb 
gazdasági helyzetben lesz az ország és lassulni fognak az árak 
emelkedése, és bízom abban is, hogy a dunaújvárosi lakosok jelentős 
segítséget tudnak majd igénybe venni azzal, hogy kérhetnek egy 10%-os 
mérséklést. Mindenkit arra biztatok, hogy éljen vele. Igyekszünk egy olyan 
rendszert kialakítani, ahol ez a lehető legkönnyebben hozzáférhető lesz 
minden dunaújvárosi szülő számára. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, alpolgármester úr. Badó Péter képviselő úr, megadom 
önnek a szót, parancsoljon. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! 
Átolvastam ezt a beadványt, értem is az emelés koncepcióját, és el is 
fogadom az itt felhozott érveket. Ha jól értelmezem, ugye arra 
hivatkoznak, hogy egyrészt a KSH szerinti emelkedés, illetve bevezetésre 
került bizonyos általános iskolákba ez az ún. szabad szedési étkeztetési 
módszer, és erre fogják az emelés szükségességét, amit fájó szívvel, de 
el kell fogadnom. Ugyanakkor mint kisgyermekes szülő számtalan 
alkalommal szembesültem azzal, hogy az iskolákban az ételek minősége 
erősen kifogásolható. Én nem az áremelkedésbe szeretnék belekötni, ezt 
tudom is támogatni, illetve meg is értem alpolgármester úr felvetését, 
hanem volna egy olyan kérdésem vagy javaslatom, illetve inkább talán 
fogalmazzunk úgy, hogy kérdés, hogy volna-e rá lehetőség, hogy az 
önkormányzat részéről, szintjéről rendszeres szúrópróbaszerű ellenőrzés, 
minőségellenőrzés az iskolákban, ugye olvastam a Vasváriban is 
bevezetésre kerül, et cetera, et cetera, még egyszer mondom, persze 
többet szednek a gyerekek, de ugye maga a szabadszedés még nem 
garantálja a minőség emelkedését, illetve legalább a minőségnek a hát 
most szinten tartását azt azért nem mondanám, de még egyszer, hogy 
ugye ha már fizetnek a lakosok, fizetek én is, akkor azért legalább a 
gyermekek olyan ételt kapjanak, ami megfelelő minőségű. Tehát itt az én 
kérdésem, javaslatom, módosításra való szerény kérelmem, hogy volna-e 
rá lehetőségünk, hogy ezt ellenőrizzük ezeket az ételeket. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Köszönöm szépen képviselő úrnak a javaslatát, illetve a hozzászólását is. 
Azt gondolom, hogy egyébként teljesen érthető az ön kérése, és 
egyébként én egyet is értek ezzel. Én azt gondolom, hogy egyébként még 
talán még jobb a szúrópróba szerű ellenőrzésnél a folyamatos ellenőrzés, 
és ezt viszont ugye a gyermekeken keresztül, a szülőkön át megkapják 
folyamatosan a cégnek a munkatársai, de én azt gondolom, hogy 
egyébként ez egy rendkívül jó alkalom arra, hogy elmondjuk, hogy minden 
esetben jelezzék ezt a szolgáltatók felé a szülők is, hogyha valamilyen 
minőségbeli problémájuk, aggályuk van. Én azt gondolom, hogy ez 
teljesen jogos felvetés és kell is javítani. Én amikor tárgyaltam több 
esetben azokkal a vezetőkkel, akik a szolgáltató részéről itt 
Dunaújvárosban voltak, minden esetben azt ígérték, hogy igyekeznek 
mindig javítani a minőségen és a jelzéseknek megfelelően fejleszteni az ő 
szolgáltatásukat. Egyébként így alakították ki, és így vezették be 
városunkban is ezt a szabadszedéses eljárást, amit én még személyesen 
is megnéztem, és láttam azt, hogy mennyi gyereknek milyen jóleső érzés 
ez, hogy ők választhatnak és ők tudnak a saját elvárásaiknak megfelelő 
mennyiségű ételt szedni, és tényleg jó dolog volt az, hogy látható volt, 
hogy onnan, amikor én ott voltam, akkor talán pont ízlett mindenkinek. 
Remélem, ez egyébként így lesz majd, vagy így volt a többször is, de hogy 
pont ízlett a gyerekeknek mindannyiuknak az étel, és amíg ott voltam, akik 
onnan távoztak gyermekek egyébként, ilyen harmadik osztályos gyerekek 
lehettek, ott mindenki jóllakottan, és hát tetszett nekik az étel, azzal úgy 
jöttek ki, ezt meg is kérdeztem akkor tőlük. De azt gondolom, hogy 
lehetnek olyan problémák, amit ön jelzett, és, és ezeket kell is jelezni a 
szolgáltató felé, amit egyébként, ahogy mondtam, nyitott ajtók vannak, és 
a szolgáltató várja is egyébként ezeket a jelzéseket, és azt, hogy milyen 
rendszeren keresztül lehet ezt megcsinálni, szerintem a legtöbb szülő ezt 
tudja is. Én még nem jutottam oda a gyermekemmel, de majd biztos, 
hogyha olyan lesz, akkor én is majd ezt jelzem, de az biztos, hogy ez a 
felvetés ez teljesen jogos, és hogyha van valamilyen minőségi probléma, 
akkor azt a gyermekeink érdekében mindenképpen javítani kell. Teljesen 
egyetértek önnel. Bartha Endre képviselő úr, megadom önnek a szót. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Igyekszem rövidre zárni, 
hiszen a szolgáltatóval kapcsolatos dolgok itt hosszú évekre menőleg 
lehetne egy kicsit így beszélni. Jómagam is több szülői értekezleten 
vettem részt, illetve óvodai vezetőségi értekezleten voltam, ahol 
kitárgyaltuk ezeket a dolgokat, és azt tudom mondani, hogy bár nyilván 
van még hova fejlődni, egy minimális pozitív irányba talán így elindultunk, 
és ez mindenféleképpen pozitív, illetve jó szerintem a gyerekek számára 
is, és nyilván az iskolába is egyébként folyamatos a kontrollehetőség, 
valamint van egy online felület, ahol panaszt is lehet tenni, de ezek 
rendszeresek ezek a szúrópróbaszerű vizsgálatok. Ugye komoly lépéseket 
kellett tenni, hiszen korábban nem figyeltek olyan dolgokra, mint a 
konyháknak úgymond a feltételei, probléma volt a személyzettel, ezek 
szép lassan így elindultak egy pozitív irányba, azt gondolom, hogy jó, 
sikerült az étlapon módosítani, ugye itt első körben én az óvodákról 
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beszélek, hiszen nekünk ott nagyobb ráhatásunk van, de nyilván azokban 
az iskoláknál is mindenféleképpen ez bevezetésre kerülhet, illetve nyilván 
minden szülőnek is azt tanácsoljuk, ahogy önnel is egyeztettem, ugye 
legutoljára pont a Petőfi Sándor Általános Iskolába volt egy ilyen szülői 
fórum ezzel kapcsolatosan, de azt gondolom, hogy ott is, hogyha 
valamelyik iskolában vagy valahol problémát észlelnek, ott nyugodtan 
lehet akár egy nagyobb nyomásgyakorlási jelzések, és igenis ezek 
meghozhatják a pozitív változást, úgyhogy én ebben látom. Azt, egy 
nagyon kicsit a szolgáltató védelmében ezt a jó vagy nem jó az az ételnek 
a minősége, ugye tudjuk, hogy egy nagyon-nagyon szigorú törvény szerint 
dolgoznak, tehát tudunk olyan nem városi intézményről, ahol még a sót is 
becsempészik mondjuk például az ebédlőbe, de nyilván ez az ízvilágot így 
minősíti, de van olyan minőség, ami tényleg valóban nem erről szól. 
Úgyhogy egyrészt egyetértek a hozzászólásával, és tényleg, mint szülőt is 
bátorítom, de ez minden szülőnek szól, hogy ezeket a fórumokat ki kell 
használni és igenis ez a szolgáltatás minőségét fogja pozitívan 
befolyásolni. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Mindemellett egyébként kérem önt képviselő úr, hogy amennyiben 
bármilyen ilyen problémát észlel vagy hall a szülőktől, akkor forduljon 
bizalommal Barta képviselő úrhoz, és ő pedig közvetlenül a szolgáltatót, 
már a vezetőket is meg fogja tudni keresni és jelzi a problémát. De 
parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Nézzék, az a fő probléma ezzel, és teljesen egyetértek 
és teljesen jó ez a szülők keressék meg, bizonyos szinten működik is, 
csak az a baj, hogy az én felvetésem a minőségellenőrzés szintjén, az 
nem arra irányult, mert ugye, hogy működik a gyerekeknél, ha 
megkérdezem én otthon a kisfiamat, hogy mi volt ma a kaja, jó volt vagy 
nem, ha spagetti volt jó, ha főzelék nem. Na most ilyen szinten a szülő 
gyakorlatilag nem tudja leszűrni, és ő csak visszamondja azt, amit a 
gyerek mond neki, és ez miatt volt, hogy én úgy gondoltam, hogy kellene 
egy személy, szerv, egy ember, aki ezt ellenőrzi, hiszen a gyerekek saját 
szempontjuk alapján fogják minősíteni az élelmiszert. Én napközben nem 
tudok bemenni a konyhára, az óvodák, az iskolákba, és ebből fakadóan 
nem tudom megítélni, hogy az az élelmiszer jó vagy nem jó, annak a 
minősége jó vagy nem jó. A gyerekemen keresztül kapok egy 
visszajelzést, ami sajnos nagyon szubjektív és nem objektív, tehát az én 
kérésem inkább sokkal inkább valami szakember vagy egy önkormányzati 
szintű ellenőrzésre irányult, nem pedig az, hogy a szülőktől. Ráadásul 
nagyon sok szülő morog, morog, de azért csöndben marad. Elfogadom az 
önök álláspontját, és nem is akarok ebből tovább vitázni. Természetesen 
támogatom a javaslatot, de énszerintem kellene valamiféle olyan szerv, 
ember, aki ezt objektíven, tehát nem a gyerekeken keresztül kapja a 
visszajelzést. Köszönöm. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Barta Endre alpolgármester úr, megadom 
önnek a szót. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Köszönöm a szót. Csak egy gyors válasz képviselő úrnak. Ugye egyrészt 
a hivatal is szokta ellenőrizni ugye az intézményekben ezeket, illetve azért 
nekünk az óvodákban nagy segítségek voltak az óvodai pedagógusok, 
óvó nénik folyamatos jelzései, tehát azt gondolom, hogy az iskolában is 
van ott olyan személyzet, aki ezeket tudja és őket is bátorítjuk nyilván, 
tehát láthatják, találkoznak azzal az étellel, tehát nagyon nagy segítség, 
hogyha ők ebben partnerek, és mi is sokkal gyorsabban tudunk reagálni. 
Mindemellett mondom, hogy a hivatal is folyamatos ellenőrzéseket is tart, 
de ennyit szerettem volna. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
De megvizsgáljuk, köszönöm szépen alpolgármester úrnak, 
megvizsgáljuk, hogy milyen időközönként tartják ezeket a vizsgálatokat, és 
hogyha lehetséges, akkor természetesen ezen a gyakoriságán 
változtatunk pozitív irányba. További hozzászólás nincsen, a napirend 
vitáját lezárom. 
 
Felhívom Tisztelt Képviselő-társaim figyelmét, az ülésünk elején kézhez 
kaptak egy új előterjesztést, a döntéshozatalnál ezt vegyék majd 
figyelembe. 
 
Az előterjesztés egy új határozati javaslatot és egy rendelettervezetet 
tartalmaz. 
 
Először a határozati javaslatról döntünk, ismertetem azt: a Közgyűlés a 
közigazgatási területén, a köznevelési fenntartó által fenntartott 
köznevelési intézményekben, valamint a Dunaújvárosi Óvodában és az 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 
Otthonai intézményben a 2025. január 1-jétől alkalmazandó vállalkozói 
díjat a határozati javaslatban foglaltak szerint határozza meg. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a közétkeztetésben alkalmazandó 
nyersanyagnorma és rezsiköltség meghatározásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh 
János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
585/2024. (XI. 21.) határozata 

a közétkeztetésben alkalmazandó nyersanyagnorma és rezsiköltség 
meghatározásáról 

 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a közigazgatási 

területén a köznevelési fenntartó által fenntartott köznevelési intézményekben, 
valamint a Dunaújvárosi Óvodában és az Egyesített Szociális Intézmény és 
Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményben a 2025. január 1-jétől 
fizetendő vállalkozói díjat az alábbiak szerint határozza meg: 

 

Intézmény Vállalkozói díj 
Ft/nap/adag 

Óvoda 
- tízórai 
- ebéd 
- uzsonna 

1910 + áfa 
382 + áfa 
1147 + áfa 
382 + áfa 

Általános iskolai 
napközi otthon 
- tízórai 
- ebéd 
- uzsonna 

2165 + áfa 
 

404 + áfa 
1360 + áfa 
400 + áfa 

Általános iskolai ebéd 1360 + áfa 

Középiskolai kollégium 
- reggeli 
- ebéd 
- vacsora 

3690 + áfa 
916 + áfa 
1517 + áfa 
1256 + áfa 

Középiskolai ebéd 1517 + áfa 

ESZI 2299 +áfa 

 
2.)    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy az 1. pontban szereplő döntést a 2025. évi költségvetés előkészítése 
során vegye figyelembe.  

  
 Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
        a jegyző 
      - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
                            közreműködésért: 
         a gazdasági főosztályvezető 
 Határidő:  a 2025. évi költségvetés előkészítésének időpontja  
 
3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a Dunaújvárosi Óvoda, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet, illetve az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent 
Erzsébet Idősek Otthonai intézmények vezetőit tájékoztassa a közgyűlés 
határozatáról. 

 
  Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                          a polgármester 
                        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 



39 

 

                          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő:  2024. december 15. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most pedig ismertetem a rendelettervezetet: a Közgyűlés megalkotja a 
köznevelési intézményekben biztosított intézményi gyermekétkeztetés 
térítési díjairól szóló 12/2021. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, 
Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő 
(Szántó Péter Lajos) – megalkotta a köznevelési intézményekben biztosított 
intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló 25/2024. önkormányzati rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a köznevelési intézményekben biztosított 
intézményi gyermekétkeztetés térítési díjairól szóló 12/2021. 
önkormányzati rendelet módosításáról szóló 25/2024. önkormányzati 
rendeletet. 
 

8.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 3/2024. (II.15.) 
önkormányzati rendelet módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 8. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályáról szóló 3/2024. önkormányzati rendelet 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
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Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a rendelettervezetet 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Badó Péter képviselő úr, 
megadom Önnek a szót. Parancsoljon. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! 
Nem tudok erre mit mondani. Megkaptuk ezt a pdf-et, amiben látok itt 
adatokat, de ezeket nem tudom, nem tudom, honnan jönnek, hogyan 
jöttek, nem kaptam rá semmi információt. Van egy tétel, működési bevétel, 
bumm, miből tevődnek össze, azt én nem tudom, nem látom, nincs róla 
információm, ez alapján igen nehéz nekem álláspontot ilyenkor ezzel 
kapcsolatba kialakítani, tehát jó lenne, ha a továbbiakban és ez inkább 
csak kérés, egy pici részletezés is lenne, hogy honnan jön össze, miből 
jön össze, miből tevődnek össze ezek a tételek, mert így számomra csak 
egy betű meg szám, és így nehéz ebből véleményt formálnom. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását. Egyébként én 
biztatom önt, hogy akár az előterjesztésért felelős vezetőt, Salamonné 
Pintér Mónika főosztályvezető asszonyt keresse meg, és hogyha van 
olyan rész az előterjesztésben, amit nem ért, akkor bizalommal keresse 
meg és kérdezze meg. Szerintem ő biztosan fog tudni önnek segítséget 
nyújtani, és akkor majd a döntését is majd megalapozottabban tudja majd 
meghozni. További kérdezőt nem látok. A napirend vitáját lezárom. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megalkotja a Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól szóló 3/2024. önkormányzati rendelet 
módosításáról szóló önkormányzati rendeletet. 
 
Aki a rendelettervezetet elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés – mellette szavazott 11 fő (Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), tartózkodott 3 fő (Badó Péter, Magyar András Tamás, Oláh János), 
távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 
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3/2024. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 26/2024. önkormányzati 
rendeletet. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Megállapítom, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése megalkotta a Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről és végrehajtásának 
szabályairól szóló 3/2024. önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
26/2024. önkormányzati rendeletet. 
 

9. Javaslat a Dunaújvárosi Rendőrkapitánysággal kötendő megállapodás 
jóváhagyására 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 

Meghívott:  Törköly László r. alezredes, mb. kapitányságvezető 
 (A meghívott helyett dr. Hegedűs Nóra jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 9. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
rendőrkapitánysággal kötendő megállapodás jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba György képviselő:  
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Van. Badó Péter 
képviselő úr, parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Hát 
polgármester úr most nem fog engem nagyon kedvelni, ezt a pontot 
egyáltalán nem tudom támogatni. Hát nincsenek rendőrök az utcákon, hol 
van itt közbiztonsági járőrök. Rengeteg panasz érkezik például hozzám 
személyesen a lakosságtól, hogy a Kultik Mozi környékén hajléktalanok 
vannak, ami szomorú dolog és szomorú tény, elfogadom, kéregetnek és 
ha az emberek azt mondják, hogy nem, akkor kötekednek. Rengeteg az 
agresszív hajléktalan és antiszociális egyén, az okospadokon, amik 
egyébként nagyon jó dolgok, köszönjük szépen, oda nem illő személyek 
vannak, sehol nincsenek járőrök, sőt sok esetben a bejelentésre sem 
reagálnak. Mondjuk 2024. szeptember 10-ei esemény a Technikumban, 
ahol úgy tudom, hogy  alpolgármester urat is fölhívták és csak azután 
reagált a rendőrség, miután ön intézkedett. Ilyenkor jó, ha ezzel nem is azt 
mondtam, hogy nem, sőt köszönjük szépen, de itt a rendőrségről van szó 
elsősorban, tehát ezt köszönjük szépen, hogy intézkedett. Én ezt ne 
haragudjon, de nem tudom támogatni, nincsenek rendőrök az utcán, 
nincsenek járőrök, szerintem ez bagatell. Köszönöm.  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Képviselő Úr! Az, hogy én önt kedvelem-e vagy sem, ez egyébként nem 
emiatt fog most itt eldőlni, de egyébként meg hogyha valaki emiatt a 
felszólalása miatt nem kedvelheti, akkor azok a Fideszes képviselők, akik 
egyébként tagjai annak a kormánynak, illetve annak a pártnak, akik a 
Magyarországot jelenleg vezetik még, és ők nem adnak megfelelő 
nagyságú fizetést azoknak a rendőröknek, akik egyébként ezt, én azt 
gondolom, hogy megérdemelnék, és azok a Fidesz-kormányzat az, aki 
egyébként elvette azt a nyugdíjrendszert a rendőröktől, akik egyébként 
ezzel biztonságban érezhették magukat az elmúlt évtizedekben, és ezt 
egyébként egy tollvonással elvonták tőlük, ami miatt egyébként én azt 
láttam, hogy rendkívül sok rendőr elhagyta ezt a pályát, és a bizonytalan 
létet nem vállalva keresett inkább egy olyan foglalkozást, amivel el tudja 
tartani a családját, ami egyébként érthető, de sajnos a mi számunkra 
egyébként problémát jelent, és én is azt gondolom, mint ön, hogy sajnos 
kevés a rendőr az utcán, amit én nagyon szeretnék, hogyha több lenne, 
és egyébként meg ahogy itt a napirend is a rövid tartalomba is szól, hogy 
a közbiztonság még hatékonyabbá tétele érdekében tesszük meg ezt a 
döntést is, és igyekszünk valamilyen csekély mértékű sajnos, mert ennyire 
futja, de hozzájárulást adni a rendőrségnek a munkájához. Én bízom 
abban egyébként, hogy az adásra, ami egyébként azt eredményezheti, 
hogy picikét javítsunk a közbiztonságon Dunaújvárosban, az önt 
egyébként inkább meggyőzi, és inkább adjunk nekik, minthogy egyébként 
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hogy ne legyen itt, és tehát én azt gondolom, hogy ezzel inkább segítünk, 
és ezt inkább támogatni kell, de természetesen önnek a szíve joga, és 
ahogy, egyébként így mondja, hogy lehetne jobb is városunkban a 
közbiztonság, nem állhatunk ott egyébként minden egyes hajléktalan 
mellett az utcán, és nem tehetünk, még egy rendőr sem tud olyan túl sok 
intézkedést tenni, hogyha esetleg agresszívan járnak el ezek a 
hajléktalanok. Én viszont szeretném azt kérni minden egyes 
dunaújvárositól, hogy bármi ilyennel találkozik, és bármilyen problémát, 
ami közbiztonságot érint, találnak az utcán vagy követnek el ellenük, 
azonnal jelezzék ezt a rendőrség számára, mert bár lehet, hogy nincsen 
megfelelő számú rendőr az utcákon, ahogy ön mondja, én azt gondolom, 
hogy a rendőrség viszont minden egyes esetben ki szokott olyankor jönni, 
hogyha ilyen komoly probléma van és segíteni szokott, és én ezt a 
munkájukat egyébként köszönöm nekik. Orosz Csaba képviselő úr, 
parancsoljon. Megadom Önnek a szót. 
 

Orosz Csaba György képviselő:  
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! Tisztelt Közgyűlés! 
Azzal egyetértek, hogy a magyar rendőrség az állami feladatot hajt végre 
és az állam kell, hogy finanszírozza őket, és látjuk és tudjuk, hogy hogy 
vannak finanszírozva, ezzel minden nap találkozunk. Én is azt szeretném, 
hogyha ez a kevés önkormányzati pénzünk ez plusz lenne, tehát hogy 
ezeket olyan dologra adhatnánk, amivel fejlődést látunk és hasonlók, és 
nemcsak az üres zsebeket tömködjük ezzel a kis pénzzel, de akkor is én 
is azt kérném inkább, hogy mindenki szavazza meg, mert azt nem tehetjük 
meg, hogy Dunaújváros lakosságát a közbiztonság nélkül hagyjuk. Igenis 
szükség van erre a kevés pénzre, és tényleg találjuk meg inkább azokat a 
forrásokat, azokat a lehetőségeket, amivel a rendőrséget segítsük. 
Hogyha olyan történik, hogy tegyük fel egy bűncselekmény vagy 
bűncselekmény gyanúja merül fel, és ne adj Isten mondjuk a rendőrség 
nem megy ki, akkor én azt gondolom, hogy megvannak azok a fórumok, 
ugye ez egy rendvédelmi szerv egyébként, persze lehet önkormányzati 
szinten is intézkedni, de ez ugye mivel állami szerv és rendvédelmi szerv, 
megvannak azok a fórumok, ahol ezt jelenteni kell és jelenteni is kell, ha 
ilyen történik. Ha pedig ez ebben a formában nem igaz, és nem áll meg a 
lábán, akkor pedig mondhatjuk, hogy ez nem történt meg. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Én egyébként biztatom képviselő urat, hogy keresse meg kapitány urat és 
a kapitányságvezető, Törköly László rendőr alezredes urat, mert én azt 
gondolom, hogy egy ilyen beszélgetés alkalmával akkor el tudja ő is 
mondani, hogy milyen intézkedéseket tudnak ők is végrehajtani, és miket 
is szoktak egyébként meg tudja mondani azt önnek, hogy hány rendőr van 
az utcákon, tehát információkat gyűjtsön be. Én is így tettem, amikor 
kezdő képviselőként találkoztam az akkori rendőrkapitánnyal, és 
egyébként biztatom önt, hogy jöjjön el majd a következő rendőrségi 
tájékoztatóra is, amikor a városunk közbiztonsági helyzetéről fognak majd 
beszámolni, az előző éves beszámolót hallgathatjuk meg. Én minden 
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évben ott vagyok, és örülök neki, hogy bár tényleg rendkívül nehéz 
helyzetben van a rendőrség is, úgy, mint egyébként a többi rendvédelmi 
szerv is, nemcsak itt Dunaújvárosban, hanem az egész országban sajnos, 
de ettől függetlenül mindent megtesznek, amit tudnak, és én azt látom, 
hogy hála az égnek, Dunaújvárosban nincsen olyan kiemelten rossz 
helyzet, mint egyébként az ország másik területein található, 
tapasztalható. Én bízom benne, hogy ez egyébként még ez is javulni fog a 
jövőben, mi részünkről, önkormányzat részéről azon vagyunk, hogy ez 
javuljon és éppen ezért ezt a napirendi pontot én támogatni fogom, és 
bízom benne, hogy képviselő-társaim is, hiszen tudjuk azt, hogy ez a 
napirendi pont is egyfajta segítséget próbál nyújtani a rendőrség részére, 
még hogyha nem is sokat, de én azt gondolom, hogy talán hasznos lesz 
számukra. Megadom önnek a szót, képviselő úr, parancsoljon. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Köszönöm a meghívást. Igyekszek majd ott lenni, akkor 
nem fogok már tovább akadékoskodni. Egy javaslat, akkor adjuk oda ezt a 
pénzt a polgárőrségnek. Úgyis arról van szó, hogy legyenek kint az utcán, 
ők erre tökéletesek lennének, csak egy javaslat. Ennyi. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Oláh János képviselő úrnak megadom a 
szót. Parancsoljon. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! Én 
úgy gondolom, hogy amit a kapitány úr írt, hogy a nagy leterheltség 
ellenére magas színvonalon és eredményesen teljesítette feladatait a 
dunaújvárosi rendőrség, ezzel maximálisan egyet lehet érteni. Én úgy 
gondolom, hogy ebben a levélben, ami le van írva, hogy ezt a 2 millió Ft-ot 
mire szeretnék és idáig is mire fordították, ezt én úgy gondolom, hogy 
támogatnunk kell a későbbiekben is. Volt egy módosító javaslatom a 
bizottsági ülésen, a közbiztonsági bizottsági ülésen, amit aztán az elnök 
úrral megbeszéltünk és visszavontam, ott én még az emelésre is tettem 
egy javaslatot. Ott abban maradtunk, hogy a későbbiek folyamán erre 
vissza fogunk térni, hisz hát ez nagyon régen lett megállapítva ez a 2 
millió Ft és ennek az értéke azóta bőségesen csökkent, úgyhogy én teljes 
mellszélességgel kiállok a rendőrség és a dunaújvárosi rendőrök mellett. 
Én szeretném, hogyha megszavaznánk nekik ezt a támogatást. 
Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. A napirend vitáját lezárom, mert további 
jelentkezőt nem látok, viszont elhangzott itt egy módosító indítvány. Badó 
képviselő úrtól szeretném megkérdezni, hogy fenntartja-e ezt a módosító 
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indítványát, miszerint ezt a 2 millió Ft-ot forintot ne a rendőrség kapja, 
hanem a polgárőrség. 
 

Badó Péter képviselő:   
 
Igen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Jó. Köszönöm szépen. 
 
Akkor szavazást rendelek el ennek a módosító javaslatnak az 
elfogadásáról. 
 
Aki ezt támogatni kívánja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Badó Péter képviselő módosító javaslatáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 1 fő (Badó Péter), ellene szavazott 8 fő 
(Bükki Miklós, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 3 fő 
(Barta Endre, Pintér Tamás, Szabó Zsolt), nem szavazott 2 fő (Gyöngyössy Csaba, 
Pappné Grabant Ilona), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – nem fogadta el és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

586/2024. (XI.21.) határozata 
Badó Péter képviselő módosító javaslatáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem támogatta Badó 
Péter képviselő azon módosító javaslatát, mely szerint a 2 millió Ft összegű 
támogatást a rendőrség helyett a polgárőrség kapja meg. 
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Ezzel összefüggésben viszont én szeretném mondani képviselő úrnak, 
hogy a polgárőrségnek is nyújtunk támogatást és majd a következő 
időszakban is majd erről lesz majd önkormányzati vagy hát itt a közgyűlés 
előtt majd szavazás, de tovább megyünk.  
 
És a döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitányság részére a 2025. évre 2.000.000,- Ft egyösszegű 
felajánlást biztosít az állampolgárok megelégedésére szolgáló 
közbiztonság még hatékonyabb megteremtése érdekében. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Rendőrkapitánysággal kötendő 
megállapodás jóváhagyásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő 
(Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), ellene 
szavazott 1 fő (Badó Péter), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

587/2024. (XI.21.) határozata 
 a Dunaújvárosi Rendőrkapitánysággal kötendő megállapodás jóváhagyásáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Dunaújvárosi 

Rendőrkapitányság részére a 2025. évre 2.000.000-, azaz kettőmillió forint 
egyösszegű felajánlást biztosít az állampolgárok megelégedésére szolgáló 
közbiztonság még hatékonyabb megteremtése érdekében.  

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

jegyzőt, hogy az 1. pontban szereplő döntést a 2025. évi költségvetési rendelet 
előkészítése során vegye figyelembe. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
                  a jegyző 
                - a határozat végrehajtásának előkészítésében való  
                  közreműködésért: 
  a gazdasági főosztályvezető 

Határidő:  a 2025. évi költségvetési rendelet előkészítésének időpontja 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a felajánlás nyújtása végett a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitánysággal kötendő – a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság által 
előkészített – megállapodást aláírja. 
 
Felelős:  - a megállapodás aláírásáért: 

 a polgármester 
 - a megállapodás aláírásában való közreműködésért: 

a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő:    2024. december 31. 

 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Fejér Vármegyei Rendőr-
főkapitányság Dunaújvárosi Rendőrkapitányság vezetője részére. 
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
  a polgármester 
 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:                                                                    
 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő:    2024. december 20. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
És 5 perc szünetet rendelt el. 
 

Szünet 
Szünet után: 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Tisztelt Közgyűlés! Folytatjuk munkánkat 10 óra 39 perckor, 13 fővel 
határozatképesek vagyunk. 
 

10.  Javaslat a dunaújvárosi térfelügyeleti rendszer 2025.évi működtetésének 
támogatására  
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 

Meghívott:  Törköly László r. alezredes, mb. kapitányságvezető 
 (A meghívott helyett dr. Hegedűs Nóra jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Folytatjuk a 10. napirendi pontunkkal, amely, 14 fővel határozatképesek 
vagyunk 10 óra 39 perckor. 
 
A 10. napirendi pontunk pedig Javaslat a dunaújvárosi térfelügyeleti 
rendszer 2025. évi működésének támogatására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Badó Péter képviselő úr, 
megadom önnek a szót, parancsoljon. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Nem húzom sokáig, csak 
szeretném megköszönni dr. Hegedűs Nórának a kapott információkat, 
amit itt a szünetben kaptam mind az előző, mind ezzel a ponttal 
kapcsolatban. Ennek fényében tudjuk támogatni ezt a pontot. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Nagyszerű. Köszönöm szépen. Orosz Csaba képviselő úr, megadom 
önnek a szót. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Pont ez a pont az, aminél 
látszik, hogy nekünk miben kell segítenünk. Tehát évek óta ugye megvan 
ez a kamerarendszerünk, annak idején, mikor megépült, akkor szerintem 
országosan nagyon jó helyen álltunk, azóta nincs igazi fejlesztésre 
pénzünk. Én ezt egy jó ötletnek tartanám, akár ha ilyen járási vagy 
bárhonnan lenne pénz, ugyanis pont Dunaújváros egyik bejárója, ugye a 
Hankook mellett, az már szinte rácalmási terület és egy pár évvel ezelőtt 
felmértük, nagyon nagy szükség lenne arra, hogy Dunaújváros összes 
behajtójánál egy olyan kamera legyen, ami egyben rendszámfelismerő is. 
Akkor ez most azt hiszem két éve volt, ez olyan 50 millió Ft-be került 
volna, de nagyon segítené a rendőrség munkáját, és biztos, hogy még 
jobb lenne a Dunaújvárosban a közbiztonság. Szóval bárki, bárhol lát egy 
olyan pályázati lehetőséget, hogy ebbe beszállhatna a város, én biztos 
vagyok benne, hogy mitőlünk mindenki támogatná ezt, és szeretnénk, ha 
ez így lenne, de jelenleg költségvetési forrásunk én ahogy tudom, nincs 
rá. Ami itt le van írva, annyiban tudjuk ezt a rendszert támogatni. 
Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását. Egyébként ez egy jó 
ötlet, nyilván egyébként hogyha azok a személyek, akik 
bűncselekményeket követhetnek el, és áthaladnak, vagy elhaladnak 
városunk mellett, és egy ilyen kamerarendszerrel rendelkeznénk, akkor 
egyébként a járás többi településén is egyébként nőne a közbiztonság, 
hogyha ezeket ily módon meg lehetne fogni. Én egyébként én ezt 
javaslom majd, ez egy nagyon határozottan jó javaslat, és fel kell majd 
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vetni, hogyha megalakul ez a bizottság. Bízom benne, hogy már 
legalábbis a saját érdekükben ezt a járás többi tagja is támogatni fogja. 
Viszont Oláh János képviselő úrnak most megadom a szót. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester! Tisztelt Képviselő-társaim. Köszönöm a szót. 
Ugyanazt tenném hozzá, mint az előző ponthoz, a rendőrség 
támogatásánál, tehát teljes mellszélességgel itt is ki kell mellettük állni. Azt 
beszéltük bizottsági elnök úrral, ugye volt egy módosító indítványom ott is, 
hogy emeljük meg ennek az összegét, azt 50%-kal mindet, aztán 
megbeszéltük, hogy ezt egyelőre hagyjuk, de szeretném, hogyha erre a 
közeljövőben visszatérnénk, merthogy ezek a számok ezek nagyon régóta 
vannak és például az operátori díj az 1250,- Ft óránként, ez egy 50%-os 
emeléssel is én úgy gondolom, hogy egy nagyon csekély összegnek 
mondható, még akkor is 1875,- Ft-ra jön ki, a diákmunkások keresnek 
most 1500,- Ft-ot minimum. Hogyha lehetséges, ezt egy pár hónapon 
belül én úgy gondolom, hogy a közgyűlés újratárgyalhatná, amúgy meg 
mindenben egyetértek a bizottsági elnök úrral. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak. További kérdést, hozzászólást nem 
látok. A napirend vitáját lezárom. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés kinyilvánítja, hogy 
Dunaújváros közigazgatási területén meglévő közterületi térfelügyeleti 
kamerarendszer hosszú távú működtetésében elkötelezett. Ennek 
érdekében a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére 2025. január 1. 
napjától 2025. december 31-ig havonként egyenlő összegű folyósítással 
2026. március 31. napjáig való elszámolás mellett összesen 38.543.202,- 
Ft felajánlást nyújt. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi térfelügyeleti rendszer 2025.évi 
működtetésének támogatásról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő 
(Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar 
András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba 
György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), 
távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

588/2024. (XI. 21.) határozata 
a Dunaújvárosi térfelügyeleti rendszer 2025.évi működtetésének 

támogatásról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése kinyilvánítja, 
hogy Dunaújváros közigazgatási területén meglévő közterületi térfelügyeleti 
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kamerarendszer hosszú távú működtetésében elkötelezett, ennek érdekében 
a Dunaújvárosi Rendőrkapitányság részére 2025. január 1. napjától 2025. 
december 31. napjáig, havonként egyenlő összegű folyósítással, 2026. 
március 31. napjáig való elszámolás mellett, összesen 38.543.202.- Ft, azaz 
harmincnyolcmillió-ötszáznegyvenháromezer-kettőszázkettő forint felajánlást 
nyújt.  

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy az 1. pontban szereplő döntést a 2025. évi költségvetési rendelet 
előkészítése során vegye figyelembe. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásának előkészítésében való  
                közreműködésért: 
                a gazdasági főosztályvezető  
Határidő: a 2025. évi költségvetési rendelet előkészítésének időpontja 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a felajánlás nyújtása végett a Dunaújvárosi 
Rendőrkapitánysággal kötendő – a Fejér Vármegyei Rendőr-főkapitányság által 
előkészített – megállapodást aláírja. 

 
Felelős:  - a megállapodás aláírásáért: 
                 a polgármester 
               - a megállapodás aláírásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási főosztály vezetője  
Határidő:  2024. december 31. 

 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Fejér Vármegyei Rendőr-
főkapitányság Dunaújvárosi Rendőrkapitányság vezetője részére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a humán szolgáltatási főosztály vezetője  
Határidő: 2024. december 16. 

 
11.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. I-IX. havi 

pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 11. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2024. I-IX. havi pénzügyi terve teljesítéséről 
szóló tájékoztató elfogadására. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal 
kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megismerte és elfogadja az 
önkormányzat 2024. évi költségvetésének I-IX. havi pénzügyi terve 
teljesítéséről szóló tájékoztatót. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének I-IX. 
havi pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadásáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 4 fő 
(Badó Péter, Bükki Miklós, Magyar András Tamás, Oláh János), távol lévő 1 fő 
(Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

589/2024. (XI.21.) határozata 
az Önkormányzat 2024. évi költségvetésének I-IX. havi pénzügyi terve 

teljesítéséről szóló tájékoztató elfogadásáról 
 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte és 
elfogadja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetésének I-IX. havi pénzügyi terve teljesítéséről szóló tájékoztatót. 
 

12.  Javaslat megállapodás megkötésére a DVG Zrt.-vel 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 12. napirendi pontunkra, amely Javaslat megállapodás 
megkötésére a DVG Zrt.-vel. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadása 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Van. Badó Péter 
képviselő úrnak megadom a szót. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! 
Elolvastuk ezt a beadványt, én arra szeretnék majd nekem természetesen 
megfelel írásban is a válasz, hogy ugye itt föl vannak sorolva, hogy 
különböző fennálló kötelezettségek, erre vonatkozóan kaphatnék majd 
egy részletező leírást, és hogy miért nem tudtuk ezeket kifizetni a jelenlegi 
költségvetésből. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását. Természetesen. 
További kérdezőt nem látok. A napirend vitáját lezárom. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
határozat mellékletét képező megállapodást a DVG Zrt.-vel megköti az 
adósságrendezési eljárás alapjául szolgáló fizetési kötelezettségek 
rendezésére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a megállapodás megkötéséről a DVG Zrt.-vel című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 4 fő 
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(Badó Péter, Bükki Miklüs, Magyar András Tamás, Oláh János), távol lévő 1 fő 
(Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

590/2024. (XI. 21.) határozata 

megállapodás megkötéséről a DVG Zrt.-vel 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy a 
határozat mellékletét képező megállapodást a DVG Zrt.-vel megköti az 
adósságrendezési eljárás alapjául szolgáló fizetési kötelezettségek rendezésére. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére, egyúttal felhatalmazza a polgármestert a 
megállapodás aláírására. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a gazdasági társaság 

egyedüli részvényesének, Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
tulajdonosi jogainak gyakorlójaként utasítja a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatóját a 
megállapodás aláírására. 

 

Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
    a polgármester 
           - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért: 
    az aljegyző 

    a gazdasági főosztály vezetője 

    a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

Határidő: - a határozat megküldésére: 2024. november 30. 
            - a megállapodás aláírására: 2024. december 5. 

 
13.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata közigazgatási 

területén lévő köznevelési intézményekben és a dunaújvárosi Egyesített 
Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
intézményben közétkeztetési szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási 
szerződés hosszabbítására  
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság 
a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Komáromi Csaba, a Hungast Mecsek Kft. ügyvezetője 
 Kurdi-Hegedűs Anikó, a Hungast Mecsek Kft. ügyvezetője 
 Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda igazgatója 
 Solymosi-Bányai Bettina, az Egyesített Szociális Intézmény és 
 Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményvezetője  
 Farkasné Vörös Magdolna, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
 Szervezet igazgatója 

 (Komáromi Csaba és Kurdi-Hegedűs Anikó nem jelentek meg.  
 Gyenes Józsefné, Solymosi-Bányai Bettina és Farkasné Vörös  
 Magdolna megjelentek.) 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 13. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata közigazgatási területén lévő köznevelési 
intézményekben és a Dunaújvárosi Egyesített Szociális Intézmény és 
Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményben közétkeztetési 
szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés hosszabbítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati 
bizottság elnökét, Gyöngyössy Csaba elnök urat kérdezem, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
a határozati javaslatot, és 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem az ifjúsági, sport és turisztikai 
bizottság elnökét, Motyovszki Mátyás elnök urat, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. És most szintén önt kérdezem, mint a szociális, 
egészségügyi és lakhatási bizottság tagját, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
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Motyovszki Mátyás képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom Tisztelt Képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy új határozati javaslatot, és ezt a döntéshozatalnál ezt vegyék 
figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
önkormányzat, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet és az 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 
Otthonai és a Dunaújvárosi Óvoda Megrendelők és a Hungast Mecsek Kft. 
Vállalkozó között a 2023. március 27. napján megkötött és a 2023. április 
1. napján hatályba lépett vállalkozási szerződést az önkormányzat a 
szerződésben rögzített változatlan feltételekkel további 24 hónappal 
meghosszabbítja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
közigazgatási területén lévő köznevelési intézményekben és a dunaújvárosi 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
intézményben közétkeztetési szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés 
hosszabbításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, 
Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

591/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata közigazgatási területén lévő 
köznevelési intézményekben és a dunaújvárosi Egyesített Szociális Intézmény 

és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményben közétkeztetési 
szolgáltatásra vonatkozó vállalkozási szerződés hosszabbításáról 

 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata, a Dunaújvárosi 
Gazdasági Ellátó Szervezet és az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi 
Szent Erzsébet Idősek Otthonai, és a Dunaújvárosi Óvoda Megrendelők és a 
Hungast Mecsek Kft. Vállalkozó között a 2023. március 27. napján megkötött és 
2023. április 1. napján hatályba lépett Vállalkozási szerződést – figyelemmel a 
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Vállalkozási Szerződés VII. 1. pontjára – Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata a szerződésben rögzített változatlan feltételekkel, további 24 
hónappal meghosszabbítja.  

 
2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a  Hungast Mecsek Kft., a Dunaújvárosi Óvoda, a 
Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet, illetve az Egyesített Szociális 
Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézmények vezetőit 
tájékoztassa a közgyűlés határozatáról. 

 
  Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                          a polgármester 

         - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                          a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

Határidő:  2024. december 15. 
 

14.  Javaslat a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának 
módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Farkasné Vörös Magdolna, a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
 Szervezet igazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 14. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi 
Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 



57 

 

A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés az 570/2022. határozatával 
elfogadott Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító Okirata 
módosítására a határozati javaslatban foglalt módosító okiratot fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet alapító 
okiratának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
592/2024. (XI.21.) határozata  

a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet alapító okiratának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 570/2022. 
(XII.15.) határozatával elfogadott Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet 
Alapító Okirata módosítására az alábbi módosító okiratot fogadja el:                                                                                                               

 
Okirat száma: KP/39792-4/2024. 
 

Módosító okirat 
 

A Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet a Dunaújvárosi Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése által 2023. augusztus 14. napján kiadott KP/465-
18/2023. számú alapító okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. 
törvény 8/A. §-a alapján – a Dunaújváros  Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése 592/2024. (XI.21.) határozatára figyelemmel – a következők szerint 
módosítom: 
 
 1. Az alapító okirat 1.2.1. alpontja helyébe a következő rendelkezés lép:  
               „ 1.2.1.  székhelye: 2400 Dunaújváros, Városháza tér 1-2. " 
       
 
Jelen módosító okiratot 2025. január 1. napjától kell alkalmazni. 
Kelt: Dunaújváros, „időbélyegző szerint"   

 
P.H. 

               Pintér Tamás 
   polgármester  

 
2. Az alapító okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan 

tartalommal hatályban maradnak.   
 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 
államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a alapján a 
Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet okiratát módosító Módosító okirat 
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tartalmát a határozat 1. számú melléklete szerinti szövegezéssel állapítja meg 
és felhatalmazza a Polgármestert annak aláírására.  

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 

államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a alapján a Dunaújvárosi 
Gazdasági Ellátó Szervezet Alapító okiratát a határozat 2. számú mellékletének 
megfelelő tartalommal, egységes szerkezetbe foglalva elfogadja. 

 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy nyújtson be kérelmet a Magyar Államkincstár Fejér 
Vármegyei Igazgatóságához – az 1. pontban hozott döntésről a jelen határozat 
1. számú mellékletét képező Módosító okirat, valamint a 2. számú mellékletét 
képező egységes szerkezetbe foglalt Alapító okirat megküldésével – a 
törzskönyvi nyilvántartáson történő átvezetés céljából. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                  a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat meghozatalát követő 15 napon belül 

 
6.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert,hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó 
Szervezet igazgatója részére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                  a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: a határozat közlésére: 2024. december 15.  

                 
7.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet igazgatóját, hogy az 1. pontban 
foglalt döntésnek megfelelően módosítsa az intézmény dokumentumait.   

 
 Felelős:     - a határozat végrehajtásáért:  

 a Dunaújvárosi Gazdasági Ellátó Szervezet igazgatója  
Határidő:  2024. december 31.    
 

15.  Javaslat az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet 
Idősek Otthonai szolgáltatói nyilvántartásba bejegyzett adatainak és 
alapító okiratának módosítására 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 
 

Meghívott:  Solymosi-Bányai Bettina, az Egyesített Szociális Intézmény és 
 Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményvezetője  

 (A meghívott megjelent.) 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 15. napirendi pontunkra, amely Javaslat az Egyesített Szociális 
Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai szolgáltatói 
nyilvántartásba bejegyzett adatainak és alapító okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és az I. és II. határozati javaslatot 7 igen szavazattal 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság tagját, Motyovszki Mátyás képviselő urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő:  
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság az I. és II. 
határozati javaslatot is 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a 
közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az előterjesztés, ahogy 
elhangzott, I. és II. határozati javaslatokat tartalmaz. Mindkét határozati 
javaslatról külön-külön szavazunk. 
 
Az I. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 
Otthonai Dunaújváros, Magyar út 32. szám alatti telephely engedélyes 
által nyújtott házi segítségnyújtás szociális szolgáltatást 2025. február 1. 
napjától a Dunaújváros, Batsányi út 15/a. szám alatti telephelyen 
működteti tovább. 
 
Aki az I. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi 
Szent Erzsébet Idősek Otthonai szolgáltatói nyilvántartásba bejegyzett adatainak 
módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, 
Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

593/2024. (XI.21.) határozata 
az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 

Otthonai szolgáltatói nyilvántartásba bejegyzett adatainak módosításáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
Dunaújváros, Magyar út 32. szám alatti telephely engedélyes által nyújtott házi 
segítségnyújtás szociális szolgáltatást 2025. február 1. napjától a Dunaújváros, 
Batsányi út 15/a. szám alatti telephelyen működteti tovább.  

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
Dunaújváros, Batsányi út 15/a. szám alatti telephelyen a házi segítségnyújtás 
férőhelyszámát összesen 153 főben állapítja meg. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hatályon kívül 

helyezi Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének az 
Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 
intézmény álláshelyei számának meghatározásáról szóló 377/2024. (VII.18.) 
határozat d) pontját, az e) pontját pedig az alábbiak szerint módosítja 2025. 
február 1. napjától: 

 „e) a Batsányi út 15/a. szám alatti házi segítségnyújtásban a szakmai álláshelyek 
számát 26 főben, az alábbiak szerint határozza meg: 

 

vezető gondozó: 2 fő 

ápoló, gondozó: 24 fő 

        „ 
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy az 1. és 2. pontokban foglalt döntésnek megfelelően, a 
szolgáltatói nyilvántartásban rögzített adatok módosításához szükséges 
intézkedéseket tegye meg. 

 
 Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:  
                               a polgármester       
                     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                               a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 Határidő:    2024. december 6. 
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5. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg az Egyesített Szociális Intézmény és 
Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményvezetője részére. 

 
 Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:  
                              a polgármester       
                            - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                              a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 Határidő:   a határozat közlésére: 2024. december 20. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A II. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés az Egyesített Szociális 
Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 332/2023. 
határozattal elfogadott Alapító Okirata módosítására a határozati 
javaslatban foglalt módosító okiratot fogadja el. 
 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, hogy igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi 
Szent Erzsébet Idősek Otthonai alapító okiratának módosításáról című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, 
Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

594/2024. (XI.21.) határozata 
az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 

Otthonai alapító okiratának módosításáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az Egyesített 

Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai 332/2023. 
(VI.15.) határozattal elfogadott Alapító Okirata módosítására az alábbi módosító 
okiratot fogadja el: 

 
„Okirat száma: KP/6978-17/2014. 
 

Módosító okirat 
 
Az Egyesített Szociális Intézmény és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek 
Otthonai költségvetési szerv Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlése által 2023. július 27. napján kiadott, KP/24215-7/2023. számú alapító 
okiratát az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény 8/A. §-a alapján – 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 594/2024. (XI.21.) 
határozatára figyelemmel – a következők szerint módosítom: 
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1. Az alapító okirat 1.2.2. alpontjába foglalt táblázat következő 1-es sora 
elhagyásra kerül a további szerkezeti egységek számozásának értelemszerű 
megváltozásával: 
 
1.2.2. A költségvetési szerv telephelye(i): 
 

 telephely megnevezése telephely címe 

1  2400 Dunaújváros, Barátság útja 27. 

2  2400 Dunaújváros, Batsányi út 15/A. 

 
Jelen módosító okiratot 2025. február 1. napjától kell alkalmazni.” 
 
 
Kelt: Dunaújváros, időbélyegző szerint   

 
P.H. 

Pintér Tamás 
polgármester  

 
2.  Az alapító okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan 

tartalommal hatályban maradnak. 
 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a módosító okiratot, valamint a módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot aláírja és egyúttal nyújtson be kérelmet a 
Magyar Államkincstár Fejér Vármegyei Igazgatóságához – az 1. pontban hozott 
döntésről a jelen határozat 1. számú mellékletét képező módosító okirat, 
valamint a 2. számú mellékletét képező egységes szerkezetbe foglalt alapító 
okirat megküldésével – a törzskönyvi nyilvántartáson történő átvezetés céljából. 

 
 Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
               a polgármester  
           - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                          a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 Határidő:  2024. december 6. 
 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg az Egyesített Szociális Intézmény 
és Árpád-házi Szent Erzsébet Idősek Otthonai intézményvezetője részére. 

 
            Felelős: -  a határozat végrehajtásáért:  

                   a polgármester       
                -  a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                              a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 Határidő:   a határozat közlésére: 2024. december 20. 

 
16.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata fenntartásában 

lévő intézmények költségvetési előirányzatainak módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   
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 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 16. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata fenntartásában lévő intézmények 
költségvetési előirányzatainak módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 4 igen és 3 tartózkodás mellett 
elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az előterjesztés I. és II. 
határozati javaslatokat tartalmaz. Mindkét határozati javaslatról külön-
külön szavazunk. 
 
Az I. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
önkormányzat a Dunaújvárosi Óvoda intézményfinanszírozását 
131.500.000,- Ft-tal megemeli. 
 
Aki az I. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési 
előirányzatának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő 
(Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar 
András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba 
György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), 
távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
595/2024. (XI.21.) határozata 

a Dunaújvárosi Óvoda költségvetési előirányzatának módosításáról 
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1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 3/2024. (II.15.) 
önkormányzati rendeletét módosítja aszerint, hogy a 9. melléklet „23. Működési 
tartalék” cím” 23.2.1. „Bevételi kockázati tartalék” soráról 131.500.000,- Ft-ot, 
azaz százharmincegymillió-ötszázezer forintot az Intézményfinanszírozás sorra 
átcsoportosít, az 5. melléklet 2. cím Dunaújvárosi Óvoda, B8 irányítószervi 
támogatás (B816) sora egyidejű megemelése mellett. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy az 1. pontban hozott döntést a 2024. évi költségvetés soron következő 
módosításának előkészítése során vegye figyelembe.  

   
Felelős:    - a határozat végrehajtásáért: 

                    a jegyző 
                   - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
                               közreműködésért: 

                     a gazdasági főosztályvezető 
Határidő:   a 2024. évi költségvetés soron következő módosításának 
                   időpontja  

 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy az 1. pontban hozott döntésekről tájékoztassa a 
Dunaújvárosi Óvoda igazgatóját. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

a polgármester 
                            - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő:    2024. december 15. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A II. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
önkormányzat a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Háza 
intézményfinanszírozását 2.494.853,- Ft-tal megemeli. 
 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Háza 
intézmény költségvetési előirányzata módosításáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh 
János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
596/2024. (XI.21.) határozata 

a Bartók Kamaraszínház és Művészetek Háza intézmény költségvetési 
előirányzata módosításáról 

   
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
költségvetéséről és végrehajtásának szabályairól szóló 3/2024. (II.15.) 
önkormányzati rendeletét módosítja aszerint, hogy a 9. melléklet „23. Működési 
tartalék” cím” 23.2.1. „Bevételi kockázati tartalék” soráról 2.494.853,- Ft-ot, azaz 
kettőmillió-négyszázkilencvennégyezer-nyolcszázötvenhárom forintot az 
Intézményfinanszírozás sorra átcsoportosít, az 5. melléklet 6. cím Bartók 
Kamaraszínház B8 irányítószervi támogatás (B816) sora egyidejű megemelése 
mellett. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy az 1. pontban hozott döntést a 2024. évi költségvetés soron következő 
módosításának előkészítése során vegye figyelembe.  

  
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                a jegyző 
                   - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
                     közreműködésért: 

                  a gazdasági főosztályvezető 
Határidő: a 2024. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja  

 

3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy az 1. pontban hozott döntésekről tájékoztassa a Bartók 
Kamaraszínház és Művészetek Háza igazgatóját. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

a polgármester 
                            - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő:   2024. december 15. 

 
17.  Javaslat a hajléktalan ellátórendszer működtetésére vonatkozó 

állásfoglalásról szóló 439/2017. (VI.15.) határozat módosítására 
Előadó:   Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Ádám Mónika, a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kurátora 
 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 17. napirendi pontunkra, amely Javaslat a hajléktalan 
ellátórendszer működtetésére vonatkozó állásfoglalásról szóló 439/2017. 
határozat módosítására. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 4 igen és 1 tartózkodás mellett 
elfogásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen elnök úr. Most pedig kérdezem a szociális, 
egészségügyi és lakhatási bizottság tagját, Motyovszki Mátyás képviselő 
urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Oláh János képviselő úr, 
parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! Nagyon szépen 
köszönöm a szót, és előzetesen mondanám, hogy pont ez a téma, amiben 
igazán nem akartam részt venni soha, de úgy érzem, hogy kénytelen 
vagyok. A 16., 17. napirendi pont szorosan összefügg, úgyhogy ha 
megengeditek, akkor mind a kettőről beszélnék egy pár szóval. A 
férőhelybővítés, az tulajdonképpen ugye 2018, 2017-ben került először 
szóba, és azért vonatkozik, vagy azért férőhelybővítés, merthogy a Kandó 
Kálmán térhez egy hozzáépítés lett volna, ami tulajdonképpen ott 
férőhelybővítés, de az egész kapacitást Dunaújvárosba 
hajléktalanellátásba ez nem érintette volna, hiszen a Papírgyári úti szálló 
ez akkor megszűnt volna, ugye átköltöztek volna oda szolgáltatások. 
Ennek az oka az az volt, hogy már ebben az időszakban is ez az épület ez 
nagyon rossz állapotú volt, tehát szükséges lett volna egy új helyre 
költöztetni ezeket az ellátásokat. Hát ez nem történt meg, az épület meg 
ott maradt, és akkor el tudjuk képzelni, vagy bárki, aki úgy gondolja, hogy 
ki akar menni és akkor meg akarja nézni, megnézheti, hogy milyen 
állapotban van ez az épület. Ezzel összefüggésben a haszonkölcsön, ja, 
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és akkor ehhez még hozzátenném, hogy ugye ott egy bérleti jogviszonyról 
van jelen pillanatba szó, ami szerintem teljesen más, mint egy 
haszonkölcsön szerződés, mert ebben az esetben ugye egy bérleti 
jogviszonynál azt tudja mondani a bérlő, hogy nekem nem alkalmas az 
épület arra a célra, amire én használom, vagy hasznosítani kívánom, 
ebben az esetben a bérbeadó azt fogja tudni mondani, hogy akkor nem 
kell bérbe venned. Egy haszonkölcsön-szerződés már teljesen másról 
szól, ott határozott céllal adja az önkormányzat kezelésbe magát az 
épületet, tehát jelen esetben ezeket a szociális szolgáltatásoknak a 
céljára, amire a véleményem szerint teljesen alkalmatlanná vált ez az 
épület ennek az ellátására. A következő napirendi pont, ez a 
haszonkölcsön szerződés, illetve ellátási szerződés kiegészítése, ugye 
összefügg az előzővel vagy ezzel a ponttal, itt megemlítésre kerül olyan, 
hogy szociális támogató transzfer. Előzetesen elmondanám, hogy én a 
hajléktalanokkal, illetve a bajba került emberekkel maximálisan együtt 
érzek, de bármilyen segítséget megadtam idáig is az életembe, és ezután 
is bármit meg fogok adni, nemcsak nekik, hanem mindenkinek, úgyhogy 
szerintem van létjogosultsága, illetve az elmúlt évek tapasztalata alapján 
nagyon van létjogosultsága a téli krízisidőszakban egy 24 órás 
elérhetőségű, a közterületen krízishelyzetbe került embertársak részére 
nyújtott segítségnek. Ez ugye azt jelenti, hogy bejelentés érkezik, akár a 
lakosságtól, akár másfelől, akár intézményektől és akkor a gépjárművel a 
helyszínre megy, helyzetfüggően segítséget nyújt, hogy ez adekvát 
segítség, ha kell, akkor a segélyhívón keresztül, ugye a 112-n akár rendőri 
segítséget tud kérni, ha kell, akkor a mentőszolgálathoz fogják őt 
kapcsolni ezen a 112-n, illetve ha kell, ha úgy látja ez a kivonuló, hívjuk 
úgy, hogy szolgálatnak, akkor akár az intézményi ellátást is elősegítheti, 
tehát odaviszi az intézménybe. És akkor visszatérnék erre a szóra, tehát 
ez egy kreált szó, ilyen Magyarországon biztos, hogy nincsen, tehát ez a 
szociális támogató transzfer, ezt nyugodtan keressük rá. Én megtettem, 
én fölhívtam a hajléktalanügyben egész nagyon illetékes Szlakta Margit 
Nemzeti Szociálpolitikai Intézetet, hogy hátha valahol én erről lemaradtam, 
ott beszéltem a Módszertani Igazgatóságnak egy munkatársával, ő is 
ebben megerősített, tehát ilyen ma Magyarországon nincsen, ezért, ami itt 
le van írva például a 14. pontban, hogy a szociális támogató 
transzferszolgáltatás jogszerű működéséhez szükséges hatósági 
engedélyeket beszerzi, ez nem létezik, tehát ilyen nincsen, nem lehet 
hozzá hatósági engedélyt beszerezni, mert nincsen ilyen szolgáltatás. A 
másik, tehát itt van, hogy a szolgáltatás nyújtása például a 
Belügyminisztérium által kiadott szakmai protokollok szerint jár el, ilyen 
sincsen. Megbízott vállalja, hogy az előírásoknak megfelelő munkaruhát 
biztosít, ilyen sincsen. Szakmai ajánlás van a Belügyminisztériumtól, ezt 
az utcai szociális szolgáltatást biztosítók és végzők számára adták ki 
2023-ban, és az itt leírtak érdekes módon az utcai szociális szolgálatot, 
ami ugye engedélyköteles és a diszpécserszolgálatot érintik, szinte ez a 
kettő itt valahogy valami kacifántos módon össze lett mosva, például a 
szolgáltatási idő 8 és 12 óra között és 18 és 22 óra között nyújtaná ez a 
transzfer szolgáltatást, amikor érdekes módon pont az utcai szociális 
szolgálat is nyújtja, ráadásul ugye a jogszabályban az van előírva, hogy 
18 és 22 óra között az utcai szociális szolgálatnak kötelezően 



68 

 

közterületeken. De még egyszer mondom, hogyha ezt sikerül átdolgozni, 
ennek lenne egy létjogosultsága, tehát egy ilyen kvázi segélyhívó 
telefonszámnak, egy valamilyen szolgáltatásnak, aki kimegy és tényleg 
adekvát segítséget nyújt. Na mivel itt egy hatalmas nagy képzavar van 
ebbe az egészbe, és ráadásul ugye nincs is ilyen szolgáltatás, amire itt 
hivatkoznak, ezért én egy módosító javaslatot szeretnék tenni, aminek az 
egyik része az, hogy nézem az ellátottakat, a hajléktalanokat, tehát ha 
most nem kapnak működési engedély hosszabbítást, mert ugye annak 
feltétele az, hogy az ingatlannal valamilyen szerződésük legyen, ha most 
nem kapnak, akkor januártól én nem tudom ezek az emberek 
szerencsétlenek hova tudnának menni. Ezért én ajánlanám, hogy 
változatlan feltételek mellett egy évre hosszabbítsa meg az önkormányzat, 
illetve a DVG Zrt. ezt a szerződést, illetve hát a haszonkölcsön szerződés 
újbóli tárgyalása előtt én azt ajánlom a közgyűlésnek, hogy kérje ki az 
engedélyeztetési és ellenőrzéssel megbízott hatóságot, ezt a szervet a 
soron kívüli ellenőrzésre más-más hatóságoknak a bevonásával, ugye ők 
ezt tudják, hogy egyáltalán ez az intézmény, ez a mai állapotában vagy a 
közeljövőbeli állapotában alkalmas-e egyáltalán erre, erre van lehetőség, 
illetve hát ameddig ez zajlik, ugye ez az előkészítése lenne a 
haszonkölcsön szerződésnek, illetve a többi módosításnak, addig hát az 
alapítványnak lenne egy épkézláb terve, ideje, hogy azt kidolgozza és 
akkor itt szerintem mindenki számára megnyugtatóan, reménység szerint 
rendeződne ez is rövid időn belül. Úgyhogy nagyon szépen köszönöm a 
szót. Én nem vitát akartam ezzel kezdeményezni, én egyszerűen 
elmondom, hogy én mit láttam, hova jártam utána, hát döntsön úgy a 
közgyűlés, ahogy gondolja. Köszönöm szépen a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását. Szeretném kérni, 
hogy akkor pontosítsuk akkor a módosító indítványát, és legyen kedves. 
Akkor kettő pontot mondott, és akkor, hogy itt a jegyzőkönyv számára 
ezzel pontosan és a képviselők számára pontosan éljünk, akkor legyen 
kedves újra megismételni az elsőt először, utána pedig a másodikat. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Akkor pontosítanám. Tehát úgy lenne, hogy az 
első módosítás az az, hogy változatlan feltételek mellett, ugye ami idáig 
élő szerződés volt ez a bérleti szerződés, azt újabb egy évvel 
hosszabbítsa meg az önkormányzat, illetve hát a DVG Zrt. Ez így jó? 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Ez így rendben van? Jó. A második? 
 

Oláh János képviselő: 
 
A másik az ugye a következő napirendi pont. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Jó, majd ott. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Az majd ott. Jó, rendben van. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Barta Endre képviselő úrnak megadom a szót. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Tisztelt Képviselő Úr! Ugye ebben a formában az a támogatás, amit a 
gáztámogatás lenne, így nem tud megvalósulni a Papírgyári úton és 
nyilván ez pedig ott egy nehézséget okozhat akár a működésben is, tehát 
hiába van egy működési engedély, ugye korábban bizonyára ön is tudja, 
hogy milyen állapotok voltak, nem hiszem, hogy sokkal az állapot egy 
évvel vagy másfél évvel ezelőtt, amikor ön is kicsit jobban tapasztalta 
ezeket a dolgokat, és ezek kevésbé jelentettek akkor problémát önnek, de 
azt gondolom, hogy ahhoz, hogy a normális hőfokot tudjuk biztosítani ott 
most ott az ottani hajléktalanoknak, ahhoz erre a támogatásra szükség 
van. Tehát abban a formában tudnánk elfogadni ezt a javaslatot, hogyha 
az az egyéves szerződés, ami eddig volt, kiegészülhet ezzel a 
gáztámogatással. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Oláh János képviselő úrnak megadom a szót. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Köszönöm szépen, alpolgármester úr. Az ellátottak érdekét nézve én még 
ezt is támogatnám, azzal a feltétellel, hogy ugye ami a következőben lesz, 
tehát a következő napirendi ponthoz, tehát, hogy a haszonkölcsön 
szerződés megkötéséhez, vagy azt most le is vesszük a napirendről? 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Mondja csak, figyelek. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Tehát tulajdonképpen ennyi, hogy a következő pontot azt azért 
mérlegeljük, mert így akkor nem fog teljesülni. Az én véleményem szerint, 
amit az alapítvány vállalt ezért az 1.200.000,- Ft-ért, így ennek a 
teljesítése ez lehetetlen. Tehát ezekkel, amiket ők leírtak, ezzel lehetetlen, 
de lehet nagyvonalú az önkormányzat, tehát tudja azt mondani, hogy a téli 
időszakra, ugye ne egy évre, hanem mondjuk a krízisidőszak végéig 
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támogatja az alapítványt azzal, hogy a gázszámlát fedezi az 
intézményben, de nem egy évre, hanem csak tényleg a krízisidőszak 
végéig. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Szabó Zsolt alpolgármester úrnak megadom a szót. 
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Én ezekben a vitában, a 
szakmai kérdésekben, hiszen nem az én asztalom, ritkán szoktam 
megszólalni, de most mégis fontosnak tartom, mert szerintem van egy 
nagyon fontos célja ennek a kettő előterjesztésnek, amit egyben kell 
kezelni, az pedig az, hogy a hajléktalan embertársaink a lehető legjobb 
lakhatási körülményeket kapják. Ennek a biztosítása azt gondolom, hogy 
politikai és morális kötelességünk is, hiszen egy városvezetésnek a 
milyenségét megmutatja az, hogy hogyan bánik a bajban levő 
embertársaival, ezért nekem az a tiszteletteljes javaslatom, hogy induljon 
el ez a szolgáltatás, és mivel van lehetőségünk arra, hogy ezt felmondjuk, 
ezért legyen ez most egy tesztüzem, nézzük meg, hogy hogyan működik, 
nézzük meg, hogy tudunk-e valóban segítséget nyújtani a nehéz 
helyzetben levő polgártársainkon. Én biztatom arra egyébként Oláh 
képviselő urat is, hogy ennek a tesztüzemnek a megvizsgálásában vegyen 
részt, és ahogyan képviselő úr is mondja, lehetőségünk lesz például 
április-májusban ezt visszahozni, és dönteni, hogy ezt akarjuk-e majd 
folytatni. Úgyhogy én arra kérem most önöket, hogy szavazzuk meg az 
előterjesztéseket és térjünk erre vissza akkor, amikor már egy-egy 
hajléktalan polgártársunknak nem létkérdés az, hogy tudnak-e melegben 
lenni vagy sem, hiszen szerintem a közös érdekünk az, hogy ezt most 
biztosítsuk. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, alpolgármester úr. Oláh János képviselő úrnak 
megadom a szót. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Képviselő-társaim! 
Alpolgármester Úr! Én fönntartanám az előző módosító javaslatomat, hisz 
hát ezek a feltételek ezek pont teljesülnének. Tehát az, hogy 
biztonságban, melegben lennének az ellátottak, legalábbis a krízisidőszak 
végéig. Azt meg még egyszer hangsúlyozom, tehát, amit leírt az 
alapítvány, az egy katyvasz, tehát ott össze van keveredve az utcai 
szociális szolgálat, a diszpécserközpont, ezek jogszabályba vannak 
rögzítve, ezek engedélyhez kötött szociális szolgáltatások és olyan 
szociális szolgáltatás, amit ők ide leírtak, olyan nincs. Annak van 
létjogosultsága, de ezt egy olyan formában kellene benyújtani és 
támogatni a közgyűlésnek, ami elfogadható. Tehát ez a nap 24 órájában, 
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ha bajba jutott embertársunknak segítség kell, és jelen esetben ugye a 
hajléktalannak, akkor természetesen, ha úgy gondoljuk, akkor legyen, és 
én is úgy gondolom, legyen egy szolgáltatás, ami oda ki tud menni, amit el 
lehet érni, na, de ebben a formában, amit ide leírtak, ez elfogadhatatlan. 
Tehát megszavazhatja a közgyűlés, de ilyen nincs. Tehát nemhogy 
nincsen mit visszavonni, tehát ilyen nincsen. Hát nem fognak tudni rá amit 
írnak, hatósági engedélyeket beszerezni. Hát nincsen ilyen, akkor nincsen 
hatósági engedély, és az összes többi innentől kezdve borul. Úgyhogy 
kérem, ezt vegyék figyelembe a döntésüknél. Köszönöm szépen a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a hozzászólását. Szerintem egyébként 
Ádám Mónika, a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kurátora fog tudni erre 
leginkább válaszolni. Meg szeretném kérdezni, hogy ő egyébként kíván-e 
válaszolni ezekre, el tudják e látni ezeket, amiket leírtak a 
dokumentumban. 
 

Ádám Mónika, a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kurátora: 
 
Természetesen igen, el tudjuk látni a szolgáltatást 24 órában, de ehhez 
szükséges a támogatás. Amit képviselő úr mondott a szerződéssel 
kapcsolatban, azt felülvizsgáljuk.  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, akkor a kurátor asszony elmondása szerint el tudják 
látni ezt a feladatot, de úgy látom, nem nyugtatta meg képviselő urat ez a 
válasz. Oláh János, képviselő úr, parancsoljon. 
 

Oláh János képviselő: 
 
Köszönöm szépen a szót. Én akkor megfordítanám, tehát akkor dolgozzák 
át úgy, hogy az elfogadható legyen és utána nyújtsák be ezt az 
önkormányzathoz. Én úgy gondolom, hogy ha ezt rövid időn meg belül 
megteszik, akkor az mindannyiunknak a javát szolgálja, tehát én nem 
gondolom, hogy az önkormányzat most olyan időzavarban lenne, hogy 
ebben már ebben a pillanatban kellene dönteni, ha ez ennyire égető és 
sürgős kérdés lett volna, akkor ez nem most jelentkezik novemberben, 
hanem egy kicsit előbb, de még egyszer mondom, természetesen fontos, 
természetesen nagyon jó lenne, ha ez minél előbb elindulna, viszont ilyen 
szolgáltatás nincsen, tehát amire itt hivatkoznak, és ami vállalásokat 
tettek, olyan nem létezik. Úgyhogy köszönöm szépen a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tehát akkor, ha jól értem, hogy ön a napirendi pont levételét javasolja? 
Vagy a következőnek? Itt a módosítást javasolja, ami akkor elhangzott, a 
következőnek meg a levételét. Jó.  
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Akkor szavazunk akkor a módosító indítványról. 
 
Aki azt támogatja, az kérem, igennel szavazzon! Én részemről 
tartózkodok. 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Oláh János képviselő módosító javaslatáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 4 fő (Badó Péter, Bükki Miklós, 
Magyar András Tamás, Oláh János), ellene szavazott 2 fő (Gyöngyössy Csaba, 
Motyovszki Mátyás), tartózkodott 8 fő (Barta Endre, Kálló Gergely, Mezei János 
Zsolt, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

597/2024. (XI.21.) határozata 

Oláh János képviselő módosító javaslatáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem támogatta Oláh 
János képviselő azon módosító javaslatát, mely szerint a DVG Zrt. változatlan 
feltételek mellett adja bérbe az ingatlant a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány 
részére. 
 

Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
További kérdés nincsen, akkor a napirend vitáját le is zárom. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés az állásfoglalás kialakítására 
a hajléktalan ellátórendszer további működtetéséről szóló 439/2017. 
határozatának 4. pontját hatályon kívül helyezi. 
 
A Közgyűlés utasítja a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatóját, hogy a Magyar 
Mentőszolgálat Alapítvánnyal jelenleg fennálló bérleti szerződést 2024. 
november 30. napjával szüntesse meg, és a bérleti szerződés helyett 
kössön haszonkölcsön szerződést 2024. december 1. napjától kezdődően 
azzal a kitétellel, hogy a szerződésben rögzítésre kerüljön, hogy a DVG 
Zrt. az ingatlan fűtési költségei egy részét december 1. napjától április 30. 
napjáig terjedő időszakban, legfeljebb 1.200.000,- Ft/hónap keretösszegig 
átvállalja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a hajléktalan ellátórendszer működtetésére 
vonatkozó állásfoglalásról szóló 439/2017. (VI.15.) határozat módosításáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
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Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), ellene szavazott 3 
fő (Bükki Miklós, Magyar András Tamás, Oláh János), tartózkodott 1 fő (Badó Péter), 
távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

598/2024. (XI.21.) határozata 

a hajléktalan ellátórendszer működtetésére vonatkozó állásfoglalásról szóló 
439/2017. (VI.15.) határozat módosításáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az állásfoglalás 

kialakítására a hajléktalan ellátórendszer további működtetéséről szóló – 
többször módosított – 439/2017. (VI.15.) határozatának 4. pontját hatályon kívül 
helyezi.  

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a DVG 
Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatóját, hogy a Magyar 
Mentőszolgálat Alapítvánnyal jelenleg fennálló bérleti szerződést 2024. 
november 30. napjával szüntesse meg, és a bérleti szerződés helyett kössön 
haszonkölcsön szerződést 2024. december 1. napjától kezdődően azzal a 
kitétellel, hogy a  szerződésben rögzítésre kerüljön, hogy a DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zrt az ingatlan fűtési költségei egy részét – december 1. napjától 
április 30. napjáig terjedő időszakban, legfeljebb 1.200.000,- Ft/hó, azaz 
egymillió-kettőszázezer forint/hó keretösszegig – átvállalja. 

 
Felelős:     - a határozat végrehajtásáért: 
                     a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatója 
Határidő:   - a Közgyűlés döntését követően haladéktalanul 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kurátora 
és a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatója részére küldje 
meg. 

 

Felelős:  - a határozat végrehajtásáért:  
            a polgármester 
                   - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
             a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő:  2024. november 28. 
 
18.  Javaslat a Magyar Mentőszolgálat Alapítvánnyal megkötendő szerződés 

jóváhagyására 

Előadó:   Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Ádám Mónika, a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kurátora 
  (A meghívott megjelent.) 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 18. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Magyar 
Mentőszolgálat Alapítvánnyal megkötendő szerződés jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és 5 igen és 2 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a 
tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság tagját, Motyovszki Mátyás képviselő urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, illetve 
bocsánat, egy módosító indítvány volt itt a napirendi pont levételéről.  
 

Oláh János képviselő:   
 
Akkor a módosító javaslatom az az lenne vagy indítványom, hogy akkor 
ezt vegyük le egyelőre ezt a napirendről az előzőekben elmondottak 
alapján. Köszönöm a szót. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Barta Endre képviselő úr, parancsoljon. Megadom önnek a szót. 
 

Barta Endre alpolgármester: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Közben ugye kiderült, hogy 
mi volt itt a félreértés. Ugye ez nem egy szociális szolgáltatás, ugye ez 
nem a törvényben leírtaknak, hanem ez két fél, ez egy sima szolgáltatás, 
ami két fél megállapodása között köttetik, azaz mi kértük ezt a 
szolgáltatást a Magyar Mentőszolgálat Alapítványtól, ők pedig ezt a 
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vállalást tették, tehát ebben a formában így azt gondolom, hogy ezt el 
lehet fogadni, hiszen, ahogy Szabó alpolgármester úrral is beszéltük, a 
szolgáltatásra szüksége van a városnak, szüksége van a 
hajléktalanoknak, esetleg az a módosító javaslatom az viszont lesz, hogy 
az engedélyekre való részt így ebben a formában ki lehet venni, de a 
napirendnek a további része az úgy maradhat. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Akkor először Oláh képviselő úrnak a módosító 
indítványáról fogunk szavazni. 
 
Aki azt támogatja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Oláh János képviselő módosító javaslatáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 6 fő (Badó Péter, Bükki Miklós, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Oláh János, Szabó Zsolt), ellene 
szavazott 8 fő (Barta Endre, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Motyovszki Mátyás. 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Tóth Kálmán Sándor), 
távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
(A szavazás után Mezei János Zsolt alpolgármester és Szabó Zsolt alpolgármester 
jelezték, hogy tartózkodni kívántak szavazástól, így kialakult a szavazás 
eredményeként: 4 igen szavazat, tartózkodott 10 fő, távol lévő 1 fő.) 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

599/2024. (XI.21.) határozata 

Oláh János képviselő módosító javaslatáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem támogatta Oláh 
János képviselő azon módosító javaslatát, mely szerint a közgyűlés a napirendet 
vegye le tárgysorozatából. 

 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Szeretném kérni a képviselő urakat, hogy figyeljenek egy picikét jobban a 
következőkben, mert most például Barta képviselő úrnak a módosító 
indítványát fogjuk megszavazni vagy szavazni róla. 
 
Amennyiben el kívánják fogadni azt, akkor kérem, igennel szavazzanak! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Barta Endre alpolgármester módosító javaslatáról 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), ellene 
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szavazott 3 fő (Bükki Miklós, Magyar András Tamás, Oláh János), tartózkodott 1 fő 
(Badó Péter), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

600/2024. (XI.21.) határozata 

Barta Endre alpolgármester módosító javaslatáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatta Barta Endre 
alpolgármester azon módosító javaslatát, mely szerint a szerződésből az 
engedélyekre vonatkozó rész törlésre kerüljön. 

 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
És most a döntési javaslatot ismertetem először: A Közgyűlés elkötelezett 
a dunaújvárosi lakosok komfortérzetének javításában, a hajléktalanellátás 
komplex kezelésében, széles működési spektrumon történő ellátásában, 
melynek érdekében a Magyar Mentőszolgálat Alapítvánnyal "szociális 
támogató transzfer" szolgáltatás működtetésére kötendő szerződést 
elfogadja. 
 
Aki a módosított határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel 
szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Magyar Mentőszolgálat Alapítvánnyal 
megkötendő szerződés jóváhagyásáról (módosított) című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei 
János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), ellene szavazott 3 fő (Bükki Miklós, 
Magyar András Tamás, Oláh János), tartózkodott 1 fő (Badó Péter), távol lévő 1 fő 
(Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

601/2024. (XI.21.) határozata 

a Magyar Mentőszolgálat Alapítvánnyal megkötendő szerződés jóváhagyásáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elkötelezett a 

dunaújvárosi lakosok komfortérzetének javításában, a hajléktalan ellátás komplex 
kezelésében, széles működési spektrumon történő ellátásában, amelynek 
érdekében a határozat 1. számú melléklete szerinti, a Magyar Mentőszolgálat 
Alapítvánnyal „szociális támogató transzfer” szolgáltatás működtetésére kötendő 
szerződést elfogadja. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy az 1. pontban meghatározott döntés alapján a határozat 1. 
számú melléklete szerinti ellátási szerződés kiegészítő szerződését aláírja. 
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Felelős:    - a határozat végrehajtásáért:  
          a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
           a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

Határidő:    2024. december 31. 
 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot a Magyar Mentőszolgálat Alapítvány kurátora 
részére küldje meg. 
 
Felelős:    - a határozat végrehajtásáért:  

          a polgármester 
                - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
          a humán szolgáltatási főosztály vezetője  

Határidő:   2024. december 5. 
 

19.  Javaslat a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2025. évi nyári 
nyitvatartási rendjének meghatározására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Vida Dóra, a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatója 
 (A meghívott helyett Györök Éva jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 19. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Bölcsődék 
Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2025. évi nyári nyitvatartási 
rendjének meghatározására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság tagját, Motyovszki Mátyás képviselő urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
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Motyovszki Mátyás képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, képviselő úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújvárosi intézmény 2025. évi nyári nyitvatartási rendjét az alábbiak 
szerint határozza meg: 
 
2025. június 1-től június 30-ig a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújvárosi 
intézmény összes tagintézménye nyitva tart, 
2025. július 1-től július 31-ig a Makk Marci Bölcsőde tagintézmény zárva 
van, a többi négy tagintézmény nyitva tart , és 
2025. augusztus 1-től augusztus 31-ig a Makk Marci Bölcsőde 
tagintézmény nyitva tart, a többi négy tagintézmény zárva tart. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 
2025. évi nyári nyitvatartási rendjének meghatározásáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh 
János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
602/2024. (XI.21.) határozata 

a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2025. évi nyári nyitvatartási 
rendjének meghatározásáról  

 
 
1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Bölcsődék 

Igazgatósága Dunaújváros intézmény 2025. évi nyári nyitvatartási rendjét az 
alábbiak szerint határozza meg: 

 
2025. június 1-től június 30-ig a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros 
intézmény összes tagintézménye nyitva tart, 
2025. július 1-től július 31-ig a Makk Marci Bölcsőde tagintézmény zárva van, 
a többi négy tagintézmény nyitva tart, 
2025. augusztus 1-től augusztus 31-ig a Makk Marci Bölcsőde tagintézmény 
nyitva tart, a többi négy tagintézmény zárva van. 
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2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros intézmény igazgatóját, hogy a 2025. 
április 21-i nevelés-gondozás nélküli munkanapról, valamint a nevelés-
gondozás nélküli munkanapon a gyermek felügyelete és az étkeztetés 
biztosítása iránti igény bejelentésének lehetőségéről tájékoztassa a szülőket, 
törvényes képviselőket, igény esetén valamennyi tagintézményben biztosítsa a 
gyermekek felügyeletét és az étkeztetést. 

 
        Felelős:   a Bölcsődék Igazgatósága Dunaújváros igazgatója 
    Határidő: 2025. február 15. 
 
3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Bölcsődék Igazgatósága 
Dunaújváros intézmény igazgatója részére. 

 
 Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
                   - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                         a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

 Határidő: 2024. december 15. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Mielőtt áttérünk a 20. napirendi pontunkra, 5 perc szünetet rendelek el. 
 
 

Szünet 
Szünet után: 

 
 

20. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a 
Dunaújvárosi Tankerületi Központ között létrejött vagyonkezelési 
szerződés 4. számú módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   
 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság  

 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
Meghívott:  Kalamán Ferencné, a Dunaújvárosi Tankerületi Központ 

tankerületi igazgatója 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tisztelt Közgyűlés! Tisztelt Képviselő-társaim! Folytatjuk a munkánkat a 
20. napirendi pontunkkal, amely Javaslat, 11 óra 29 perckor és 13 fővel 
továbbra is határozatképesek vagyunk. Tehát a 20. napirendi pontunkra 
térünk át, amely Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata és a Dunaújvárosi Tankerületi Központ között létrejött 
vagyonkezelési szerződés 4. számú módosítására. 
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Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
11 óra 30 perckor 14 főre bővült a képviselő-testület létszáma és továbbra 
is határozatképesek vagyunk. 
 
Most pedig az oktatási, kultúra és társadalmi kapcsolati bizottság elnökét, 
Gyöngyössy Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte a 
határozati javaslatot és 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul a Dunaújvárosi 
Tankerületi Központtal 2017. április 26-án megkötött vagyonkezelési 
szerződés 4. számú módosításához. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
és a Dunaújvárosi Tankerületi Központ között létrejött vagyonkezelési szerződés 4. 
számú módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

603/2024. (XI.21.) határozata 

a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a Dunaújvárosi 
Tankerületi Központ között létrejött vagyonkezelési szerződés 4. számú 

módosításáról  
 
1.    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul a 

Dunaújvárosi Tankerületi Központtal 2017. április 26-án megkötött – és azóta 
három alkalommal módosított - vagyonkezelési szerződés jelen határozat 1. 
mellékletét képező Vagyonkezelési szerződés 4. számú módosításához.  

                                                       
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

Polgármestert a jelen határozat mellékletét képező Vagyonkezelési szerződés 
4. számú módosító okiratának aláírására.  

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                  a  polgármester  
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                      a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: a 2024. december 20.  
  

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a határozatot küldje meg a Dunaújvárosi Tankerületi 
Központ tankerületi igazgatója részére.  

 

Felelős:  - a határozat közléséért:  

    a polgármester 
               - a határozat közlésében való közreműködésért: 

a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő:    2024. december 20.  
 

21.  Javaslat a Modern Művészetért Közalapítvány alapító okiratának 
módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 21. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Modern Művészetért 
Közalapítvány alapító okiratának módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
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Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig az oktatási, kulturális és 
társadalmi kapcsolati bizottság elnökét, Gyöngyössy Csaba elnök urat 
kérdezem, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést, és 6 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e van. Gyöngyössy Csaba képviselő 
úr, parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! Itt személyes érintettség 
miatt szeretném, hogyha a szavazásból kizárnának. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Rendben. Köszönöm szépen. 
 
Szavazást indítok a képviselő úr szavazásból való kizárására. 
 
Aki azt meg kívánja adni, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Gyöngyössy Csaba képviselő személyes 
érintettség bejelentése alapján a határozathozatalból történő kizárásáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, 
Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), nem szavazott 1 fő (Gyöngyössy Csaba), távol 
lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

604/2024. (XI.21.) határozata 
Gyöngyössy Csaba képviselő személyes érintettség bejelentése alapján a 

határozathozatalból történő kizárásáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Gyöngyössy Csaba 
képviselő személyes érintettségre vonatkozó bejelentését figyelembe véve a 
„Javaslat a Modern Művészetért Közalapítvány alapító okiratának módosítására” 
című előterjesztés határozati javaslatára történő szavazásból Gyöngyössy Csaba 
képviselőt kizárja. 
 
Felelős:  a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Felhívom Tisztelt Képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy új határozati javaslatot és a határozat melléklete szerinti 
módosításokkal egységes szerkezetbe foglalt alapító okiratot. Kérem, a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem, amennyiben további kérdés nincs, 
nincsen, tehát a Közgyűlés a Modern Művészetért Közalapítvány 
kuratóriumi tagjának az elhunyt tag helyett Kurucz Gergelyt kéri fel. A 
Közgyűlés a Modern Művészetért Közalapítvány alapító okirata 
módosítását a határozati javaslatban foglaltak szerint fogadja el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Modern Művészetért Közalapítvány alapító 
okiratának módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), nem szavazott 1 fő (Gyöngyössy 
Csaba), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

605/2024. (XI.21.) határozata 
a Modern Művészetért Közalapítvány alapító okiratának módosításáról 

 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Modern 
Művészetért Közalapítvány kuratóriumi tagjának – az elhunyt tag helyett – Kurucz 
Gergelyt kéri fel. 
 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Modern 
Művészetért Közalapítvány alapító okirata módosítására az alábbi módosító okiratot 
fogadja el: 
          

 
„ ALAPÍTÓ OKIRAT MÓDOSÍTÁS 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Modern Művészetért 
Közalapítvány többször módosított alapító okirata alábbi módosító okiratát fogadja el: 
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1. Az alapító okirat 1. pontjába az alábbi rendelkezés lép: 
„Az alapító neve, címe 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Közgyűlése 
2400 Dunaújváros, Városháza tér 1-2.” 
 
2. Az alapító okirat 2. pontjába az alábbi rendelkezés lép: 
„A Közalapítvány neve, székhelye 
Modern Művészetért Közalapítvány (továbbiakban mint közalapítvány) 
A közalapítvány rövidített neve: MMKA 
A közalapítvány idegen nyelvű elnevezése: Public Fund for Modern Art 
 
Székhelye: 2400 Dunaújváros, Vasmű út 12.” 
 
3. Az alapító okirat 3. pontjába az alábbi rendelkezés lép: 
„3. A közalapítvány célja: 
2014. május 31-éig: 

-  A közhasznú szervezetekről szóló 1997. évi CLVI. törvény 26. § c.) 
pontjának (5) bekezdése alatt meghatározott kulturális tevékenység 
támogatása és (6) bekezdésében meghatározott kulturális örökség 
megóvása szerint minősülő tevékenységek támogatása. 

 
2014. június 1-től: 

A Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. tv. 13. § 
(1) bekezdés 7. pontja alapján olyan közfeladat ellátása, amely az 
önkormányzat kötelező feladata, azaz a kulturális örökség helyi védelme, a 
helyi közművelődési tevékenység támogatása, ennek keretében különösen: 
- a közalapítvány saját gyűjteményének gyarapítása, amely megalapozza 

hosszabb 
távon egy kortárs művészeti múzeum létrehozását, amely a XX. és XXI. 
századi magyar és nemzetközi képzőművészetét gyűjti és mutatja be, 

-  a kortárs művészeti értékek széles körben való megismertetése, 
terjesztése, népszerűsítése, 

- kortárs művészek támogatása, ösztönzése, 
- a Kortárs Művészeti Intézet működtetése, 
- a Kortárs Művészeti Intézet működéséhez szükséges anyagi eszközök 

biztosítása, 
- közösségek építése interdiszciplináris megközelítéssel: kiállítások és 

közművelődési programok megvalósítása több tudományág, szakterület 
és társművészeti ág bevonásával, 

- szakmai szempontból értékes művek és kiállítások létrehozásának 
támogatása, a hazai és a külföldi képzőművészek közötti 
munkakapcsolatok lehetőségeinek szélesítése, kísérletezési feltételek 
megteremtése” 

 
4. Az alapító okirat 4. pontjába az alábbi rendelkezés lép: 
„4. A közalapítvány vagyona, felhasználási módja, megvalósítandó feladatok 
 

a.) A közalapítvány vagyona 
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a. a.) Az alapító a közalapítvány jogelődjének megelőzőleg az alábbi vagyont adta át: 
A dunaújvárosi 180/2 hrsz-ú 823 m2 alapterületű belterületű ingatlant elidegenítési 
tilalommal, és beépítési kötelezettséggel, valamint hozzájárult az új kiállítóterek 
felépítéséhez. 
A 180/2 hrsz-ú ingatlan és az azon felépült kiállítóterek és kiszolgáló helyiségek a 
közalapítvány tulajdonát képezik. 

 
a. b.) A közalapítvány bevételi forrásai az alapításkori vagyonon felül a következők: 
- az alapító önkormányzat évenkénti költségvetési hozzájárulása közfeladat-

ellátási szerződés keretében, 
- természetes személyek, jogi személyek, illetőleg jogi személyiséggel nem 

rendelkező szervezetek pénzbeli, illetőleg vagyoni értékű joggal történő 
felajánlásai, egyéb nem pénzbeli hozzájárulásai; 

- a közalapítvány részére ellenérték nélkül végzett tevékenységek; 
- a pénzbeli hozzájárulások, illetőleg az alapító vagyon hozadéka; 
-      a közalapítvány működési bevétele; 
-      a közalapítvány vállalkozási bevétele; 
- pályázati bevételek. 
 
b.) A vagyonfelhasználás módja: 
 

 A közalapítvány vagyonával a kuratórium jogosult rendelkezni. A kuratórium a 
közalapítvány vagyonát köteles úgy kezelni, hogy a közalapítvány céljainak 
megvalósulását, a közalapítvány folyamatos működését ne veszélyeztesse, és a 
közalapítvány céljait a leghatékonyabban valósítsa meg.  

 
 A közalapítvány a készpénzvagyonát 100%-ban felhasználhatja a 

műtárgyvagyonának azt a részét értékesítheti, elidegenítheti, amely nem 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának támogatásával került a 
gyűjteménybe. 
 

 A közalapítvány csak olyan gazdálkodó szervezetben vehet részt, amelyben legalább 
többségi befolyással (Polgári Törvénykönyv 8:2. §) rendelkezik, és amelyben 
felelőssége nem haladja meg vagyoni hozzájárulása mértékét.  

 A közalapítvány által létrehozott gazdálkodó szervezet további gazdálkodó 
szervezetet nem alapíthat, és gazdálkodó szervezetben részesedést nem szerezhet. 
A közalapítvány alapítványt nem hozhat létre, ahhoz nem csatlakozhat, azzal nem 
egyesíthető, a közalapítvány alapítvány alapító jogainak gyakorlására nem jelölhető 
ki. 
A közalapítvány pályázat kiírása nélkül évente a vagyona 5%-ának mértékéig, de 
legfeljebb összesen egymillió forint (közvetlen vagy közvetett) támogatást nyújthat az 
alapító okiratban foglalt célokra.  
Meghívásos pályázat kiírására kizárólag akkor kerülhet sor, ha 
-   azt törvény vagy kormányrendelet lehetővé teszi és 
- pályázati kiírás tartalmazza a támogatási célt, a támogatás feltételeit és az 

elszámolás részletesrendjét. 
 
A kuratórium a közalapítványi vagyon felhasználásáról évente költségvetést készít.  
A kuratórium az éves költségvetés elfogadásával egyidejűleg elemzi az előző évi 
költségfelhasználást, a bevételek alakulását, s ezt követően – ennek tükrében – dönt 
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a következő éves költségvetésről. A kuratórium az éves költségvetésen belül 
meghatározza az egyes kiadási előirányzatokat, s szükség esetén meghatározza az 
egyes előirányzatokra a negyedévben felhasználható vagyon felhasználásának 
konkrét módját. 
 
c.)  A megvalósítandó feladatok 
 
c. a.)  A művészeti tevékenység segítése céljából: 
  
- az alapító által a közalapítvány rendelkezésére bocsátott ingatlanon megépült 

Kortárs Művészeti Intézet kiállításokkal, a közalapítvány tulajdonába juttatott 
kortárs műalkotások gyűjtésével hosszabb távon megalapozza egy kortárs 
művészeti múzeum megteremtését. A múzeum gyűjteményének alapját a 
közalapítvány tulajdonában lévő műalkotások képezik. Az alapítványi 
gyűjtemény vásárlásokkal, és felajánlások elfogadásával folyamatosan 
bővíthető. 

1. a közalapítvány képzőművészeti kiállításokat szervez, ismeretterjesztő 
előadásokat tart, 

2. pályázati úton kortárs alkotókat, művészeket támogathat. 
 
c. b.)   Közművelődési tevékenység terén: 
 
4. előadó-művészeti esteket, kortárs zenei koncerteket tart, társművészeti kortárs 

programoknak ad helyet, 
5. gyermekfoglalkozásokat szervez, 
1) tájékoztató kiadványokat, tanulmányokat jelentet meg melyek a kortárs 
művészet  értékeit közvetítik a lakosság széles rétegei felé. 
 
c. c.)   Vállalkozási tevékenység: 
 
- az alapítványi gazdasági-vállalkozási tevékenységet csak közhasznú céljainak 

megvalósításával közvetlenül összefüggésben és annak érdekében, azokat 
nem veszélyeztetve végez.  
A közalapítvány a gazdálkodása során elért eredményét nem osztja fel, azt 
kizárólag az alapító okiratban meghatározott közhasznú tevékenységére 
fordíthatja. 

 
c. d.)    A közalapítvány nyílt, aki a céljaival egyetért, az anyagi eszközeivel, vagy 

személyes munkájával támogathatja. A Közalapítványhoz bármely kül- és 
belföldi természetes és jogi személy, valamint jogi személyek jogi 
személyiséggel nem rendelkező társulásai vagy szervezeti egységei, illetve 
jogi személyiséggel nem rendelkező szervezet csatlakozhat a 
közalapítványhoz juttatott vagyon teljesítésével, amennyiben a közalapítvány 
alapító okiratában foglaltakat elfogadja, illetve azt tudomásul vette, és a 
közalapítvány vagyonát bármilyen módon gyarapítja (pl.: pénzzel, vagyoni 
értékű jogokkal, mobilizálható vagyoni eszközökkel).   
A csatlakozók alapítói jogok és egyéb jogok gyakorlására nem jogosultak.  

 
A csatlakozók jogosultak – a közalapítvány céljaival egyező – javaslatot tenni 
az általuk adott vagyon, vagy annak egy részét érintő célirányos 
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felhasználására,de tudomásul veszik, hogy a feltételek elfogadásáról a 
Kuratórium dönt. A Kuratórium a csatlakozási kérelem benyújtását követő 60 
napon belül összehívott kuratóriumi ülésen, egyszerű szótöbbséggel hozott 
határozattal dönt a csatlakozáshoz való hozzájárulásról, valamint annak 
feltételeiről. A Kuratórium a döntését 60 napos határidőn belül hozza meg. A 
Kuratórium döntéséről az érintetteket a határozathozatalt követő 8 napon belül 
kell írásban értesíteni. A Kuratórium visszautasíthatja azt az adományt, 
amelyet olyan kikötéssel kívánnak juttatni, mely nem egyeztethető össze a 
közalapítvány céljával. A csatlakozni szándékozónak írásban nyilatkoznia kell 
arról, hogy elfogadja a jelen alapító okiratban foglaltakat, s milyen módon 
növeli a közalapítvány céljaira fordítható vagyont. A vagyoni hozzájárulás 
(pénzbeli vagy nem pénzbeli) minimális értéke 100.000.- Ft. A rendelkezésre 
bocsátás módja pénzbeli hozzájárulás esetén, a közalapítvány pénzforgalmi 
számlájára történő befizetés, ideje a Kuratórium csatlakozás elfogadásáról 
szóló döntésének az érintettel való írásbeli értesítés (közlés) átvételétől 
számított 15 napon belül.  

 
Nem pénzbeli hozzájárulás tulajdonjogának vagy a vagyoni értékű jog 
átadásának a rendelkezésre bocsátás ideje a Kuratórium csatlakozás 
elfogadásáról szóló döntésének az érintettel való írásbeli értesítés (közlés) 
átvételétől számított 15 napon belül.  

 
A csatlakozók a közalapítvány részére teljesített vagyoni hozzájárulást vagy 
annak értékét nem vonhatják el és nem követelhetik vissza. 
A közalapítványhoz csatlakozó személyeknek vagy szervezeteknek joguk van 
a kuratórium elnökétől pontos tájékoztatást kérni a közalapítványba rendelt 
pénz, vagy más vagyontárgy felhasználásáról. 

 
A közalapítvány közhasznú szolgáltatásaiból az alapítványi céloknak 
megfelelően mindenki részesülhet. 

e.)      A közalapítvány politikai tevékenységet nem folytat és nem támogat, 
tevékenységét pártok befolyásától mentesen végzi, politikai párt 
tevékenységéhez a közalapítványi vagyon sem közvetlenül, sem közvetetten 
nem használható fel. 

      A közalapítvány pártoktól független, azoktól támogatást nem kap, 
országgyűlési képviselőjelöltet a választáson nem állított és nem támogatott, s 
mindezt a továbbiakra is kizárja. 

 
 
f.)       A közalapítvány éves pénzügyi terv alapján gazdálkodik, a hatályos számviteli 

szabályok, valamint az egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a 
civil szervezetek működéséről és támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. 
törvény alapján beszámolót, valamint közhasznúsági mellékletet készít, 
amelyet az ellenőrző bizottság véleményez és a kuratórium fogad el, az 
általános határozatképességi és határozathozatalbeli szabályok alapján.  
Az így elfogadott beszámolót, valamint közhasznúsági mellékletét az 
egyesülési jogról, a közhasznú jogállásról, valamint a civil szervezetek 
működéséről és támogatásáról szóló 2011. évi CLXXV. törvény 30. §-ában 
előírtak szerint köteles letétbe helyezni és közzétenni. 
A Közalapítvány az éves beszámolóját és közhasznúsági jelentését minden 
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év május 31-ig megküldi az Alapítónak.” 
 
5. Az alapító okirat 5. pontjába az alábbi rendelkezés lép:  
 
„5.) A közalapítvány kezelő szervezete a kuratórium 
 
      a.)   A kuratórium 5 főből álló testület.   
  
           Elnöke:   Gyöngyössy Csaba   ………………………………. 

anyja neve:  …………………….. 
  

 Tagjai:    Rohonczi István    …………………………………….. 
anyja neve: ……………………….. 
 

            Friedrich Ferenc    …………………………………….. 
anyja neve: …………………………… 

 
   Bokor Zsuzsanna ………………………………………..  
 anyja neve: ………………………… 

         
Kurucz Gergely ………………………………………….. 

 anyja neve: ………………………….. 

 
A közalapítványt Gyöngyössy Csaba, a kuratórium elnöke, akadályoztatása 
esetén Rohonczi István kuratóriumi tag képviseli. Utalványozási és 
bankszámla feletti rendelkezés során a képviselet módja és terjedelme ezzel 
azonos. 
A kuratórium elnökének és tagjainak megbízatása határozatlan időre szól. 

 
b.) A közalapítvány kuratóriumát úgy kell kinevezni, illetőleg megválasztani, hogy 

az garantálja az alapító okiratban meghatározott profitszétosztás tilalmát, 
valamint az alapítóktól való függetlenséget, ennek keretében: 

 
A közalapítvány mindenkori összetételében nem lehetnek túlsúlyban az 
alapítótól függőségben lévő személyek. A kuratórium határozatképességének 
megállapításakor figyelmen kívül kell hagyni az alapítóval munkaviszonyban, 
munkavégzésre irányuló egyéb szerződéses jogviszonyban, illetve egyéb 
érdekeltségben álló kuratóriumi tagot. 
A kuratórium elnöke és tagja az a nagykorú személy lehet, akinek 
cselekvőképességét a tevékenysége ellátásához szükséges körben nem 
korlátozták. 
A kuratórium elnöke és tagja a feladatait személyesen köteles ellátni. 
Nem lehet kuratórium elnöke és tagja az, akit bűncselekmény elkövetése miatt 
jogerősen szabadságvesztés büntetésre ítéltek, amíg a büntetett előélethez 
fűződő hátrányos következmények alól nem mentesül. 
Nem lehet kuratórium elnöke és tagja az, akit e foglalkozástól jogerősen 
eltiltottak. Akit valamely foglalkozástól jogerős bírói ítélettel eltiltottak, az 
eltiltás hatálya alatt az ítéletben megjelölt tevékenységet folytató jogi személy 
vezető tisztségviselője nem lehet. Az eltiltást kimondó határozatban 
megszabott időtartamig nem lehet kuratórium elnöke és tagja az, akit eltiltottak 
a vezető tisztségviselői tevékenységétől. 
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Az alapítvány kedvezményezettje és a annak közeli hozzátartozója nem lehet 
a kuratórium tagja. Az alapító okirat eltérő rendelkezése semmis.  

 
Az alapító és közeli hozzátartozói nem lehetnek többségben a kuratóriumban. 
Az alapító okirat eltérő rendelkezése semmis. 

 
A közhasznú szervezet megszűnését követő három évig nem lehet más 
közhasznú szervezet vezető tisztségviselője az a személy, aki korábban olyan 
közhasznú szervezet vezető tisztségviselője volt – annak megszűnését 
megelőző két évben legalább egy évig 

 
b.a)  amely jogutód nélkül szűnt meg úgy, hogy az állami adó- és 

vámhatóságnál nyilvántartott   adó- és vámtartozását nem egyenlítette ki, 
b.b) amellyel szemben az állami adó- és vámhatóság jelentős összegű 

adóhiányt tárt fel, 
b.c) amellyel szemben az állami adó- és vámhatóság üzletlezárás intézkedést 

alkalmazott, vagy üzletlezárást helyettesítő bírságot szabott ki, 
b.d) amelynek adószámát az állami adó- és vámhatóság az adózás 

rendjéről szóló törvény szerint felfüggesztette vagy törölte. 
 

         A vezető tisztségviselő köteles valamennyi érintett közhasznú szervezetet 
előzetesen tájékoztatni arról, hogy ilyen tisztséget egyidejűleg más közhasznú 
szervezetnél is betölt. 

 
A közalapítvány kuratóriumi tagja és elnöke, illetőleg ezek hozzátartozója nem 

 részesülhet a közalapítvány által esetlegesen adományozandó díjban, 
elismerő címben. 

 
c.)  A kuratórium ügyrend alapján végzi munkáját. 

A kuratórium szükség szerint, de legalább negyedévenként ülésezik. A 
kuratórium ülése nyílt. A kuratórium ülését az elnök meghívó küldésével hívja 
össze írásban, igazolható módon kézbesítve. Igazolható módon történő 
kézbesítésnek minősül az ajánlott küldemény, továbbá a tagnak az 
elektronikus levelezési címére történő kézbesítés azzal, hogy a kézbesítés 
visszaigazolásra kerüljön. 
A meghívónak tartalmaznia kell a jogi személy nevét és székhelyét, az ülés 
idejének és helyszínének megjelölését, az ülés napirendjét. A napirendet a 
meghívóban olyan részletességgel kell feltüntetni, hogy a szavazásra 
jogosultak a tárgyalni kívánt témakörökben álláspontjukat kialakíthassák. A 
kuratórium az ülését a jogi személy székhelyén tartja. Ha a kuratórium ülését 
nem szabályszerűen hívták össze, az ülést akkor lehet megtartani, ha az 
ülésen valamennyi részvételre jogosult jelen van, és egyhangúlag hozzájárul 
az ülés megtartásához. A kuratórium ülésén a szabályszerűen közölt 
napirenden szereplő kérdésben hozható határozat, kivéve, ha valamennyi 
részvételre jogosult jelen van és a napirenden nem szereplő kérdés 
megtárgyalásához egyhangúlag hozzájárul. 
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A kuratórium ülése akkor határozatképes, ha a tagok több mint a fele jelen 
van. Ha a kuratórium határozatképtelen, az ülést 8 napon belüli időpontra 
változatlan napirenddel újból össze kell hívni. 

 
A kuratórium ülését az elnök vezeti. Határozatait egyszerű szótöbbséggel, nyílt 
szavazással hozza. A kuratórium üléseiről jegyzőkönyvet kell készíteni, és 
ebben rögzíteni kell a meghozott határozatokat, a szavazás eredményére 
vonatkozó adatokat. A kuratórium döntéseiről az elnök az érintetteket írásban 
értesíti. 

 
 A kuratórium köteles gondoskodni a határozatok nyilvántartásának 
vezetéséről,  amelyből megállapítható a kuratórium döntéseinek tartalma, 
időpontja és hatálya,  illetőleg a döntést támogatók és ellenzők 
számaránya, személye. Az ülésekről készült jegyzőkönyveket és a 
határozatok nyilvántartását az alapítvány székhelyén kell őrizni. 

 
 A kuratórium a közalapítvány rendelkezésére álló pénzeszközök, egyéb javak 

függvényében dönt az alapítványi vagyon felhasználásáról. 
 

A kuratórium dönt a közalapítvány céljaira ajándékozott műalkotások, illetve 
deponált gyűjtemény elfogadásáról. 

 
Ha az anyagi és személyes támogatást nyújtani kívánó a támogatását az ezen 
alapító okiratban rögzítetteken kívül egyéb feltételek teljesítésétől teszi 
függővé, akkor a feltételek és így a támogatás elfogadásáról a kuratórium 
dönt. 

d.)   A kuratórium tagjai és elnöke díjazásban nem részesülnek, de 
költségtérítésre jogosultak. 

 
e.) A Kuratórium tagjainak tisztsége megszűnik: 

- lemondással, az új kuratóriumi tag bírósági nyilvántartásba történő 
bejegyzésével, 
- a kuratóriumi tag halálával, 
- a vezető tisztségviselő cselekvőképességének a tevékenysége ellátásához 
szükséges körben történő korlátozásával, 
- a vezető tisztségviselővel szembeni kizáró vagy összeférhetetlenségi ok 
bekövetkeztével, 
- a Ptk. 3:22 § (1)-(6) bekezdésében, továbbá a Ptk. 3:397 § (3), (4) 
bekezdésében, a Btk. 61.§ (2) bekezdés i) pontjában és az Ectv 38.§ - 39.§-
ban foglalt összeférhetetlenségi és kizáró ok bekövetkeztével, 
- a kuratórium tagját megbízatásának lejárta előtt az alapítványi cél 
megvalósításának közvetlen veszélyeztetése esetén az alapítói jogok 
gyakorlója hívhatja vissza. 

A kuratóriumi tag megbízatásáról a közalapítványhoz címzett, a kuratórium 
elnökéhez vagy a kuratóriumhoz intézett nyilatkozattal bármikor, indokolás nélkül 
lemondhat. A tisztségről való lemondást írásban, igazolható módon kell közölni. 
Ha a közalapítvány működőképessége ezt megkívánja, a lemondás az új 
kuratóriumi tag kijelölésével, ennek hiányában legkésőbb a bejelentéstől számított 
hatvanadik napon válik hatályossá. 
A lemondott kuratóriumi tag kérheti a bíróságtól annak nyilvántartásba való 
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bejegyzését, hogy vezető tisztségviselői megbízatásáról való lemondása a Polgári 
Törvénykönyv 3:25. § (4) bekezdésében meghatározott hatvan nap elteltével 
hatályossá vált, ha az adat módosítása iránt változásbejegyzési eljárás nincs 
folyamatban.”  

 
6. Az alapító okirat jelen módosítással nem érintett rendelkezései változatlan 
tartalommal hatályban maradnak.”” 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jóváhagyja a 
Modern Művészetért Közalapítvány jelen határozat szerinti alapító okirat 
módosítását, valamint a határozat melléklete szerinti módosításokkal egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratot, és felhatalmazza a polgármestert az alapító okirat 
aláírására. 

 
Felelős:  - az alapító okirat aláírásáért:  
      a polgármester 
  - az alapító okirat aláírásában való közreműködésért: 
    a Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője 
Határidő:      2024.december 15.  
 

4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert a határozat melléklete szerinti, módosításokkal egységes szerkezetbe 
foglalt alapító okirat és a változás-bejegyzésről szóló kérelem megküldésére a 
Székesfehérvári Törvényszék részére. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért:  
      a polgármester 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
    a Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője 
Határidő:     2024. december 20. 
 

5. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
Polgármestert, hogy a Modern Művészetért Közalapítvány módosítással egységes 
szerkezetbe foglalt alapító okiratát az Önkormányzat hivatalos honlapján tegye 
közzé. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

     a polgármester 
   - a határozat végrehajtásában való közreműködéséért: 
     a  Humán Szolgáltatási Főosztály vezetője 

Határidő:      a jogerős bírósági nyilvántartásba vételt követő 30 napon belül 
 

22.  Javaslat új köztéri szobor elkészítőjének kiválasztására 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 
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Áttérünk a 22. napirendi pontunkra, amely Javaslat új köztéri szobor 
elkészítőjének kiválasztására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem az oktatási, kulturális és 
társadalmi kapcsolati bizottság elnökét, Gyöngyössy Csaba elnök urat, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
a határozati javaslatot, és 5 igen és 2 tartózkodás mellett elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a köztéri szobor 
elkészítésével a megbízási szerződésben foglaltaknak megfelelően a 
CELLINI Bt.-t bízza meg. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés az új köztéri szobor elkészítéséről című határozati 
javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, 
Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, 
Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
606/2024. (XI. 21.) határozata 

új köztéri szobor elkészítéséről 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utólagosan 
jóváhagyja az új köztéri szobor elkészítésének tárgyában meghatározott 
beszerzési eljárásban ajánlattevőként az alábbi gazdasági szereplőket: 

 

 1. CELLINI Bt. (8060 Mór, Táncsics M. u. 16.) 
 2. Bíró Csaba e.v. (8055 Balinka, Petőfi Sándor u. 1.) 
 3. Nagy Edit e.v. (8060 Mór, Táncsics Mihály utca 8/A.) 
 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése beszerzésének az új 

köztéri szobor elkészítésének tárgyában indult eljárást eredményesnek ítéli azzal, 
hogy a feladat ellátásával a határozat melléklete szerinti megbízási szerződésben 
foglaltaknak megfelelően a CELLINI Bt.-t (8060 Mór, Táncsics M. u. 16.) bízza 
meg. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 2. pontban 

meghatározott feladatra, a határozat melléklete szerinti vállalkozási szerződésnek 
megfelelően bruttó 11.747.400,- Ft-t, azaz bruttó tizenegymillió-
hétszáznegyvenhétezer-négyszáz forint összeget biztosít, melyből a CELLINI Bt.-t 
2024. december 31-ig 3.000.000,- Ft, azaz hárommillió forint illeti meg, mely összeg 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési rendelete 
12. melléklete 9. Kulturális, oktatási és ifjúsági feladatok cím 9.2. „Táncos szobor 
elkészítése” során rendelkezésre áll. 

 A fennmaradó 8.747.500,- Ft-t, azaz nyolcmillió-hétszáznegyvenhétezer-ötszáz 
forintot a 2025. évi költségvetésbe kell betervezni.  

  
4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a 3. pontban szereplő döntést alapján a fennmaradó 8.747.500,- Ft-t, azaz 
nyolcmillió-hétszáznegyvenhétezer-ötszáz forintot Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2025. évi költségvetési rendelet előkészítése során vegye 
figyelembe. 

  
 Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

       a jegyző 
               - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
                      közreműködésért: 
                      a gazdasági főosztályvezető 

 Határidő: a 2025. évi költségvetési rendelet előkészítésének időpontja 

  
5. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a határozat mellékletét képező vállalkozási szerződést a 

CELLINI Bt.-vel (8060 Mór, Táncsics M. u. 16.) kösse meg. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                            a polgármester 

   - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

  a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
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  Határidő: a vállalkozási szerződés megkötésére: 2024. december 15. 
 

23.  Javaslat a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel kötendő szerződés 
jóváhagyására 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 23. napirendi pontunkra, amely Javaslat a DAISY-KÉP 
REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel kötendő szerződés jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most az oktatási, kulturális és társadalmi 
kapcsolati bizottság elnökét, Gyöngyössy Csaba elnök urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő:  
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk a határozati 
javaslatot 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadásra 
javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. A 
napirend vitáját lezárom. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés jóváhagyja a dunaújvárosi 
Szalki-szigeten a 2025. évi "Parázs-Varázs és Gyermeknap" 
rendezvényen a Rúzsa Magdi fellépésére vonatkozó, a DAISY-KÉP 
REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel megkötendő megállapodást. 
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Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel kötendő 
szerződés jóváhagyásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

607/2024. (XI.21.) határozata 
a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel kötendő szerződés jóváhagyásáról 

 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jóváhagyja a 
dunaújvárosi Szalki-szigeten a 2025. évi „Parázs-Varázs és Gyermeknap” 
rendezvényen a Rúzsa Magdi fellépésére vonatkozó – a határozat melléklete 
szerinti DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel (1191 Budapest, Szabó Ervin u. 
25.) kötendő – megállapodást. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 1. pontban 

hozott döntés alapján a határozat melléklete szerinti szerződésben előírt 
feltételek teljesítése esetén a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-t bruttó 
12.889.200,- Ft, azaz bruttó tizenkétmillió-nyolcszáznyolcvankilencezer-
kettőszáz forint összegű díjazásban részesíti. 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a 2. pontban szereplő döntést Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 2025. évi költségvetési rendelet előkészítése során vegye 
figyelembe. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

   a jegyző 
                          - a határozat végrehajtásának előkészítésében való  
                            közreműködésért: 
                             a gazdasági főosztály vezetője 

Határidő:  a 2025. évi költségvetési rendelet előkészítésének időpontja 
 

4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert a határozat közlésére, továbbá felhatalmazza, hogy az 1. 
pontban meghatározott döntés alapján a DAISY-KÉP REKLÁMSTÚDIÓ Bt.-vel 
kötendő – a határozat mellékletét képező – szerződés-tervezetet aláírja. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

    a polgármester 
            - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
         a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: 2024. november 30.  
                  - a megállapodás aláírására: 2024. december 30. 
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24.  Javaslat a 16. számú felnőtt háziorvosi körzetet ellátó BONNE HOMME 
Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal fennálló 
feladat-ellátási szerződés megszüntetésére 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Dr. Perghe Sándor háziorvos 
Németh Lászlóné osztályvezetői feladatokat ellátó járási 
szakfelügyelő ápoló 

 (A meghívottak nem jelentek meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 24. napirendi pontunkra, amely javaslat a 16. számú felnőtt 
háziorvosi körzetet ellátó BONNE HOMME Egészségügyi Szolgáltató 
Korlátolt Felelősségű Társasággal fennálló feladat-ellátási szerződés 
megszüntetésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság tagját, Motyovszki Mátyás képviselő urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 

 
Motyovszki Mátyás képviselő: 

 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
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A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat a BONNE HOMME Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt 
Felelősségű Társaság között 2016. december 28. napján létrejött feladat-
ellátási szerződés hat havi felmondási határidővel megszüntetésre 
kerüljön 2025. április 30. napjával. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a 16. számú felnőtt háziorvosi körzetet ellátó 
BONNE HOMME Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal 
fennálló feladat-ellátási szerződés megszüntetéséről című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh 
János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

608/2024. (XI.21.) határozata 
a 16. számú felnőtt háziorvosi körzetet ellátó BONNE HOMME Egészségügyi 

Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társasággal fennálló feladat-ellátási 
szerződés megszüntetéséről 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 

hogy a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata és a BONNE HOMME 
Egészségügyi Szolgáltató Korlátolt Felelősségű Társaság (székhely: 1148 
Budapest, Kerepesi út 78/É. II. em. 9, cg.: 01-09-208344, adószám: 14323328-
1-42, képviseli: dr. Perghe Sándor Tivadar ügyvezető) között 2016. december 
28. napján létrejött feladat-ellátási szerződés hat havi felmondási határidővel 
megszüntetésre kerüljön 2025. április 30. napjával.  

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert, hogy a határozat melléklete szerint a feladat-ellátási szerződést 
megszüntető okiratot aláírja. 

 
  Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
                         a polgármester 
                    - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: 2024. december 15. 
 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére. 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a polgármester       
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
       a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
Határidő: 2024. december 15. 
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25.  Javaslat a dunaújvárosi 3. számú fogászati alapellátási körzet 
áthelyezésére 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 25. napirendi pontunkra, amely Javaslat a dunaújvárosi 3. 
számú fogászati alapellátási körzet áthelyezésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a szociális, egészségügyi és 
lakhatási bizottság tagját, Motyovszki Mátyás képviselő urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most pedig kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a 
Vasmű út 7. szám alatti 3. számú fogászati alapellátási körzet címe 
áthelyezés miatt Vasmű út 10. számra módosuljon 2025. február 1. 
napjával. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a dunaújvárosi 3. számú fogászati alapellátási 
körzet áthelyezéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

609/2024. (XI.21.) határozata 
a dunaújvárosi 3. számú fogászati alapellátási körzet áthelyezéséről 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 

ahhoz, hogy a 2400 Dunaújváros, Vasmű út 7. szám alatti 3. számú fogászati 
alapellátási körzet címe áthelyezés miatt 2400 Dunaújváros, Vasmű út 10. 
számra módosuljon 2025. február 1. napjával.  
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert, hogy a döntésről értesítse a Fejér Vármegyei Kormányhivatal 
Dunaújvárosi Járási Hivatal Népegészségügyi Osztályát, valamint a Nemzeti 
Egészségbiztosítási Alapkezelőt.  
 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

                             a polgármester       
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                             a humán szolgáltatási főosztály vezetője 
 Határidő: 2024. december 15. 

 
26.  Javaslat a Miskolci Zsidó Hitközséggel haszonkölcsön-szerződés 

megkötésére 
Előadó:   Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a szociális, egészségügyi és lakhatási bizottság 

Meghívott:  Grósz Endre Iván ügyvezető 
 Deutsch Miklós elnök 

 (Grósz Endre Iván nem jelent meg. Deutsch Miklós helyett Földes  
 Norbert jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 26. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Miskolci Zsidó 
Hitközséggel haszonkölcsön-szerződés megkötésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem a szociális, 
egészségügyi és lakhatási bizottság tagját, Motyovszki Mátyás képviselő 
urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem, hogy kérdés, 
hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt 
nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a Magyar 
út 32. szám alatti ingatlant ételosztás biztosítására szociális konyha 
szociális szolgáltatás nyújtása céljából haszonkölcsönbe adja a Miskolci 
Zsidó Hitközség részére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Miskolci Zsidó Hitközséggel haszonkölcsön-
szerződés megkötéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz Csaba György, 
Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 1 
fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

610/2024. (XI.21.) határozata 
a Miskolci Zsidó Hitközséggel haszonkölcsön-szerződés megkötéséről 

                                                  
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos tulajdonát 
képező, Dunaújváros belterület 1874/1 helyrajzi szám alatt nyilvántartott, „kivett 
napközi otthon” megnevezésű, 638 m2 területű, természetben a Magyar út 32. 
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szám alatti ingatlant ételosztás biztosítására szociális konyha szociális 
szolgáltatás nyújtása céljából haszonkölcsönbe adja a Miskolci Zsidó Hitközség 

részére jelen határozat mellékletét képező haszonkölcsön szerződésnek 
megfelelő tartalommal. A szerződés határozott idejű, 2025. február 1. napjától 
2030. január 31. napjáig tart. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 
arról, hogy az építmény bérleti díja a Közgyűlés 728/2015. (XII.17.) határozata 
alapján mindösszesen 11.458.480,-Ft/év, azaz 954.873,-Ft/hó (áfamentes) 
lenne. A Közgyűlés 728/2015. (XII.17.) határozata alapján az önkormányzati 
vagyon ingyenes használatba adása közvetett támogatásnak minősül és a 
támogatások kimutatását Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
zárszámadásához csatolni kell, valamint az illetékes szervei útján köteles 
közzétenni a szerződés törvény által meghatározott tartalmával egyetemben. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére, valamint felhatalmazza a határozat 
melléklete szerinti szerződés aláírására. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
         a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a humán szolgáltatási főosztály vezetője 

Határidő: a határozat közlésére és a szerződés aláírására: 2024. december 10. 
 

27.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

442/2024. (IX.19.) határozatának módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 27. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 442/2024. határozatának 
módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadása 
javasolja a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy új határozati javaslatot és egy új szerződéstervezetet. Kérem, 
a döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Miskolci Zsidó Hitközség 
részére ingatlanrész ingyenes használatának további biztosításáról szóló 
442/2024. határozatának 1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
 
A Közgyűlés úgy határoz, hogy 2024. november 12. napjával kezdődően a 
"B" épület földszintjén található, 6. és 7. számú irodahelyiségek ingyenes 
használatát biztosítja a Miskolci Zsidó Hitközség részére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 442/2024. (IX.19.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), tartózkodott 1 fő (Badó Péter), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) 
– elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének  

611/2024. (XI.21.) határozata 
 Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

442/2024. (IX.19.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Miskolci Zsidó 
Hitközség részére ingatlanrész ingyenes használatának további biztosításáról 
szóló 442/2024. (IX.19.) határozatának 1. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 

"Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

2024. július 1. napjával kezdődően az önkormányzat kizárólagos tulajdonát 
képező, Dunaújváros belterület 74/3 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 
2400 Dunaújváros, Városháza tér 2. szám alatt található, „kivett irodaház, udvar” 
(Polgármesteri Hivatal épülete) „B” épület földszintjén található, 10. és 11. számú 
irodahelyiséget haszonkölcsönbe adja a Miskolci Zsidó Hitközség (székhely: 
3525 Miskolc, Kazinczy u. 7., képviseli: Grósz Endre Iván ügyvezető) részére 
2024. november 11. napjáig, 2024. november 12. napjával kezdődően 
ugyanezen ingatlan „B” épület földszintjén található, 6. és 7. számú 
irodahelyiségek ingyenes használatát biztosítja változatlan feltételekkel 2026. 
június 30. napjáig, az irodák használatával járó önköltség megfizetése mellett, 
jelen határozat mellékletét képező haszonkölcsön szerződésben foglaltak 
szerint." 
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2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 
polgármestert jelen határozat közlésére, valamint felhatalmazza jelen határozat 
mellékletét képező haszonkölcsön szerződés aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
      - a haszonkölcsön szerződés módosításának aláírására: a határozat 
                            érintettekkel való közlését követő 30 napon belül 
 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a határozat jelen 

módosítással nem érintett pontjait változatlanul fenntartja. 
 

28.  Javaslat a Pannon Polgárőrség Dunaújváros részére ingatlanrész ingyenes 
használatának biztosítására 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Peczen Antal, a Pannon Polgárőrség Dunaújváros elnöke 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 28. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Pannon Polgárőrség 
Dunaújváros részére ingatlanrész ingyenes használatának biztosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
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A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
Polgármesteri Hivatal IX. emeletén található, 906. számú irodahelyiséget 
haszonkölcsönbe adja a Pannon Polgárőrség részére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Pannon Polgárőrség Dunaújváros részére 

ingatlanrész ingyenes használatának biztosításáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), nem szavazott 1 fő (Oláh János), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – 
elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
(A szavazás után Oláh János képviselő jelezte, hogy igennel kívánt szavazni, így 
kialakult a szavazás eredményeként: 14 igen szavazat, távol lévő 1 fő.) 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

612/2024. (XI.21.) határozata 

Pannon Polgárőrség Dunaújváros részére ingatlanrész ingyenes használatának 
biztosításáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonát 
képező, Dunaújváros belterület 74/2 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 
2400 Dunaújváros, Városháza tér 1. szám alatt található, „kivett irodaház” 
(Polgármesteri Hivatal épülete) 9. emeletén található, 906. számú, 21,1 m² 
nagyságú irodahelyiséget haszonkölcsönbe adja a Pannon Polgárőrség részére 

(2400 Dunaújváros, Apáczai Cs. J. u. 11.) 1 év határozott időre, 2024. december 

1. napjától 2025. november 30. napjáig, az iroda használatával járó önköltség 
megfizetése mellett, jelen határozat 1. számú mellékletét képező haszonkölcsön 
szerződésben foglaltak szerint. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy az ingatlanrész bérleti díja 458.925,-Ft/év támogatásnak minősül és 
ezen tényt a támogatás összegszerűségével egyetemben DMJV Önkormányzata 
zárszámadásában és illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés 
törvény által meghatározott tartalmával egyezően. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert jelen határozat 1. számú mellékletét képező haszonkölcsön 
szerződés aláírására, egyúttal felkéri a határozat közlésére.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
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       - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
         közlését követő 30 napon belül 

 

29.  Javaslat a Polgármesteri Hivatalban található egyes helyiségek 

vonatkozásában haszonkölcsön szerződések megkötésére  
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 29. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Polgármesteri 
Hivatalban található egyes helyiségek vonatkozásában haszonkölcsön 
szerződések megkötésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és az I-V. határozati javaslatok mindegyikét 7 igen 
szavazattal elfogadásra javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az előterjesztés I-V.-ig 
tartalmaz határozati javaslatokat. Mindegyik határozati javaslatról külön-
külön szavazunk. 
 
Ülésünk elején pedig kézhez kaptak a III. határozati javaslathoz egy új 
szerződéstervezetet. 
 
Először is az I. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, 
hogy ingyenes használatba adja a Polgármesteri Hivatal "A" épület VIII. 
emelet 806. számú, 807. számú és 808. számú irodahelyiségeit és a 
hozzájuk tartozó tárgyalót a Magyar Vöröskereszt Fejér Megyei 
Szervezete részére. 
 
Aki az I. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Magyar Vöröskereszt Fejér Megyei Szervezete 

részére ingatlanrész ingyenes biztosításáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, 
Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

613/2024. (XI.21.) határozata 

a Magyar Vöröskereszt Fejér Megyei Szervezete részére  
ingatlanrész ingyenes biztosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

ingyenes használatba adja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
tulajdonát képező, a Dunaújváros belterület 74/2 helyrajzi szám alatt felvett, 
természetben 2400 Dunaújváros, Városháza tér 1. szám alatt található, „kivett 
irodaház” megnevezésű ingatlan „A” ép. VIII. emelet 806. számú, 807. számú és 
808. számú irodahelyiségeit és a hozzájuk tartozó tárgyaló, 66,83 m2 nagyságú 

ingatlanrészt a Magyar Vöröskereszt Fejér Megyei Szervezete (székhely: 8000 
Székesfehérvár, Lövölde u. 1/A., képviseli: Szücsné Szigeti Hedvig, 
adószám:19095516-2-07) részére 2025. január 1. napjától 2027. december 31. 
napjáig szóló határozott időtartamra, jelen határozat mellékletét képező 
haszonkölcsön szerződésben foglaltak szerint. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy a bérleti díj összege 1.453.553,-Ft/év, azaz egymillió-
négyszázötvenháromezer-ötszázötvenhárom forint/év támogatásnak minősül, és 

ezen tényt a támogatás összegszerűségével egyetemben DMJV Önkormányzata 
zárszámadásában és illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés 
törvény által meghatározott tartalmával egyezően. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére, valamint felhatalmazza jelen határozat 
mellékletét képező haszonkölcsön szerződés aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
       - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                             közlését  követő 30 napon belül 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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A II. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
ingyenes használatba adja a Polgármesteri Hivatal "A" épület X. emeletén 
található helyiségét az INTERCISA RádióKlub Sportegyesület részére. 
 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés az INTERCISA Rádióklub Sportegyesület részére 

ingatlanrész ingyenes biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 
fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

614/2024. (XI.21.) határozata 

az INTERCISA Rádióklub Sportegyesület részére 
 ingatlanrész ingyenes biztosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

ingyenes használatba adja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
tulajdonát képező, a Dunaújváros belterület 74/2 helyrajzi szám alatt felvett, 
természetben 2400 Dunaújváros, Városháza tér 1. szám alatt található, „kivett 
irodaház” megnevezésű ingatlan „A” ép. X. emeletén található, 7 m² nagyságú 
helyiségét az INTERCISA Rádióklub Sportegyesület (székhely: 2400 
Dunaújváros, Árpád utca 5. képviseli: Jurinka Emese elnök) részére 2025. január 
1. napjától 2027. december 31. napjáig szóló határozott időtartamra, jelen 
határozat mellékletét képező haszonkölcsön szerződésben foglaltak szerint. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy a bérleti díj összege 152.250,-Ft/év, azaz százötvenkétezer-
kétszázötven forint/év támogatásnak minősül, és ezen tényt a támogatás 

összegszerűségével egyetemben DMJV Önkormányzata zárszámadásában és 
illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés törvény által 
meghatározott tartalmával egyezően. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére, valamint felhatalmazza jelen határozat 
mellékletét képező haszonkölcsön szerződés aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
      - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                            közlését követő 30 napon belül 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
A III. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
ingyenes használatba adja a Polgármesteri Hivatal "B" épület, II. emelet 
203. számú, valamint a 204. számú irodahelyiségeit a DSE Röplabda 
Akadémia Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság részére. 
 
Aki a III. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a DSE Röplabda Akadémia Nonprofit Kft. részére 

ingatlanrész ingyenes biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 
fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

615/2024. (XI.21.) határozata 

a DSE Röplabda Akadémia Nonprofit Kft. részére 
 ingatlanrész ingyenes biztosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

ingyenes használatba adja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
tulajdonát képező, a Dunaújváros belterület, 74/3 helyrajzi szám alatt felvett, 
természetben 2400 Dunaújváros, Városháza tér 2. szám alatt található, „kivett 
irodaház, udvar” „B” épület II.em. 203. számú, valamint a 204. számú, egyenként 
19-19 m², mindösszesen 38 m² nagyságú irodahelyiségeit a DSE Röplabda 
Akadémia Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság (székhelye: 2400 
Dunaújváros, Városháza tér 1. B. ép. 2. em. 203. ajtó, képviseli: Tomanóczy Tibor 
ügyvezető) részére 2025. január 1. napjától 2026. december 31. napjáig szóló 
határozott időtartamra, jelen határozat mellékletét képező haszonkölcsön 
szerződésben foglaltak szerint. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy a bérleti díj összege 826.500,-Ft/év, azaz nyolcszázhuszonhatezer-
ötszáz forint/év támogatásnak minősül, és ezen tényt a támogatás 

összegszerűségével egyetemben  DMJV Önkormányzata zárszámadásában és 
illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés törvény által 
meghatározott tartalmával egyezően. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére, valamint felhatalmazza jelen határozat 
mellékletét képező haszonkölcsön szerződés aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 
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Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést  követő 8 napon belül 
      - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                            közlését követő 30 napon belül 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A IV. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy 
ingyenes használatba adja a Polgármesteri Hivatal "B" épület I. emeletén 
található 108., 109., 110., 111. és 112. szám irodahelyiségeit a 
Dunaújvárosi Központi Sportegyesület részére. 
 
Aki a IV. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Központi Sportegyesület részére 

ingatlanrész ingyenes biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 14 
fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh János, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

616/2024. (XI.21.) határozata 

a Dunaújvárosi Központi Sportegyesület részére 
 ingatlanrész ingyenes biztosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

ingyenes használatba adja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának 
tulajdonát képező, a Dunaújváros belterület, 74/3 helyrajzi szám alatt felvett, 
természetben 2400 Dunaújváros, Városháza tér 2. szám alatt található, „kivett 
irodaház, udvar” „B” épület. első emeletén található 108., 109., 110., 111. és 112. 
számú, egyenként 19-19 m², mindösszesen 95 m² nagyságú irodahelyiségeit a 
Dunaújvárosi Központi Sportegyesület (székhely: 2400 Dunaújváros, Városháza 

tér 1-2.., képviseli: Mátyás Gábor elnök) részére 2025. január 1. napjától 2027. 

december 31. napjáig szóló határozott időtartamra, jelen határozat mellékletét 
képező haszonkölcsön szerződésben foglaltak szerint. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy a bérleti díj összege 2.066.250,-Ft/év, azaz kétmillió-hatvanhatezer-
kétszázötven forint/év támogatásnak minősül, és ezen tényt a támogatás 

összegszerűségével egyetemben DMJV Önkormányzata zárszámadásában és 
illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés törvény által 
meghatározott tartalmával egyezően. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére, valamint felhatalmazza jelen határozat 
mellékletét képező haszonkölcsön szerződés aláírására.  
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Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
       - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                             közlését követő 30 napon belül 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most az V. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
fennálló tartozás ellenére és annak tudomásulvétele mellett ingyenes 
használatba adja a Polgármesteri Hivatal "B épület" II. emelet 219., 220., 
221. és 222. számú irodahelyiségeit a DKKA-Dunaújvárosi Kohász 
Kézilabda Akadémia Nonprofit Kft. részére. 
 
Aki az V. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a DKKA-Dunaújvárosi Kohász Kézilabda Akadémia 

Nonprofit Kft. részére ingatlanrész ingyenes biztosításáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 14 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Oláh 
János, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth 
Kálmán Sándor), távol lévő 1 fő (Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

617/2024. (XI.21.) határozata 

a DKKA-Dunaújvárosi Kohász Kézilabda Akadémia Nonprofit Kft. részére 
 ingatlanrész ingyenes biztosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

a fennálló tartozás ellenére és annak tudomásulvétele mellett ingyenes 
használatba adja Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának tulajdonát 
képező, a Dunaújváros belterület, 74/3 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 
2400 Dunaújváros, Városháza tér 2. szám alatt található, „kivett irodaház, udvar” 
„B” épület. II. 219., 220., 221.és 222. számú, mindösszesen 95,6 m² nagyságú 
irodahelyiségeit a DKKA-Dunaújvárosi Kohász Kézilabda Akadémia Nonprofit Kft. 
(székhelye: 2400 Dunaújváros, Eszperantó út 2–4., képviseli: Horváth Tibor 
ügyvezető) részére 2025. január 1. napjától 2027. december 31. napjáig szóló 
határozott időtartamra, jelen határozat mellékletét képező haszonkölcsön 
szerződésben foglaltak szerint. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy a bérleti díj összege 2.079.300,-Ft/év, azaz kétmillió-
hetvenkilencezer-háromszáz forint/év támogatásnak minősül, és ezen tényt a 

támogatás összegszerűségével egyetemben DMJV Önkormányzata 
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zárszámadásában és illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés 
törvény által meghatározott tartalmával egyezően. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert jelen határozat közlésére, valamint felhatalmazza jelen határozat 
mellékletét képező haszonkölcsön szerződés aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
       - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
                             közlését követő 30 napon belül 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Mielőtt a 30. napirendi pontunkra áttérünk, 20 perc szünetet rendelek el. 
 

Szünet 
Szünet után: 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
12 óra 9 perckor, 13 fővel továbbra is határozatképesek vagyunk. 
 

30.  Javaslat a 42/18/A/249 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 2400 
Dunaújváros, Derkovits utca 6. földszintjén található, 119 m2 nagyságú 
ingatlan vonatkozásában, a Találj haza Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött 
haszonkölcsön szerződés módosítására és az ingatlan felújítására 
vonatkozó tulajdonosi hozzájárulás megadására 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Czere-Ambrus Mária, intézményvezető 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 30. napirendi pontunkra, amely Javaslat a 42/18/A/249 helyrajzi 
szám alatt felvett, természetben 2400, Dunaújváros, Derkovits utca 6. 
földszintjén található, 119 m2 nagyságú ingatlan vonatkozásában, a Találj 
haza Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött haszonkölcsön szerződés 
módosítására és az ingatlan felújítására vonatkozó tulajdonosi 
hozzájárulás megadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
önkormányzat a Találj Haza Rehabilitációs Alapítvánnyal a Derkovits utca 
6. földszintjén található ingatlanra kötött haszonkölcsön szerződés lejárati 
idejét 2029. december 31. napjára módosítja az alapítvány kérelmére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a 42/18/A/249 helyrajzi szám alatt felvett, 
természetben 2400 Dunaújváros, Derkovits utca 6. földszintjén található, 119 m2 
nagyságú ingatlan vonatkozásában, a Találj haza Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött 
haszonkölcsön szerződés módosításáról és az ingatlan felújítására vonatkozó 
tulajdonosi hozzájárulás megadásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba 
György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), 
távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

618/2024. (XI.21.) határozata 

a 42/18/A/249 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 2400 Dunaújváros, 
Derkovits utca 6. földszintjén található, 119 m2 nagyságú ingatlan 
vonatkozásában, a Találj haza Rehabilitációs Alapítvánnyal kötött 

haszonkölcsön szerződés módosításáról és az ingatlan felújítására vonatkozó 
tulajdonosi hozzájárulás megadásáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, az 
Önkormányzat a Találj Haza Rehabilitációs Alapítvánnyal (székhely: 2400 
Dunaújváros, Derkovits utca 6. fsz.,együttesen képviseli: Kristó-Pámer Mária és 

Ambrus Vanda, a továbbiakban: Alapítvány) az Önkormányzat kizárólagos 

tulajdonát képező, 42/18/A/249 helyrajzi szám alatt felvett, természetben 2400 
Dunaújváros, Derkovits utca 6. földszintjén található, 119 m2 nagyságú ingatlanra 

kötött haszonkölcsön szerződés lejárati idejét 2029. december 31. napjára 
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módosítja az Alapítvány kérelmére, a határozat 1. számú mellékletét képező 
szerződés szerint,  

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul és 

megerősíti, hogy az Alapítvány saját költségén vagy pályázati forrásból felújítsa 
az ingatlant - jelen határozat 2. számú mellékletét képező műszaki leírás alapján 
- a hatályos szerződés rendelkezése szerint akként, hogy a felújítást köteles a 
DVG Zrt-től megrendelni és a beruházásra tekintettel az Alapítvány semmiféle 
igénnyel (megtérítés, beszámítás, elvitel joga) nem fordulhat az Önkormányzat 
felé, a szerződés megszűnésekor sem, a felújítással kapcsolatosan keletkezett 
kárt köteles megtéríteni, állagsérelem esetén saját költségén köteles az eredeti 
állapotot helyreállítani. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy az Alapítvány időskorúak nappali ellátásának üzemeltetésének 
tervezi, ahhoz elvi hozzájárulását adja azzal, hogy annak a tartalmát nem ismeri. 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhívja az 
Alapítvány figyelmét, hogy jelen határozat nem pótolja a szükséges hatósági és 
egyéb hozzájárulásokat.  

 

4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert jelen határozat 2. számú mellékletét képező szerződés módosítás 
aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
      - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
         közlését követő 30 napon belül 
 

31. Javaslat az „Erdősor 37. Társasház” részére ingatlan ingyenes 

használatának biztosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Sztankovics László, az „Erdősor 37. Társasház” képviseletében 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 31. napirendi pontunkra, csak kerestem a meghívott 
vendégünket, amely Javaslat az "Erdősor 37. Társasház" részére ingatlan 
ingyenes használatának biztosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok.  
 
A napirend vitáját lezárom, bár mondjuk én kérdeztem volna a meghívott 
vendégünktől, de hát most már mindegy, nem volt itt, úgyhogy csak 
jelezném. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az ülésünk elején 
kézhez kaptak egy új szerződéstervezetet. Kérem, hogy a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
Erdősor 37. földszint, "műhely" megnevezésű ingatlant a haszonkölcsön 
szerződésben foglaltak szerint haszonkölcsönbe adja az "Erdősor 37. 
Társasház" részére 5 év határozott időre. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés az „Erdősor 37. Társasház” részére ingatlan 

ingyenes használatának biztosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba 
György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), 
távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

619/2024. (XI.21.) határozata 

az „Erdősor 37. Társasház” részére ingatlan ingyenes használatának 
biztosításáról 

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, hogy 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának kizárólagos tulajdonát 
képező, 537/18/A/1 hrsz. alatt felvett, , természetben 2400 Dunaújváros, Erdősor 
37. földszint, “felülvizsgálat alatt található. alatt található, 50 m² nagyságú, 
„műhely” megnevezésű ingatlant jelen határozat mellékletét képező 
haszonkölcsön szerződésben foglaltak szerint haszonkölcsönbe adja az „Erdősor 
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37. Társasház” részére (képv: Sztankovics László közös képviselő, adószám: 

22079505-1-07) 5 év határozott időre, 2024. december 1. napjától 2029. 

november 30. napjáig, azzal, hogy haszonkölcsönbe vevő a haszonkölcsön 
időtartama alatt vállalja az ingatlan használatával járó közös költség és közüzemi 
díjak megfizetését, továbbá az ingatlan állagmegóvását és rendeltetésszerű 
használatát biztosító javítási és karbantartási munkákat. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 

arról, hogy az ingatlan bérleti díja 803.400,-Ft/év támogatásnak minősül és ezen 
tényt a támogatás összegszerűségével egyetemben DMJV Önkormányzata 
zárszámadásában és illetékes szervei útján közzé köteles tenni a szerződés 
törvény által meghatározott tartalmával egyezően. 

 

3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert jelen határozat mellékletét képező haszonkölcsön szerződés 
aláírására.  

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztály részére való 

                   megküldést követő 8 napon belül 
      - a haszonkölcsön szerződés aláírására: a határozat érintettekkel való 
        közlését követő 30 napon belül 

 
32.  Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda Raktára (Vigadó tér 2.) bérbeadásával 

kapcsolatos tulajdonosi döntésre 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Gyenes Józsefné, a Dunaújvárosi Óvoda igazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 32. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújvárosi Óvoda 
Raktára, a Vigadó tér 2. bérbeadásával kapcsolatos tulajdonosi döntésre. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirati ponttal kapcsolatosan van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy a 
pályázati kiírás alapján kívánja bérbe adni a Dunaújvárosi Óvoda 
Raktárában található helyiségeket. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújvárosi Óvoda Raktára (Vigadó tér 2.)  
bérbeadásával kapcsolatos tulajdonosi döntésről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

620/2024. (XI.21.) határozata 
 a Dunaújvárosi Óvoda Raktára (Vigadó tér 2.)  bérbeadásával kapcsolatos 

tulajdonosi döntésről 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomással bír 
arról, hogy az ingatlan-nyilvántartásban dunaújvárosi 68/3 hrsz.-on, természetben 
2400 Dunaújváros, Batsányi út 2/A. szám alatt bejegyzett Dunaújvárosi Óvoda 
Duna-parti Tagóvodájában található Dunaújvárosi Óvoda Raktára a Dunaújvárosi 
Óvoda (2400 Dunaújváros, Lilla köz 1.) Alapító okiratában, mint telephely és 
feladatellátást szolgáló ingatlanvagyon szerepel, ugyanakkor a Dunaújvárosi 
Óvoda intézményigazgatója tájékoztatása szerint a több helyiségből álló és a 
Vigadó tér 2. szám alatt található Raktár a feladatellátáshoz feleslegessé vált. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz az 

önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015.(V.22.) önkormányzati 
rendelet 27.§ (1)-(2) bekezdése alapján, hogy jelen határozat 1. számú 
mellékleteként csatolt pályázati kiírás alapján kívánja bérbe adni együttesen a 
Dunaújvárosi Óvoda Raktárában található, az alábbi táblázatban meghatározott 
helyiségeket, az alábbi kikiáltási bérleti díjjal, és lényeges feltételekkel: 

 

Helyiség 
megnevezése 

Területnagyság  
(m2) 

Bérleti díj 
áfamentes 
 (Ft/m2/év) 

Bérleti díj 
áfamentes 

 (Ft/hó) 

iroda 126 21.750 228.375 

raktár 126 9.450 99.225 
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pince 105 4.730 41.388 

 
A pályázó viseli az ingatlanok közüzemi költségeit, közös költségét is, felújítás 
kizárólag a tulajdonos önkormányzat előzetes hozzájárulása esetén, a 
költségvetés és tervek közlésével valósítható meg, melynek elszámolásáról a 
tulajdonosi döntés rendelkezik. Tulajdonosi hozzájárulás hiányában a pályázó 
megtérítési, beszámítási igénnyel nem élhet. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja az 

önkormányzat gazdálkodásának rendjéről szóló 15/2015.(V.22.) önkormányzati 
rendelet 14.§ (9) bekezdése alapján, hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata Közgyűlése által megjelölt nyertes pályázóval a pályázati 
kiírásban rögzített lényeges feltételeket tartalmazó bérleti szerződést a 
Dunaújvárosi Óvoda kösse meg. 

 

4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja jelen 
határozat 1. számú mellékletét képező pályázati kiírás megjelentetését, egyúttal 
felkéri a polgármestert a pályázati kiírásnak a Dunaújváros című lapban, az 
önkormányzati honlapon, valamint az önkormányzati hirdetőtáblán való 
megjelentetéséhez szükséges intézkedések megtételére, továbbá jelen 
határozat közlésére. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a polgármester 
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
      a Dunaújvárosi Óvoda intézményigazgatója 
Határidő: a pályázati kiírás megjelentetésére: a határozat közlését követő  
                 8 napon belül  

 

33.  Javaslat a Vantage Towers Zrt. ajánlatáról szóló döntés meghozatalára 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Vámos Zsolt, a Vantage Towers Zrt. képviseletében 

  (A meghívott nem jelent meg.) 
 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 33. napirendi pontra, amely Javaslat a Vantage Towers Zrt. 
ajánlatáról szóló döntés meghozatalára.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
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Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. A kérdések, hozzászólások, javaslatok 
megtételére most van lehetőség. Badó képviselő úr, parancsoljon, 
megadom önnek a szót. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! 
Elolvastam ezt a beterjesztést és teljesen egyetértek. Jó, és értem is a 
koncepciót, meg is értem, csak amikor itt arról beszélünk, hogy mi 30 évre 
hajlandóak vagyunk bérbe adni, ez egy olyan óriási, bérbe adni a tetőt, ez 
egy olyan óriási idő számomra, hogy az túl hosszú. Ne értsenek félre, a 
fizetőeszközünk, mert most ugye nagyon jó dolog, hogy mi 40 milliót 
kérünk ezért, de a fizetőeszközünk inflációja mellett mi lesz itt 30 év 
múlva? Nem, most röviden nem lehetne-e az, hogy megfontoljuk, hogy 
csak 10 évre, mert ki tudja, hogy mi lesz itt még pár éven belül lehet, hogy 
oroszul vagy kínaiul fogunk beszélni, és akkor, tehát 30 év az szerintem 
nagyon hosszú idő. Ja, igen, akkor mindegy. De nem lehetne, hogy 
kössünk egy 10 éves szerződést, és akkor, ha 10 év múlva ugyanitt ülünk, 
ugyanúgy nyomkodjuk a gombot, akkor újra meghosszabbítjuk. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Szabó Zsolt alpolgármester úrnak megadom a szót.  
 

Szabó Zsolt alpolgármester: 
 
Köszönöm szépen a szót. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! 
Hát, amikor a 30 évre szóló ajánlatot megláttam a 20 millió Ft-tal, akkor én 
sem értettem egyet ezzel, ezért kérünk 40 millió Ft-ot. Nyilván ezek a 
szolgáltatók, ezek szeretik, hogyha kiszámítható és a számukra 
biztosítható az átjátszó állomás elérhetősége. Én ezért azt tartom 
egyébként fontosnak, hogy olyan bérleti díjat kérjünk, amivel mi azt 
felhasználva, azt visszaforgatva az épületre, adott esetben egy olyan 
minőségű tetőt tudunk most alá tenni, amivel 30 évig biztosan nem lesz 
probléma. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, alpolgármester úr. Képviselő úrtól megkérdezem, hogy 
esetleg elfogadja-e a választ. 
 

Badó Péter képviselő: 
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Köszönöm a választ. Én akkor is azt mondom, hogy tehát az én én 
nézetembe 30 év alatt rengeteg dolog történhet, akár épület, akármi, és 
ha ne adj Isten a 30 év alatt bármi történik, akkor viszont a megkötött 
szerződés értelmében minket fog terhelni különböző kötbér vagy akármi, 
ha így alakul. Úgyhogy én csak, tehát ne értsen félre, nem az árképzéssel 
vagy azzal, hogy mi többet kérünk, van gondom, hanem az idő hosszával, 
hogy ennyire kiadjuk, ilyen hosszú távra az épületünket. Én ha elfogadják, 
vagy én szeretnék egy módosítást, hogy a 10 éves verziót fogadjuk el. 
Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Tóth Kálmán képviselő úrnak megadom a szót. Parancsoljon. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Köszönöm a szót. Polgármester Úr! Tisztelt Képviselők! A bizottsági 
ülésen megjelentek a képviselők, és elmondták, hogy ők 30 évre 25 millió 
Ft-ot tennének. Ugye a bizottságnak nincs hatásköre ezzel, én azt 
gondolom, hogy a határozati javaslatot fogadjuk el, mivel az van benne, 
hogy 40 millió Ft-ért adnánk oda ezt a lehetőséget, mert ahogy Szabó 
Zsolt alpolgármester úr is elmondta, a tetőnket nagyon föl kéne újítani 
addig, amíg be nem ázunk ott egy pár dologgal. Úgyhogy én azt javaslom, 
hogy a határozati javaslatot fogadjuk el. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen képviselő úrnak a felszólalását. 
 
Először is képviselő úrnak a módosító indítványáról fogunk szavazni. 
 
Aki azzal egyetért, az kérem, igennel szavazzon vagy tartózkodjon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés Badó Péter képviselő módosító javaslatáról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 1 fő (Badó Péter), ellene szavazott 3 fő 
(Gyöngyössy Csaba, Mezei János Zsolt, Pappné Grabant Ilona), tartózkodott 9 fő 
(Barta Endre, Bükki Miklós, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő 
(Oláh János, Szántó Péter Lajos) – nem fogadta el és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

621/2024. (XI.21.) határozata 

Badó Péter képviselő módosító javaslatáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése nem támogatta Badó 
Péter képviselő azon módosító javaslatát, mely szerint az önkormányzat a Vantage 
Towers Zrt.-vel a működést 10 év időtartamra kösse meg. 
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Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 
 
Pintér Tamás polgármester: 
 

Most a döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megismerte a Vantage 
Towers Zrt. 2024. október 8. napján kelt ajánlatát, és úgy határoz, hogy az 
abban foglaltakat nem fogadja el, ellenben viszontajánlatot tesz akként, 
hogy 30 éves időtartamra ingatlannyilvántartásba bejegyzett építményi jog 
alapítását Bérlő javára egyszeri 40 millió Ft megfizetése ellenében fogadja 
el. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Vantage Towers Zrt. ajánlatáról szóló döntés 

meghozataláról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta Endre, 
Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei 
János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 1 fő (Badó Péter), távol lévő 
2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

622/2024. (XI.21.) határozata 

a Vantage Towers Zrt. ajánlatáról szóló döntés meghozataláról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megismerte a 

Vantage Towers Zrt. (1112 Budapest, Boldizsár utca 2. képv: Dr. Budai János 
Gergő, cg: 01 10 140964, a továbbiakban: Bérlő) 2024.10.08. napján kelt 
ajánlatát és úgy határoz, hogy az abban foglaltakat nem fogadja el, ellenben 
viszontajánlatot tesz akként, hogy 30 éves időtartamra ingatlannyilvátartásba 
bejegyzett építményi jog alapítását Bérlő javára egyszeri 40.000.000,- Ft 
megfizetése ellenében fogadja el. 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert a határozat közlésére, továbbá a Vantage Towers Zrt. jogi 
képviselője által előkészített építményi jogot alapító szerződés aláírására a Jogi, 

Ügyrendi, Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság véleményének kikérését 

követően. 
 

Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
                   a polgármester 
                 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 

                        a Vagyonkezelési Osztály osztályvezetője 

Határidő: - a határozat közlésére: a határozat előkészítő osztályra érkezésétől 
                   számított 8 napon belül  

      - a szerződés aláírására: a jogi, ügyrendi, pénzügyi és 
        városgazdálkodási bizottság véleményezését követő 30 napon belül 
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34.  Javaslat a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt.-vel megbízási, vállalkozási, 
üzemeltetési és őrzési szerződések megkötésére 2025. évre vonatkozóan 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Bencsik István László, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

  (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 34. napirendi pontunkra, amely Javaslat a DVG Dunaújvárosi 
Vagyonkezelő Zrt.-vel megbízási, vállalkozási, üzemeltetési és őrzési 
szerződések megkötésére 2025 évre vonatkozóan. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem. Bocsánat. Bükki Miklós képviselő úr, 
parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Bükki Miklós képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! Az üzemeltetéssel 
kapcsolatban egy olyan kérdésem lenne a postával kapcsolatosan, hogy a 
nyitvatartási idő is ide tartozik ehhez a ponthoz, a posta nyitvatartása? 
Vagy csak a helyiség?  
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Vántus Judit osztályvezető asszony tájékoztatása szerint itt csak a 
bérletről van szó. Tehát nem. 
 

Bükki Miklós képviselő: 
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Jó. Köszönöm. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Amennyiben további kérdés nincsen, a döntési javaslatot ismertetem: a 
Közgyűlés úgy határoz, hogy a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. és 
az önkormányzat között a határozati javaslatban foglalt feladatok 
ellátására létrejött egyes üzemeltetési, őrzési, megbízási és vállalkozási 
szerződések időbeli hatályát meghosszabbítja 2025. december 31-ig a 
határozati javaslatban foglalt táblázatban meghatározott díjazás mellett. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt.-vel 
megbízási, vállalkozási, üzemeltetési és őrzési szerződések megkötéséről 2025. évre 
vonatkozóan című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, 
Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, 
Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
623/2024. (XI.21.) határozata 

a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt.-vel megbízási, vállalkozási, üzemeltetési 
és őrzési szerződések megkötéséről 2025. évre vonatkozóan  

 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. és Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata között, az alábbi feladatok ellátására létrejött egyes 
üzemeltetési, őrzési, megbízási és vállalkozási szerződések időbeli hatályát 
meghosszabbítja 2025. december 31. napjáig, az alábbi táblázatban 
meghatározott díjazás mellett. 

 

Sorszám Megnevezés Bruttó havi díj (Ft/hó) 

1. Önkormányzati tulajdonú lakások és nem lakás 
céljára szolgáló helyiségek kezelése 

 
 534.490,- 

2. Ingatanok elidegenítését szolgáló vételhátralék 
feladatok ellátása 

 168.100,- 

3. Fabó Éva Sportuszoda üzemeltetése  12.351.301,- 

4. Posták üzemeltetése  1.645.315,- 

5. Alsó Duna-part játszótér  214.658,- 

6. Bercsényi M. u. 2. szám alatti ingatlan őrzése  727.478,- 

7. Magyar út 49. szám alatti iskolák kazánjának 
üzemeltetése 

 24.155,- 
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8.  Csónakház 1.008.769,- 

9. Római krt. 36. és Szabadság út 30. szám alatti 
ingatlanok üzemeltetése 

 102.841,- 

10. Fáy A. u. műfüves pálya üzemeltetése 275.054,- 

11. Élményfürdő  10.476.185,- 

12. Petőfi S. u. 4. szám alatti óvoda kazánjának 
üzemeltetése 

 35.560,- 

13.  316/7 hrsz. Műfüves pályák üzemeltetése  1.500.000,- 

 Összesen 29.063.906,- 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 1. 

pontjában hivatkozott 2025. 1-11. havi díjakra az önkormányzat 2025. évi 
költségvetésében bruttó 319.702.966,-Ft összegben, valamint a 2025. évi 12. 
havi díjra az önkormányzat 2026. évi költségvetésében bruttó 29.063.906,-Ft 
összegben forrást tervez. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. üzemelteti 2027. december 31. 
napjáig a Táborhely-Kemping-Szabadstrandot bruttó 2.662.742,-Ft/hó, valamint 
2028. december 31. napjáig az Élmény-és Kalandparkot bruttó 966.333,-Ft/hó, 
a Radari Sporttelepet bruttó 1.834.126,-Ft/hó és a Tornacsarnokot bruttó 
807.015,-Ft/hó üzemeltetési díjért. 

 
4.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 3. 

pontjában hivatkozott 2025. évi 1-11. havi üzemeltetési díjakra a 2025. évi 
önkormányzati költségvetésben bruttó 68.972.376,-Ft, valamint a 2025. évi 12. 
havi díjra az önkormányzat 2026. évi költségvetésében bruttó 6.270.216,-Ft 
összegben forrást tervez. 

 
5.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata kizárólagos 
tulajdonában álló 2400 Dunaújváros, Barátság u. 2/C szám alatti, 254/3 hrsz.-ú, 
206 m2 nagyságú ingatlanból 57,22 m2 nagyságú, a 16/3/A/3 hrsz.-ú, 2400 
Dunaújváros, Vörösmarty u. 2. szám alatti, földszinti 103 m2 nagyságú, 
valamint a 730/36/A/44 hrsz.-ú, 2400 Dunaújváros, Március 15. tér 1. szám 
alatti  nem lakás célú helyiségek használatára postai tevékenység végzése 
céljából a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt.-vel határozott idejű 
haszonkölcsön szerződést köt, 2025. január 1. napjától 2025. december 31. 
napjáig terjedő időszakra. 

 
6.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert jelen határozat 1. és 5. pontjaiban hivatkozott, a határozat 
mellékleteit képező szerződések aláírására, egyúttal felkéri a polgármestert jelen 
határozat közlésére. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
                  a polgármester  
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      - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                  a Vagyonkezelési Osztály vezetője 
                   a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zrt. elnök-vezérigazgatója 
Határidő: - a határozat közlésére: a határozatnak az előkészítő osztálynak való 
                   megküldését követő 8 napon belül 

               - a szerződések aláírására: a határozat érintettekkel való közlését 
                           követő 30 napon belül 
 
7.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy 2. és 4. pontokban szereplő döntést a  2025. és 2026. évi költségvetési 
rendelet előkészítése során vegye figyelembe. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a jegyző  
     - a határozat végrehajtásának előkészítésében való közreműködésért: 
                  a gazdasági főosztályvezető 
Határidő:  a 2025. és 2026. évi költségvetési rendelet előkészítésének időpontja 

 

35.  Javaslat a távhőszolgáltatással ellátott létesítmények távhőellátásának 

biztosítására szolgáló Közszolgáltatási szerződés módosítására 
Előadó:  a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Bencsik István László, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 35. napirendi pontunkra, amely Javaslat a távhőszolgáltatással 
ellátott létesítmények távhőellátásának biztosítására szolgáló 
Közszolgáltatási szerződés módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
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Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy új határozati javaslatot és egy új szerződéstervezetet. Kérem a 
döntéshozatalnál ezt vegyék figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 836/2021. határozattal 
elfogadott, a DVG Zrt.-vel a távhőszolgáltatási tevékenység gyakorlására 
vonatkozó Közszolgáltatási szerződést úgy módosítja, hogy a díj összege 
2025. január 1-től kezdődően évi bruttó 508.000.000,- Ft. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a távhőszolgáltatással ellátott létesítmények 

távhőellátásának biztosítására szolgáló Közszolgáltatási szerződés 2. számú 
módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 10 fő (Barta Endre, 
Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), tartózkodott 3 fő (Badó Péter, Bükki Miklós, Magyar András Tamás), távol 
lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot 
hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

624/2024. (XI.21.) határozata 

  a távhőszolgáltatással ellátott létesítmények távhőellátásának biztosítására 
szolgáló Közszolgáltatási szerződés 2. számú módosításáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 836/2021. (VIII.16.) 
közgyűlési határozattal elfogadott a DVG Dunaújvárosi Vagyonkezelő Zártkörűen 
Működő Részvénytársaság (DVG Zrt.) Közszolgáltatóval a távhőszolgáltatási 
tevékenység gyakorlására vonatkozó Közszolgáltatási szerződést az alábbiak szerint 
módosítja, és felhatalmazza a polgármestert, utasítja a DVG Zrt. távhő termelési és 
szolgáltatási cégvezetőjét annak aláírására: 
     
„III. Díj 
12. A díj összege 2025. január 01-től kezdődően évi 400.000.000,-Ft+ÁFA (azaz bruttó 
Ötszáznyolcmillió forint). 
 
13. A Felek megállapodnak abban, hogy a Közszolgáltató a díjat minden tárgyévet 
megelőző év december 15-ig megfizeti az Önkormányzat felé egyösszegben, 
átutalással, az Önkormányzat által erre vonatkozóan kiállított számla ellenében”. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a polgármester   
                 a DVG Zrt. távhő termelési és szolgáltatási cégvezetője                            
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a vagyonkezelési osztály vezetője                             

Határidő: a szerződés megkötésére 2024. december 10. 
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36. Javaslat a DVG Zrt. 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének 
jóváhagyására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Bencsik István László, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott megjelent.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 36. napirendi pontunkra, amely Javaslat a DVG Zrt. 2025. évi 
éves belső ellenőrzési tervének jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadása 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a DVG Zrt. 2025. évi belső 
ellenőrzési tervét jóváhagyja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a DVG Zrt. 2025. évi éves belső ellenőrzési 
tervének jóváhagyásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, 
Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 1 fő (Badó Péter), 
távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

625/2024. (XI.21.) határozata 
a DVG Zrt. 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének jóváhagyásáról 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a DVG Zrt. 2025. évi 
belső ellenőrzési tervét a határozat 1. számú melléklete szerinti tartalommal 
jóváhagyja, egyben felkéri a polgármestert a határozat közlésére. 
 
           Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
                            a polgármester 
       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
         a vagyonkezelési osztály vezetője 
           Határidő:  a határozat közlésére: 2024. december 16. 

 
37. Javaslat az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási 

közszolgáltatás megújításával kapcsolatosan meghirdetett pályázati kiírás 
értékelésére 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Kameniczky Ákos Péter üzemeltetési főigazgató 
 Baranyai Gergely helyi közszolgáltatási vezető 

 (Kameniczky Ákos Péter helyett Erdős Sándor jelent meg.  
 Baranyai Gergely nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 37. napirendi pontunkra, amely Javaslat az autóbusszal végzett 
menetrend szerinti személyszállítási közszolgáltatás megújításával 
kapcsolatosan meghirdetett pályázati kiírás értékelésére. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megállapítja a Volánbusz 
Zrt. "Dunaújváros megyei jogú város közigazgatási területén autóbusszal 
végzett menetrend szerinti helyi személyszállítási közszolgáltatási 
szerződés keretében történő ellátására" című pályázata érvényes a 
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pályázati szempontoknak megfelelő, eredményes, egyben nyertes 
pályázat. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az autóbusszal végzett menetrend szerinti 
személyszállítási közszolgáltatás megújításával kapcsolatosan meghirdetett pályázati 
kiírás értékeléséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, 
Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő 
(Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

626/2024. (XI.21.) határozata 
az autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási közszolgáltatás 

megújításával kapcsolatosan meghirdetett pályázati kiírás értékeléséről 
 

1.   Dunaújvárosi Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja az 
autóbusszal végzett menetrend szerinti személyszállítási közszolgáltatás 
megújítására kiírt pályázatra egy pályázat érkezett, amit a Volánbusz Zrt. 
küldött Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata részére. 

 
2.  Dunaújvárosi Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja a 

Volánbusz Zrt. „Dunaújváros Megyei Jogú Város közigazgatási területén 
autóbusszal végzett, menetrend szerinti, helyi személyszállítás közszolgáltatási 
szerződés keretében történő ellátására” című pályázata érvényes a pályázati 
szempontoknak megfelelő, eredményes, egyben nyertes pályázat, és 
megismerte, hogy a várható ellentételezés 2025. évben 924.818 eFt, a 2026. 
évben 993.174 eFt. 

 
3.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy jelen határozat 2. pontjában szereplő várható ellentételezési igényt a 
2025. évi és 2026. évi költségvetés előkészítése során vegye figyelembe. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért:  

       a jegyző   
     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
       a gazdasági főosztályvezető             

Határidő:   a 2025. évi és 2026. évi költségvetés előkészítésének időpontja 
 
4.  Dunaújvárosi Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 

polgármestert a pályázati kiírás mellékletét képező a nyertes pályázó által, a 
polgármester kiegészítő tájékoztatásban meghatározott módosításokkal és 
kiegészítésekkel előkészített közszolgáltatási szerződés aláírására. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 

                           a polgármester   
                     - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
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                        a vagyonkezelési osztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: az előkészítő osztálynak való megküldését  
                   követő nyolc napon belül 

                      - a szerződés aláírására: 2024. december 15. 
 

38. Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város környezeti állapotáról szóló 
tájékoztató elfogadására és kiadására 
Előadó:  a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság elnöke 

a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 38. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város környezeti állapotáról szóló tájékoztató elfogadására és 
kiadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem most a közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-r az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
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A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés elfogadja a Dunaújváros 
Megyei Jogú Város környezeti állapotáról szóló tájékoztatót. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés Dunaújváros Megyei Jogú Város környezeti 
állapotáról szóló tájékoztatójának elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

627/2024. (XI.21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város környezeti állapotáról szóló  

tájékoztatójának elfogadásáról 
 

1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elfogadja a 
Dunaújváros Megyei Jogú Város környezeti állapotáról szóló tájékoztatót. 

 
2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy az 1.) pontban elfogadott környezeti állapotról szóló 
tájékoztatót nyomdai és elektronikus kiadvány formájában tegye közzé és 
hozzáférhetővé a lakosság számára többek között az önkormányzat hivatalos 
internetes honlapján is. 

 
Felelős:   - a határozat végrehajtásáért: 
        a polgármester 
      - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
        a  Vagyonkezelési Osztály vezetője 
Határidő: - a határozat közlésére: 2024. december 12. 

      - a nyomdai és elektronikus kiadvány elkészítésére:  
                            2025. március 31. 

 
39. Javaslat a Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési 

Stratégia 2021-2027 és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-
2027 dokumentumok elfogadására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   
 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság  

 az oktatási, kulturális és társadalmi kapcsolati bizottság 
Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 

 (A meghívott helyett Virág Béla jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 39. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégia 2001-2027 és a TOP 
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Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-2027 dokumentumok 
elfogadására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most az oktatási, kulturális és társadalmi 
kapcsolati bizottság elnökét, Gyöngyössy Csaba elnök urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Gyöngyössy Csaba képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra javasolja, illetve hát 7 igen 
szavazattal véleményezte is. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy új határozati javaslatot, a döntéshozatalnál kérem ezt vegyék 
figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés megismerte és elfogadja a 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégia 
2001-2027 és a hozzá kapcsolódó TOP Plusz Városfejlesztési 
Programterve 2021-2027 dokumentumokat. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható 
Városfejlesztési Stratégia 2021-2027 és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 
2021-2027 dokumentumok elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
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Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

628/2024. ( XI.21.) határozata 
a Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégia 

2021-2027 és a TOP Plusz Városfejlesztési Programterv 2021-2027 
dokumentumok elfogadásáról 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzatának Közgyűlése megismerte és 
elfogadja a Dunaújváros Megyei Jogú Város Fenntartható Városfejlesztési Stratégia 
2021-2027 (2024. október) és a hozzá kapcsolódó TOP Plusz Városfejlesztési 
Programterve 2021-2027 dokumentumokat. 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
        a polgármester 

           Határidő: azonnal 
 

40. Javaslat a TOP_PLUSZ-1.3.1-21-FE1-2022-00004 “Dunaújvárosi 
Fenntartható Városfejlesztési Stratégiák” című pályázattal kapcsolatos 
döntések meghozatalára 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 

Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 
 (A meghívott helyett Virág Béla jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 40. napirendi pontunkra, amely Javaslat a TOP_PLUSZ-1.3.1-
21-FE1-2022-00004 “Dunaújvárosi Fenntartható Városfejlesztési 
Stratégiák” című pályázattal kapcsolatos döntések meghozatalára. 

 
Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

  
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig a közbiztonsági és 
környezetvédelmi bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, 
hogy a bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a 
napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy az 
önkormányzat ajánlattételi felhívást tegyen közzé a "Dunaújváros 
Fenntartható Városfejlesztési Stratégiák" projekthez, a "Fenntartható 
Mobilitási Terv" felülvizsgálata, a "Fenntartható Energia Akcióterv" 
felülvizsgálata, illetve átdolgozása "Fenntartható Energia és Klíma 
Akciótervvé" dokumentumok elkészítésére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a TOP_PLUSZ-1.3.1-21-FE1-2022-00004 
“Dunaújvárosi Fenntartható Városfejlesztési Stratégiák” című pályázattal kapcsolatos 
döntések meghozataláról című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő 
(Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

629/2024. ( XI.21.) határozata 
a TOP_PLUSZ-1.3.1-21-FE1-2022-00004 “Dunaújvárosi Fenntartható 
Városfejlesztési Stratégiák” című pályázattal kapcsolatos döntések 

meghozataláról 
 

1.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul ahhoz, 
hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata ajánlattételi felhívást 
tegyen közzé a TOP_PLUSZ-1.3.1-21-FE1-2022-00004 “Dunaújvárosi 
Fenntartható Városfejlesztési Stratégiák” projekthez a “Fenntartható Mobilitási 
Terv” felülvizsgálata (SUMP), a “Fenntartható Energia Akcióterv” (SEAP) 
felülvizsgálata, illetve átdolgozása “Fenntartható Energia és Klíma Akciótervvé” 
(SECAP) dokumentumok elkészítésére.  

 
2.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 1.) pontban 

meghatározott ajánlattételi felhívásra az alábbi gazdasági szereplőket hívja 
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meg: 
 

EUGETIN Kft. 
Cím: 6726 Szeged, Pillich Kálmán u. 3. II.8. 
E-mail: eugetinkft@gmail.com 
Mohl Péter ügyvezető 

 
InnoGeo Kutató és Szolgáltató Nonprofit Korlátolt Felelősségű Társaság 
Cím: 6720 Szeged, Dugonics tér 13. 
Dr. Kóbor Balázs ügyvezető 
E-mail: info@innogeo.hu; tmedgyes@yahoo.com 
 
közös ajánlattevőként: 
Tapasztó Dénes EV  
Cím: 6726 Szeged, Vellay Imre u. 15. 
Tapasztó Dénes 
E-mail: dtapaszto@gmail.com 

és 
Tóth Róbert EV  
Cím: 6726 Szeged, Hársfa sétány 19/1. 
Tóth Róbert 
Email: robi1973@gmail.com 

 
Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 

  a polgármester 
           - a határozat végrehajtásában előkészítésében való közreműködésért: 

   a Főépítészi és Pályázati  Osztály vezetője 
           - a határozat közléséért: 

                        a Főépítészi és Pályázati Osztály vezetője 
Határidő:   2024. december 6. 
 

41.  Javaslat az EUI Imperfect City pályázattal kapcsolatos döntések 
meghozatalára 
Előadó:  a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 41. napirendi pontunkra, amely Javaslat az EUI Imperfect City 
pályázattal kapcsolatos döntések meghozatalára. 

 
Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

mailto:eugetinkft@gmail.com
mailto:info@innogeo.hu
mailto:tmedgyes@yahoo.com
mailto:dtapaszto@gmail.com
mailto:robi1973@gmail.com
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Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslata a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés az önkormányzat 2024. évi 
költségvetési rendeletét az EUI Imperfect City projekt előirányzatai 
tekintetében úgy módosítja, hogy 14.278.000,- Ft bevételi és 14.278.000,- 
Ft kiadási előirányzat hozandó létre. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az EUI Imperfect City pályázattal kapcsolatos 
döntések meghozataláról című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő 
(Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

630/2024. (XI.21.) határozata 
az EUI Imperfect City pályázattal kapcsolatos döntések meghozataláról 

 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Dunaújváros 

Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési rendeletét  az EUI 
Imperfect City projekt előirányzatai tekintetében az alábbiak szerint módosítja: 
14 278 000 Ft bevételi és 14 278 000 Ft kiadási előirányzat hozandó létre.  

 
A rovat bontások: 

 

Részl. kód Előirányzat Rovat Összeg (Ft) 

915706 3. melléklet/ bevételi 
előirányzat  

B65 
14 278 000 

  Bev. össz. 14 278 000 

515706 7. melléklet/22.8./3 
K336 (nettó) 

11 243 000 

515706 7. melléklet/22.8./3 
K351 (áfa) 

3 035 000 

 COFOG: 062020 Kiadás össz. 14 278 000 

 
2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt, 

hogy a jelen határozat 1.) pontjában szereplő döntést a 2024. évi  költségvetés 
soron következő módosításának előkészítése során vegye figyelembe. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
                a jegyző  
               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a gazdasági főosztályvezető, 
                a főépítészeti és pályázati osztály vezetője 
Határidő: a 2024. évi költségvetési rendelet következő módosítása  

 
42. Javaslat az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési 

előirányzatok rendezésére 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
a közbiztonsági és környezetvédelmi bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk a 42. napirendi pontunkra, amely Javaslat az URBACT IV – 
BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési előirányzatok rendezésére.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottságunk véleményezte 
az előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most a közbiztonsági és környezetvédelmi 
bizottság elnökét, Orosz Csaba elnök urat kérdezem, hogy a bizottságuk 
véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Orosz Csaba György képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés hozzájárul ahhoz, hogy a 
költségvetési rendeletben a 2024-ben realizált pályázati bevételek 
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kapcsán 48.000,- Ft bevételi és 48.000,- Ft kiadási előirányzat emelés 
szükséges. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó 
költségvetési előirányzatok rendezéséről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

631/2024. (XI.21.) határozata 
az URBACT IV - BiodiverCity projektre vonatkozó költségvetési előirányzatok 

rendezéséről 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése hozzájárul 
ahhoz, hogy „Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
Közgyűlésének 3/2024. (II. 15.) önkormányzati rendelete Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetéséről és 
végrehajtásának szabályairól” szóló rendelete módosításra kerüljön: a 2024-
ben realizált pályázati bevételek kapcsán 48 000 Ft bevételi és 48 000 Ft 
kiadási előirányzat emelés szükséges az alábbiak szerint. 
  

Részl. 
kód 

Előirányzat Rovat Összeg (Ft) 

915703 URBACT-BiodiverCity bevételi 
előirányzat 

B65 
+ 48 000 

  Bev. össz. + 48 000 

515703 7. melléklet 22.5. URBACT IV – 
BiodiverCity projekt / 3. dologi 
kiadások  K336 (nettó) 

+ 48 000 

 cofog: 062020 Kiadás össz + 48 000 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a jegyzőt,  
hogy a határozat 1. pontjában szereplő döntést a 2024. évi költségvetés soron 
következő módosításának előkészítése során vegye figyelembe.  

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:   
                 a jegyző 

    - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
      közreműködésért: 
      a gazdasági főosztályvezető 

Határidő: a 2024. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja 
 
43. Javaslat Dunaújváros a Hankook munkásszállójával kapcsolatos helyi 

építési szabályzatának módosításához kapcsolódó főépítészi feljegyzés 
elfogadására  
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Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 43. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros a 
Hankook munkásszállójával kapcsolatos helyi építési szabályzatának 
módosításához kapcsolódó főépítészi feljegyzés elfogadására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntés javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a főépítészi feljegyzést 
jóváhagyja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros a Hankook munkásszállójával 
kapcsolatos helyi építési szabályzatának módosításához kapcsolódó főépítészi 
feljegyzés elfogadásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő 
(Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

632/2024. (XI.21.) határozata 
Dunaújváros a Hankook munkásszállójával kapcsolatos helyi építési 

szabályzatának módosításához kapcsolódó főépítészi feljegyzés elfogadásáról 
 
1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Dunaújváros 

3324/22 hrsz-ú ingatlanjának helyi építési szabályzatának módosításával 
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kapcsolatos, a településtervek tartalmáról, elkészítésének és elfogadásának 
rendjéről, valamint egyes településrendezési sajátos jogintézményekről szóló 
419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet 7. § (7) bekezdése (a továbbiakban 
Rendelet) szerinti – a határozat mellékletét képező - főépítészi feljegyzést 
jóváhagyja. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

polgármestert, hogy az 1. pontban foglaltak figyelembe vételével elkészített 
Dunaújváros 3324/22 hrsz-ú ingatlanja helyi építési szabályzatának 
módosításával kapcsolatos egyeztetési anyagát a Rendelet előírásai szerint 
terjessze a közgyűlés elé. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
      a polgármester 
    - a határozat végrehajtásának előkészítésében való közreműködésért: 
      a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
Határidő: az előterjesztésre: a 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet szerinti 
                 egyeztetési eljárást követő közgyűlés 

 
44. Javaslat a Magyar út 17. sz. alatti ingatlannal kapcsolatos településképi 

döntések meghozatalára 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott:  Csák Olivér, a Vendker Konyhatechnikai Kft. képviseletében 

 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 44. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Magyar út 17. sz. 
alatti ingatlannal kapcsolatos településképi döntések meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és az I., II. határozati javaslatot 7 igen szavazattal 
közgyűlési tárgyalásra alkalmasnak találta. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
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Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy az előterjesztés I. és II. 
határozati javaslatot tartalmaz. Mindkét határozati javaslatról külön-külön 
szavazunk. 
 
Az I. döntési javaslatot ismertetem először: a Közgyűlés támogatja, hogy a 
Magyar út 17. szám alatti ingatlan helyi védettsége megszűnjön. 
 
Aki az I. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés Dunaújváros Magyar út 17. sz. alatti ingatlan (1494 
hrsz.) helyi védettségének megszüntetéséről című határozati javaslatot – mellette 
szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló 
Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz 
Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán 
Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

633/2024. (XI.21.) határozata  
Dunaújváros Magyar út 17. sz. alatti ingatlan (1494 hrsz.) helyi védettségének 

megszüntetéséről 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja hogy a 
településkép védelméről szóló 43/2017. (XII.22.) önkormányzati rendelet 2. 
melléklet 2. „Utcaképet meghatározó épületek” között szereplő Magyar út 17. sz. 
alatti ingatlan (1494 hrsz) helyi védettsége megszűnjön. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

polgármestert, hogy „a településkép védelméről” szóló 43/2017. (XII.22.) 
önkormányzati rendelete módosításának elkészíttetése során vegye figyelembe az 
1. pontban foglaltakat. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

    a polgármester 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
    a jegyző 
    a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
    Határidő:   a rendelet-módosítással kapcsolatos előterjesztés benyújtására: 

a 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet szerinti egyeztetési eljárást 
követő rendes közgyűlés időpontja 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Most a II. döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés támogatja azt a célt, 
hogy a Magyar út és Kistemető utca közötti terület településképi 
szempontból meghatározott területi besorolása megváltozzon. 
 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros településkép védelméről szóló 
rendelet módosításának elindításáról a Kistemető utca és Magyar út közötti területen 
című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter 
Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

634/2024. (XI.21.) határozata  
Dunaújváros településkép védelméről szóló rendelet módosításának 

elindításáról a Kistemető utca és Magyar út közötti területen 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése támogatja azt a célt, 

hogy a településkép védelméről szóló 43/2017. (XII.22.) önkormányzati rendelete 
úgy módosuljon, hogy a Magyar út és Kistemető utca közötti terület településképi 
szempontból meghatározó területi besorolása megváltozzon. 

 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

polgármestert, hogy gondoskodjon a településkép védelméről szóló 43/2017. 
(XII.22.) önkormányzati rendelete 1. pontban foglaltaknak megfelelő 
módosításának elkészíttetéséről. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

    a polgármester 
  - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
    a jegyző 
    a főépítészi és pályázati osztály vezetője 
    Határidő:   az elkészítés elindítására: 2024. december 31. 

a rendelet-módosítással kapcsolatos előterjesztés benyújtására: 
a 419/2021. (VII.15.) Korm. rendelet szerinti egyeztetési eljárást 
követő rendes közgyűlés időpontja 

 
45. Javaslat az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok elvégzéséhez 

szükséges forrás átcsoportosítására  
Előadó:  a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 45. napirendi pontunkra, amely Javaslat az Adventi 
ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok elvégzéséhez szükséges forrás 
átcsoportosítására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdések, hozzászólások, javaslatok 
megtételére most van lehetőség. Badó Péter képviselő úr, parancsoljon, 
megadom önnek a szót. 
 

Badó Péter képviselő: 
 
Köszönöm szépen. Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő-társaim! 
Szeretném, látom, hogy itt 14 millió Ft átcsoportosítás. Kaphatnék majd 
erről egy tájékoztatást, akár írásban, hogy ki csinál, mit csinál, mikor 
csinál, mennyiért csinál? Mert erről nem találtam semmilyen információt, 
hogy mi átcsoportosítjuk a 14 milliót, de kinek, miért, mikor. Tehát legalább 
legyen valami leírva. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Természetesen kaphat. Kérem majd, hogy ezt készítsék el önnek. 
Medgyesi Miklós kabinetvezető úr parancsoljon, megadom önnek a szót. 
 

Medgyesi Miklós kabinet irodavezető: 
 
Köszönöm szépen a szót. Polgármester Úr! Tisztelt Képviselő Hölgy és 
Urak! Természetesen, mivel ugye ez a rendezvény is az önkormányzat 
saját hatáskörén belül valósul meg, minden költést közzéteszünk a 
honlapon, tehát ezt itt is megtalálják a képviselő urak, de képviselő úr 
kérésére ezeket külön is legyűjtjük és ezt át tudjuk küldeni. Ez várhatóan 
januárban lesz, tehát amikor ugye, és akkor itt megragadnám az alkalmat, 
hogy december 1-jén fog nyitni az adventi vásár, december 22-én zár, és 
ennek a részeként a tavalyi évhez hasonlóan lesz egy szilveszteri 
esemény is. Ezután fogok tudni küldeni képviselő úrnak egy pontos tételes 
elszámolást. Köszönöm szépen. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Amennyiben további kérdés nincsen, akkor a döntési 
javaslatot ismertetem: a Közgyűlés az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó 
feladatok elvégzéséhez szükséges bruttó 14.000.000,- Ft 
átcsoportosításához hozzájárul. 
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Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok 
elvégzéséhez szükséges forrás átcsoportosításáról című határozati javaslatot – 
mellette szavazott 12 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, 
Kálló Gergely, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 1 fő 
(Magyar András Tamás), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta 
és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

635/2024. (XI.21.) határozata 
az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok elvégzéséhez szükséges forrás 

átcsoportosításáról 
 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen 

határozatával az Adventi ünnepkörhöz kapcsolódó feladatok elvégzéséhez 
szükséges bruttó 14.000.000 Ft átcsoportosításához hozzájárul. 

 
2.)  Az 1. pontban meghatározott feladatok elvégzésére a fedezetet a 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzat 2024. évi költségvetésről 
és annak végrehajtásáról szóló 3/2024.(II.15.) rendelet 9. mellékletének 24. 
Felhalm ozási tartalék 24.3. „Városüzemeltetési tartalék sor” 
elnevezésű sorról 14.000.000 Ft-ot a 7. melléklet 17. Önkormányzati 
jogalkotás kiadásai címen 3. dologi kiadások elnevezésű sorra 
átcsoportosítása útján biztosítja.  

 
3.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

jegyzőt, hogy az 1. pontban foglalt kötelezettségvállalást a 2. pontban 
foglaltaknak megfelelően a 2024. évi költségvetési rendelet következő 
módosítása során vegye figyelembe, valamint a nyilvántartásba vételével 
kapcsolatos teendőket végezze el. 

 
Felelős: - a költségvetés módosításáért: 
      a jegyző 
    - a költségvetés módosításban való közreműködésért: 
      a gazdasági főosztály vezetője 
Határidő: a 2024. évi költségvetési rendelet soron következő 
                 módosításának időpontja 

 
4.)  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a határozat közlésére 
 

Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
      a polgármester 
    - a határozat végrehajtásában történő közreműködésért 
      a városüzemeltetési osztály vezetője 
Határidő: 2024. december 13. 
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46.  Javaslat köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat 
nyertesének kiválasztására 

Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
A 46. napirendi pontunkra áttérünk, amely Javaslat köztemetési 
szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének kiválasztására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen. Most pedig kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Felhívom tisztelt képviselő-társaim figyelmét, hogy ülésünk elején kézhez 
kaptak egy új határozati javaslatot, a döntéshozatalnál ezt vegyék 
figyelembe. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés köztemetési szolgáltatást 
nyújtására a BOROSTYÁN Tóth Köztemető Temetkezési Szolgáltató és 
Kereskedelmi Korlátolt Felelősségi Társaságot, a legalacsonyabb összegű 
ajánlatot adó vállalkozót kéri fel. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó 
pályázat nyertesének kiválasztásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba 
György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), 
távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 
636/2024. (XI.21.) számú határozata 

köztemetési szolgáltatás nyújtására vonatkozó pályázat nyertesének 
kiválasztásáról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése köztemetési 

szolgáltatás nyújtására az alábbi, legalacsonyabb összegű ajánlatot adó 
vállalkozót kéri fel:  
  
Vállalkozó neve:  BOROSTYÁN Tóth Temetkezési Szolgáltató és Kereskedelmi 

Korlátolt Felelősségű Társaság 
Székhely: Dunaújváros, Rákóczi Ferenc utca 45. 

 
2. A beszerzés nettó becsült értéke: 11.000.000 Ft, bruttó értéke 13.970.000 Ft. 

melynek fedezete DMJV Önkormányzatának 2025. évi költségvetésében a 
köztemetés kiadásai előirányzat soron betervezésre kerül.  
 
Felelős:  - a költségvetés tervezéséért: 

jegyző 
- a költségvetés tervezésében való közreműködésért: 

Gazdasági Főosztály Költségvetési és Pénzügyi Osztály vezetője 
Határidő: 2025. évi költségvetés tervezése 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert a szolgáltatási szerződés megkötésére. 
 

Felelős:  - a határozat végrehajtásáért: 
polgármester 

 - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
Közigazgatási Osztály vezetője 

Határidő: 2024. november 30. 
 

47.  Javaslat Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítására  
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a közbeszerzési és bíráló bizottság 

Meghívott:  Horváth Anita, a DV N Zrt. vezérigazgatója 
 (A meghívott helyett Virág Béla jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk a 47. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros Megyei 
Jogú Város Önkormányzata 2024. évi közbeszerzési tervének 2. számú 
módosítására.  
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Ülésünk elején kézhez kapták a közbeszerzési és bírálóbizottság 
véleményét tartalmazó bíráló bizottsági jegyzőkönyvet. 
 
Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, javaslat a napirendi ponttal 
kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy az 
önkormányzat 2024 évre vonatkozó közbeszerzési tervének 2. számú 
módosítással egységes szerkezetbe foglalt közbeszerzési tervét elfogadja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 
2024. évi közbeszerzési tervének 2. számú módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

637/2024. (XI.21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi közbeszerzési 

tervének 2. számú módosításáról 
 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 

hogy Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
közbeszerzési tervét a határozat melléklete szerinti tartalommal elfogadja. 

 
2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elrendeli 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évre vonatkozó 
közbeszerzési tervének 2. számú módosítással egységes szerkezetbe foglalt 
közbeszerzési tervének a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 
(Kbt.) 43. § (2) bekezdés a) pontja szerinti, valamint az elektronikus 
közbeszerzés részletes szabályairól szóló 424/2017. (XII.19.) Korm. rendelet 
7.§ (5) bekezdése szerinti közzétételét. 
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Felelős:    - a határozat végrehajtásáért: 
                    polgármester 
        - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                   aljegyző 
Határidő: - a közzétételre: 2024. december 10. 

    - a közzététel időtartama a 2025. évre vonatkozó közbeszerzési 
      terv honlapon történő közzétételének időpontjáig tart. 

 
48.  Javaslat „Hó- és síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú 

közbeszerzési eljárás dokumentumainak elfogadására, az eljárás 
megindítására  
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 a közbeszerzési és bíráló bizottság 

Meghívott:  Dr. Bákonyi László, a Bákonyi Ügyvédi Iroda képviseletében 
 (A meghívott nem jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 48. napirendi pontunkra, amely Javaslat „Hó- és 
síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési eljárás 
dokumentumainak elfogadására, az eljárás megindítására. 

 
Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
Ülésünk elején képviselő-társaim aláírtak egy összeférhetetlenségi és 
titoktartási nyilatkozatot. Kérem, hogy a titoktartási kötelezettségüknek 
tegyenek eleget. 
 
Ülésünk elején kézhez kapták a közbeszerzési és bírálóbizottság 
véleményét tartalmazó bíráló bizottsági jegyzőkönyvet. 
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A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a "Hó-, és 
síkosságmentesítés Dunaújvárosban tárgyú" közbeszerzési eljárás 
megindítását határozza el. 
 
Név szerinti szavazással döntünk a határozati javaslatról. 
 
A közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény szerinti testületi 
döntéshozatal esetén név szerinti szavazást kell alkalmazni. Az SZMSZ 
32. § (2) bekezdése szerint a név szerinti szavazás során az ülést vezető 
felolvassa a képviselők nevét és a jelenlévő képviselők a nevük 
felolvasásakor felállva igennel vagy nemmel szavaznak vagy tartózkodnak 
a szavazástól. A szavazás eredményét a jegyző írásban felvezeti névsorra 
a képviselő neve mellett. 
 
Kérem tehát tisztelettel képviselő-társaimat, hogy a nevük felolvasása után 
álljanak fel és hangosan mondják be a szavazatukat. 
 
Badó Péter - igen 
Barta Endre - igen 
Bükki Miklós - igen 
Gyöngyössy Csaba - igen 
Kálló Gergely - igen 
Magyar András Tamás - igen 
Mezei János Zsolt - igen 
Motyovszki Mátyás - igen 
Oláh János távol van 
Orosz Csaba György - igen 
Pappné Grabant Ilona - igen 
Szabó Zsolt - igen 
Tóth Kálmán Sándor - igen 
És az én szavazatom is igen 
 

A név szerinti szavazást követően Pintér Tamás polgármester megállapította, hogy a 
közgyűlés a „Hó- és síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési 
eljárás közbeszerzési dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról  
című határozati javaslatot 13 igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül 
(távol lévő 2 fő) elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

638/2024.(XI.21.) határozata 
„Hó- és síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési eljárás 
közbeszerzési dokumentumainak elfogadásáról, az eljárás megindításáról  

 
1.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a „Hó- és 

síkosságmentesítés Dunaújvárosban” tárgyú közbeszerzési eljárás 
megindítását határozza el, a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 
112. § (1) bekezdés b) pontja szerinti, hirdetmény közzétételével induló, nyílt 
közbeszerzési eljárás lefolytatásával, jelen határozat mellékletét képező 
közbeszerzési dokumentumokban foglalt tartalommal. 
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2.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése elhatározza, hogy 
az 1.) pontban szereplő szolgáltatás megrendelés fedezetét Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2025. évi költségvetésében figyelembe 
veszi, és jelen határozattal kötelezettséget vállal arra, hogy a szolgáltatás 
igénybevételéhez szükséges fedezetet biztosítja. 

 
3.) Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felkéri a 

polgármestert, hogy az 1.) pontban foglalt eljárás Elektronikus Közbeszerzési 
Rendszerben való megindításáról gondoskodjon.  

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 

                            a polgármester 
                          - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                            az aljegyző 

Határidő:  a közbeszerzési dokumentumok megküldésére:  
                  2024. december 10. 

 

49.  Javaslat a képviselő bizottsági tagok megválasztásáról szóló határozatok 

módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk a 49. napirendi pontunkra, amely Javaslat a képviselő bizottsági 
tagok megválasztásáról szóló határozatok módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és az I-XX. határozati javaslatokat 6 igen szavazattal 
mindegyiket elfogadta és a közgyűlésnek elfogadásra javasolja. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. És 
valóban 20 határozati javaslatról fogunk szavazni, ezért fölhívom tisztelt 
képviselő-társaim figyelmét, hogy az előterjesztés 20 határozati javaslatot 
tartalmaz. Mindegyik határozati javaslatról külön-külön szavazunk. 
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Tekintettel arra, hogy mind a 20 határozati javaslatnak a lényege ugyanaz, 
ezért a döntési javaslat lényegét csak egyszer ismertetem: a Közgyűlés a 
közgyűlés bizottságai képviselő tagjainak megválasztásáról szóló 
határozatok 2. pontját módosítja, egyúttal megállapítja, hogy a határozatok 
végrehajtása a határozatok 1. pontja alapján történt meg. 
 
Aki az I. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 478/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

639/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

478/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 478/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki a II. határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 479/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

640/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

479/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 479/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki a III. határozati javaslatot elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 480/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
641/2024. (XI. 21.) határozata 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
480/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 480/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Aki IV. határozati javaslatot elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 481/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 12 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), 
nem szavazott 1 fő (Pappné Grabant Ilona), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó 
Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
(A szavazás után Pappné Grabant Ilona képviselő jelezte, hogy igennel kívánt 
szavazni, így kialakult a szavazás eredményeként: 13 igen szavazat, távol lévő 2 fő.) 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

642/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

481/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
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1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 481/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Az V. határozati javaslat jön, amit hogyha elfogadnak, kérem, igennel 
szavazzanak! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 487/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

643/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

487/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 487/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A VI. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 488/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

644/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

488/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 488/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 



155 

 

2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 
hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A VII. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 489/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

645/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

489/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 489/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
A VIII. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 490/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

646/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

490/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 490/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
 
A IX. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 496/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
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– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

647/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

496/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 496/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A X. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 

 
Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 497/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
648/2024. (XI. 21.) határozata 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
497/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 497/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XI. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 498/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

649/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

498/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 498/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
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„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XII. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 499/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

650/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

499/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a 499/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
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                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XIII. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 505/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

651/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

505/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 505/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XIV. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 506/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

652/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

506/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 506/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XV. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 507/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

653/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

507/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 507/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XVI. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 508/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 
654/2024. (XI. 21.) határozata 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  
508/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 

 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 508/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XVII. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 514/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

655/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

514/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 514/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 
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„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XVIII. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 515/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

656/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

515/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 515/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
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                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XIX. határozati javaslatot aki elfogadja, kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 516/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

657/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

516/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 516/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 
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Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
A XX. határozati javaslatot aki elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata 

Közgyűlése 517/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról című határozati javaslatot 
– mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy 
Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki 
Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, 
Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és 
a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

658/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése  

517/2024. (X. 10.) határozatának módosításáról 
 

1.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az 517/2024. (X. 
10.) határozatának 2. pontját az alábbiak szerint módosítja: 

 
„2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a határozat 1. pontja szerint megválasztott bizottsági tag 
tiszteletdíjával kapcsolatos és szükséges intézkedéseket tegye meg, valamint a 
bizottsági tag nevét az SZMSZ 5. számú függelékében vezettesse át. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a jegyző 
              - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                a személyügyi osztály vezetője 
                a közgyűlési osztály vezetője 

Határidő: 2024. október 31.” 
 
2.  Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése megállapítja, 

hogy az 1. pontban megjelölt határozat 2. pontjának végrehajtása a tiszteletdíj, 
valamint az SZMSZ 5. függelékében történő átvezetés tekintetében az érintett 
határozat 1. pontjában foglaltak alapján határidőben megtörtént. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
 

50.  Javaslat a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság elnöke 

tájékoztatójának elfogadására a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 
teljesítéséről 
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Előadó:  a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság elnöke 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk az 50. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Jogi, Ügyrendi, 
Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság elnöke tájékoztatójának 
elfogadására a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség teljesítéséről. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést.  
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a tisztelt közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. A 
napirend vitáját lezárom. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi 
és Városgazdálkodási Bizottság elnökének tájékoztatóját elfogadja és 
megállapítja, hogy az önkormányzati képviselők - a polgármestert is 
ideértve - határidőre benyújtották vagyonnyilatkozatukat. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 

megállapította, hogy a közgyűlés a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi és Városgazdálkodási 

Bizottság elnöke tájékoztatójának elfogadásáról a vagyonnyilatkozat-tételi 
kötelezettség teljesítéséről című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő 
(Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 
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Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

659/2024. (XI. 21.) határozata 

a Jogi, Ügyrendi, Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság elnöke 
tájékoztatójának elfogadásáról a vagyonnyilatkozat-tételi kötelezettség 

teljesítéséről 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a Jogi, Ügyrendi, 
Pénzügyi és Városgazdálkodási Bizottság elnökének tájékoztatóját elfogadja és 
megállapítja, hogy az önkormányzati képviselők – a polgármestert is ideértve – a 
Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 39. § (1) 
bekezdésében meghatározott határidőre benyújtották vagyonnyilatkozatukat.  
 
Felelős:   a polgármester 
Határidő: azonnal 

 
51.  Javaslat a Belső Ellenőrzési Osztály 2025. évi éves belső ellenőrzési 

tervének jóváhagyására 
Előadó:  Dr. Molnár Attila jegyző 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk az 51. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Belső Ellenőrzési 
Osztály 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének jóváhagyására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 6 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés a 2025. évre vonatkozó 
belső ellenőrzési tervet jóváhagyja. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
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Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Belső Ellenőrzési Osztály 2025. évi éves belső 
ellenőrzési tervének jóváhagyásáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 
13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, 
Magyar András Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba 
György, Pappné Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), 
távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

660/2024. (XI.21.) határozata 
a Belső Ellenőrzési Osztály 2025. évi éves belső ellenőrzési tervének 

jóváhagyásáról 
 

Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése a polgármesteri 
hivatal, az önkormányzat, a nemzetiségi önkormányzatok, valamint az önkormányzat 
tulajdonában álló gazdálkodó szervezetek 2025. évi belső ellenőrzési tervét a 
határozat 1. számú melléklete szerinti tartalommal, az önkormányzat irányítása alatt 
lévő intézmények és az önkormányzat tulajdonában álló gazdálkodó szervezetek 
2025. évi belső ellenőrzési tervét a határozat 2. számú melléklete szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése az intézményvezetők 
által jóváhagyott intézményi belső ellenőrzési tervet (a határozat 3. számú 
melléklete) tudomásul veszi. 
 
           Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  
                            a jegyző 
       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
         a belső ellenőrzési osztály vezetője 
           Határidő:  2025. december 31. 

 
52.  Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú „Zöld város 

kialakítása” projekthez kapcsolódó döntések meghozatalára 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 

Áttérünk az 52. napirendi pontunkra, amely Javaslat a TOP-6.3.2-15-DU1-
2016-00001 azonosítószámú „Zöld város kialakítása” projekthez 
kapcsolódó döntések meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

  
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
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Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés Dunaújváros Megyei Jogú 
Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési rendeletét a "Zöld város 
kialakítása" projekt előirányzati előirányzatai tekintetében úgy módosítja, 
hogy 3.262.000,- Ft bevételi és 3.262.000,- Ft kiadási előirányzat hozandó 
létre. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú 
„Zöld város kialakítása” projekthez kapcsolódó döntések meghozataláról című 
határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó Péter, Barta Endre, Bükki 
Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, Mezei János 
Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, Pintér 
Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter 
Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

661/2024. (XI.21.) határozata 
a TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú „Zöld város kialakítása” 

projekthez kapcsolódó döntések meghozataláról  
 

1.)    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése Dunaújváros 
Megyei Jogú Város Önkormányzata 2024. évi költségvetési rendeletét a 
TOP-6.3.2-15-DU1-2016-00001 azonosítószámú „Zöld város kialakítása” 
projekt előirányzatai tekintetében az alábbiak szerint módosítja: 3 262 000 
Ft bevételi és 3 262 000 Ft kiadási előirányzat hozandó létre.  
 
A rovat bontások: 

 

Részl. kód Előirányzat Rovat Összeg (Ft) 

9150515 3. melléklet/ bevételi 
előirányzat  

B25 
3 262 000 

  Bev. össz. 3 262 000 

5150515 16. melléklet 
K84 

3 262 000 

 COFOG: 062020 Kiadás össz. 3 262 000 
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2.)    Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 
jegyzőt, hogy a jelen határozat 1.) pontjában szereplő döntést a 2024. évi  
költségvetés soron következő módosításának előkészítése során vegye 
figyelembe. 
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:  

                         a jegyző  
                             - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                               a gazdasági főosztályvezető, 
                               a főépítészeti és pályázati osztály vezetője 

Határidő: a 2024. évi költségvetési rendelet következő módosítása  
 

53.  Javaslat a Modern Városok Program keretében megvalósult „a 
dunaújvárosi Radari sporttelep fejlesztése” elnevezésű projekttel 
kapcsolatos döntések meghozatalára  
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
 az ifjúsági, sport és turisztikai bizottság 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Áttérünk az 53. napirendi pontunkra, amely Javaslat a Modern Városok 
Program keretében megvalósult „a dunaújvárosi Radari sporttelep 
fejlesztése” elnevezésű projekttel kapcsolatos döntések meghozatalára. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Most pedig kérdezem az ifjúsági, sport és 
turisztikai bizottság elnökét, Motyovszki Mátyás elnök urat, hogy a 
bizottságuk véleményezte-e az előterjesztést. 
 

Motyovszki Mátyás képviselő:   
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság a határozati 
javaslatot 8 igen szavazattal elfogadásra javasolja a közgyűlésnek. 
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Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 

 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés tudomásul veszi, hogy a 
Modern Városok Program keretében megvalósított "a dunaújvárosi Radari 
sporttelep fejlesztése" című projekt kapcsán az önkormányzat 
27.324.878,- Ft-ot köteles visszafizetni a Támogató részére. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Modern Városok Program keretében megvalósult 
„a dunaújvárosi Radari sporttelep fejlesztése” elnevezésű projekttel kapcsolatos 
döntések meghozataláról című határozati javaslatot – mellette szavazott 12 fő (Barta 
Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András Tamás, 
Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné Grabant Ilona, 
Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), tartózkodott 1 fő (Badó Péter), 
távol lévő 2 fő (Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő 
határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése 

662/2024. (XI.21.) határozata 
a Modern Városok Program keretében megvalósult „a dunaújvárosi Radari 

sporttelep fejlesztése” elnevezésű projekttel kapcsolatos döntések 
meghozataláról 

 
1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése tudomásul 

veszi, hogy a Modern Városok Program keretében megvalósított „a 
dunaújvárosi Radari sporttelep fejlesztése” című, GF/SZKF/1098/6/2017 
iktatószámú (előzmény: GF/JSZF/ 1082/9/2016.) Támogatói Okirat azonosító 
számmal jelölt projekt kapcsán Dunaújváros Megyei Jogú Város 
Önkormányzata 27.324.878,- Ft-ot köteles visszafizetni a Támogató 
(Miniszterelnökség) részére. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése jelen határozat 
1. pontjában megjelölt kötelezettségvállalás teljesítéséhez hozzájárul a 2024. 
évi költségvetési rendeletet módosításához: a 16. melléklet/ K84 Egyéb 
felhalmozási célú támogatások államháztartáson belülre soron létrehozott új 
előirányzat sorra 27.325.000,- átcsoportosítása szükséges a 7. melléklet/22.1. 
TOP Programok, TOP Plusz/3.dologi kiadások/Előkészítő, megalapozó 
tevékenység sorról az alábbiak szerint: 
 

Előirányzat Részletező 
kód 

Rovat COFOG Összeg 
(Ft) 

eredeti módosított eredet
i 

mód. ered
eti 

mó
d. 

ered
eti 

mód.  
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7. melléklet 
/22.1. TOP 

Programok, 
TOP Plusz/ 3. 

dologi kiadások/ 
Előkészítő, 

megalapozó 
tevékenység 

16. 
melléklet/ 
K84 Egyéb 
felhalmozás
i célú tám. 
államházt. 

belülre 

5 
15051 

5 
15051 

K 
336 

K 
84 

0620
20 

081030 27 325.000
,- 

 
3. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése utasítja a 

jegyzőt,  hogy a határozat 2. pontjában szereplő döntést a 2024. évi 
költségvetés soron következő módosításának előkészítése során vegye 
figyelembe.  
 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:   
                 a jegyző 

    - a határozat végrehajtásának előkészítésében való 
      közreműködésért: 
      a gazdasági főosztályvezető 

Határidő: a 2024. évi költségvetés soron következő módosításának időpontja 
 

4. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy gondoskodjon jelen határozat 1. pontjában megjelölt fel 
nem használt visszafizetési kötelezettség teljesítéséről. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért:    
                 a polgármester 

       - a határozat végrehajtásában való közreműködésért:  
                              a főépítészi és pályázati osztály vezetője 

Határidő:    a fel nem használt támogatási összeg visszafizetésére:   
                    2024.12.05. 

 
54.  Javaslat Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak 

kivitelezési munkái tárgyában kötött vállalkozási keretszerződés 4. számú 
módosítására 
Előadó:  Pintér Tamás polgármester 
Véleményező bizottságok:   

 a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
Meghívott: Bencsik István László, a DVG Zrt. elnök-vezérigazgatója 

 (A meghívott helyett Ádor Zsolt jelent meg.) 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Áttérünk az 54. napirendi pontunkra, amely Javaslat Dunaújváros területén 
a közvilágítás fejlesztés feladatainak kivitelezési munkái tárgyában kötött 
vállalkozási keretszerződés 4. számú módosítására. 
 

Pintér Tamás polgármester ismertette a napirendi pont rövid tartalmát. 
 
Pintér Tamás polgármester: 
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Kérdezem a jogi, ügyrendi, pénzügyi és városgazdálkodási bizottság 
elnökét, Tóth Kálmán elnök urat, hogy a bizottságuk véleményezte-e az 
előterjesztést. 
 

Tóth Kálmán Sándor képviselő: 
 
Tisztelt Polgármester Úr! Tisztelt Közgyűlés! A bizottság véleményezte az 
előterjesztést, és a határozati javaslatot 7 igen szavazattal elfogadásra 
javasolja a közgyűlésnek. 
 

Pintér Tamás polgármester: 
 
Köszönöm szépen, elnök úr. Kérdezem, hogy kérdés, hozzászólás, 
javaslat a napirendi ponttal kapcsolatban van-e. Jelentkezőt nem látok. 
 
A döntési javaslatot ismertetem: a Közgyűlés úgy határoz, hogy hozzájárul 
a Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak kivitelezési 
munkái tárgyban 2023. június 6-án a DVG Zrt.-vel létrejött vállalkozási 
keretszerződés 4. számú módosításához, a vállalkozási díj változatlanul 
hagyása mellett. 
 
Aki a határozati javaslatot elfogadja, az kérem, igennel szavazzon! 
 

Pintér Tamás polgármester szavazást rendelt el, melynek eredményeként 
megállapította, hogy a közgyűlés a Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés 
feladatainak kivitelezési munkái tárgyában kötött vállalkozási keretszerződés 4. 
számú módosításáról című határozati javaslatot – mellette szavazott 13 fő (Badó 
Péter, Barta Endre, Bükki Miklós, Gyöngyössy Csaba, Kálló Gergely, Magyar András 
Tamás, Mezei János Zsolt, Motyovszki Mátyás, Orosz Csaba György, Pappné 
Grabant Ilona, Pintér Tamás, Szabó Zsolt, Tóth Kálmán Sándor), távol lévő 2 fő 
(Oláh János, Szántó Péter Lajos) – elfogadta és a következő határozatot hozta: 

 
Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének 

663/2024. (XI. 21.) határozata 
Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak kivitelezési munkái 

tárgyában kötött vállalkozási keretszerződés 4. számú módosításáról 
 

1. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése úgy határoz, 
hogy hozzájárul a Dunaújváros területén a közvilágítás fejlesztés feladatainak 
kivitelezési munkái tárgyban 2023. június 6-án a Dvg Zrt-vel létrejött 
vállalkozási keretszerződés 4. számú módosításához, a vállalkozási díj 
változatlanul hagyása mellett. 
 

2. Dunaújváros Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlése felhatalmazza a 
polgármestert, hogy a határozat 1. pontjában szereplő feladat 
vonatkozásában a határozat mellékletét képező vállalkozási keretszerződés 4. 
számú módosítását a DVG Zrt.-vel írja alá. 

 
Felelős: - a határozat végrehajtásáért: 
                 a polgármester 
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               - a határozat végrehajtásában való közreműködésért: 
                 a városüzemeltetési osztály vezetője 
Határidő: 2024. december 10. 

 
Pintér Tamás polgármester: 

 
Tisztelt Képviselő-társaim! A napirendi pontjaink végére érve az SZMSZ 
39. § értelmében az írásbeli interpellációt az ülés napját megelőző 
legkésőbb 8 nappal, a szóbeli interpretációt pedig az ülés napját megelőző 
második nap 9,00 óráig kell a polgármesternél írásban bejelenteni. Ilyen 
bejelentés nem érkezett, ezért interpellációra nincs lehetőség, 
interpellációnak nem minősülő kérdés azonban lehetséges. Kérdezem, 
hogy van-e ilyen kérdés. Jelentkezőt nem látok. Lezárom a napirend 
vitáját. 
 
Tisztelt Képviselő-társaim! A következő napirendi pontot zárt ülésen fogjuk 
megtárgyalni. Egyéb észrevétel, hozzászólás hiányában a nyílt ülést 12 
óra 56 perckor berekesztem, és nem rendelek el szünetet. Badó képviselő 
úr lekésett sajnos. A napirend vitáját lezártam. Nem rendelek el szünetet. 
 
 

 
K.m.f. 

 
 
 

    Pintér Tamás s.k.                  dr. Molnár Attila s.k. 
     polgármester                                                           jegyző 


